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1 Inleiding 
Het (ontwerp-)bestemmingsplan Bedrijventerrein Verhuellweg voorziet in het juridisch-planologisch mogelijk maken van de optimalisatie en 
herstructurering van het bedrijventerrein aan de Verhuellweg in Doesburg. 

Het ontwerpbestemmingsplan en de aanmeldingsnotitie voor de vormvrije m.e.r.-beoordeling hebben vanaf 24 december 2020 zes weken ter inzage 
gelegen. Een ieder is in de gelegenheid gesteld tijdens deze periode een zienswijze bij de gemeenteraad in te dienen. Gedurende deze periode zijn 59 
zienswijzen ingediend.

In deze nota wordt de benaming ‘Rotra’ gehanteerd voor de gronden en gebouwen en het gebruik daarvan die in eigendom zijn van Rotra maar inmiddels 
verhuurd worden aan en in gebruik zijn door Kuehne+Nagel.

In deze antwoordnota wordt ingegaan op de ingebrachte zienswijzen.

1.1 Opzet van de antwoordnota
In deze antwoordnota komen de volgende onderwerpen aan bod:

 In hoofdstuk 2 wordt een thematische reactie gegeven op een aantal onderwerpen die in meerdere zienswijzen terugkomen.
 In hoofdstuk 3 wordt per ingediende zienswijze een meer gedetailleerde reactie gegeven (indien nodig) waarbij ook wordt aangegeven of de 

zienswijze of reactie aanleiding heeft gegeven tot aanpassing van het bestemmingsplan.
 Tot slot is in hoofdstuk 4 een overzicht opgenomen van de aanpassingen die zijn doorgevoerd naar aanleiding van zienswijzen en aanpassingen die 

ambtshalve zijn doorgevoerd.

2 Thematische beantwoording
2.1 Reactie op hoofdlijnen
In totaal zijn 59 zienswijzen ingediend op het ontwerpbesluit. Een deel van deze zienswijzen heeft betrekking op dezelfde onderwerpen. In dit hoofdstuk 
worden de meest voorkomende onderwerpen behandeld. In de antwoordtabel van hoofdstuk 3 wordt, daar waar dat aan de orde is, verwezen naar de 
beantwoording in dit hoofdstuk. 

2.2 Wat wordt mogelijk gemaakt
Het bestemmingsplan ‘Bedrijventerrein Verhuellweg’ is door de bedrijven op het bedrijventerrein aan de Verhuellweg in Doesburg ingediend bij de 
gemeente Doesburg. In tegenstelling tot het Logistiek Ecopark IJsselvallei Doesburg (LEID), waarmee een uitbreiding van ca. 20 hectare was beoogd, zet het 
nieuwe bestemmingsplan in op een optimalisatie en herstructurering van het bestaande bedrijventerrein. Naast de beoogde kadeverlenging vindt geen 
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uitbreiding van het bestaande bedrijventerrein plaats. Ook staat het nieuwe bestemmingsplan geen bedrijvigheid toe, anders dan op dit moment in de 
huidige situatie aanwezig is.

Het nieuwe bestemmingsplan staat verdeeld over het bestaande terrein verschillende bouwhoogten toe, variërend van maximaal 8 meter tot op enkele 
plekken maximaal 22 meter hoog. Volgens het bestaande bestemmingsplan is nu voor het hele bouwvlak een maximaal bouwhoogte van 12 meter 
toegestaan, waarbij afgeweken kan worden tot maximaal 17 meter. Daarnaast zijn in de huidige situatie enkele gebouwen vergund tot een bouwhoogte 
van 18 meter. Aan de noordzijde is het bouwvlak vergroot om hier de mogelijkheid te bieden om tochtsluizen te realiseren ten behoeve van het in- en 
uitladen van goederen. Dit bouwvlak blijft binnen de huidige plangrenzen van het bestaande bedrijventerrein. De beoogde tweede kraan is op basis van het 
huidige bestemmingsplan reeds toegestaan.

Voor het specifieke gebruik van de laad- en loskade wordt in het bestemmingsplan categorie 4.2 opgenomen. Deze categorie is in de huidige situatie al bij 
recht toegestaan (activiteiten laad- en loskade zijn vergund en in huidige bestemmingsplan reeds geregeld) alleen nog niet als categorie 4.2 in het 
bestemmingsplan opgenomen. Voor de bedrijfsactiviteiten van Ubbink is, in tegenstelling tot de aangegeven categorie 3.2, categorie 4.1 van toepassing. Dit 
is daarom ook specifiek voor de huidige bedrijfsactiviteit als zodanig opgenomen in het bestemmingsplan. De activiteiten van Rotra zijn begin 2020 
overgenomen door Kuehne+Nagel, welke ook de gebouwen op het terrein in gebruik heeft genomen. Kuehne+Nagel verzorgt wegtransport en logistieke 
dienstverlening. Deze bedrijfsactiviteiten vallen, net als in de huidige situatie, onder categorie 3.2.
Tot slot maakt het bestemmingsplan de verplaatsing van het LNG-station, van de westelijke zijde van de kade naar de oostelijke zijde van de kade, mogelijk.

Binnen deze kaders van het bestemmingsplan kunnen de initiatiefnemers na vaststelling bouwplannen ontwikkelen en vergunning aanvragen. Dan pas is 
bekend hoe het geoptimaliseerde bedrijventerrein er concreet uit komt te zien. Op dat moment wordt het ontwerp op uiterlijk beoordeeld door de 
commissie ruimtelijke kwaliteit.
Navolgende afbeelding toont de globale begrenzing van de het gebruik van de gronden van de bedrijven in de toekomstige situatie. De Laad- en loskade is 
van Container Terminal Doesburg (CTD), de twee westelijke gebouwen worden gebruikt door Kuehne+Nagel (in eigendom van Rotra) en het oostelijke 
gebouw is van Ubbink. Het verschil tussen wat is toegestaan op basis van het huidige bestemmingsplan en wat mogelijk wordt gemaakt met het gewijzigde 
bestemmingsplan is visueel weergegeven in paragraaf 2.4.1.
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Figuur 1 Gebruik van gronden/gebouwen CTD, Kuehne+Nagel en Ubbink

2.3 Aanleiding van de ontwikkeling 
2.3.1 Behoefte (Waarom)
2.3.1.1 Positie in de markt en economische noodzaak
De bedrijven Rotra en Ubbink zijn in de jaren ’60 gevestigd op het bedrijventerrein aan de Verhuellweg in Doesburg. Beiden bedrijven hebben een 
bovenregionale uitstraling en een sterke positie in de markt. Rotra is een logistieke dienstverlener en voorziet op deze locatie in transport over water en 
weg en beschikt over en warehouse voor opslag van goederen. De logistieke dienstverlening en wegtransport is inmiddels overgenomen door 
Kuehne+Nagel. Het transport via water wordt door CTD voorzien. Ubbink is een productie- en handelsbedrijf welke werkt aan oplossingen voor energie-
efficiency en een gezond binnenklimaat voor gebouwen. Het bedrijf is afhankelijk van producten en goederen die worden aangevoerd en afgevoerd over 
zowel water als weg. 
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Investering in deze bedrijven is van groot belang omdat de bedrijven een belangrijke functie hebben in de regio en omdat ontwikkeling van deze bedrijven 
van groot belang is voor duurzame en innovatieve oplossingen en de positie van de regio in deze markt. Doordat ze gericht zijn op duurzame en innovatieve 
oplossingen maken de bedrijven een constante groei door. Om die groei mogelijk te kunnen maken zijn ruimtelijke aanpassingen op het bedrijventerrein 
noodzakelijk.

De containerterminal is een belangrijke schakel voor de regio Liemers en de Achterhoek en knooppunt EMZ (Emmerich-Montferland-Zevenaar aan de A12) 
en de daar gevestigde verladers binnen de maakindustrie voor vervoer over water. De terminal is een belangrijke rechtstreekse verbinding naar de regio 
Twente. Tevens verzorgt de containerterminal containertransport over water naar de havens van Rotterdam en Antwerpen en staat in directe verbinding 
met het Europese achterland. 

De structureel groeiende vraag van klanten uit de markt maakt dat stilstand kan leiden tot verslechtering van de concurrentiepositie. Er wordt dan ook al 
jaren ingezet op het door ontwikkelen van deze locatie. Het doorontwikkelen van de bedrijven wordt beperkt in de ruimte die bedrijven nu hebben. 
Daarom is het herstructureren en optimaliseren van de bedrijven op Bedrijventerrein Verhuellweg noodzakelijk. 

De ontwikkelwens van Rotra komt voort uit een autonome ontwikkeling van bestaande activiteiten die ruimtelijk onlosmakelijk met elkaar verbonden zijn. 
Voor Rotra zijn vier ontwikkelingen van groot belang:

1. Ontwikkeling van een crossdock-faciliteit: Bij Rotra worden goederen aangeleverd via water en weg, en op/vanuit de hoofdlocatie in Doesburg 
opgeslagen of verder gedistribueerd. In het crossdock worden goederen aangeleverd en van daaruit verdeeld naar andere transporten en/of 
warehouse voor opslag. Op dit moment beschikt Rotra over een geïmproviseerd crossdock in één van de warehouses. Deze overslag is inefficiënt qua 
vorm en manoeuvreerruimte, en beperkt bovendien de opslagcapaciteit van het warehouse. Tevens is er voorzien dat er een nieuw kantoorgebouw 
wordt gebouwd gedeeltelijk in en op het nieuwe crossdock.

2. Rotra beschikt op dit moment over te weinig opslagcapaciteit. Enerzijds omdat Rotra als bedrijf groeit en de nodige opslagruimte groter wordt, 
anderszijds omdat een deel van het huidige warehouse noodgedwongen als crossdock wordt gebruikt. (Onder andere) hierdoor is er elders extra ruimte 
gehuurd (8.000 m²), waardoor een deel van de huidige interne vervoersbewegingen een onnodige verkeersdruk op de kern Doesburg leggen. Daarnaast 
ligt het in de lijn der verwachting dat de goederenstromen en daarmee de nodige opslagruimte in de toekomst verder zal groeien. 

3. Uitbreiding van de containerterminal is gewenst omdat uitbreiding van de huidige terminal een uitbreiding van de goederenstroom over water mogelijk 
maakt. Extra kade lengte en opslagruimte zorgt er voor dat grotere schepen gemakkelijker aan kunnen leggen en op die manier de potentie beter benut 
kan worden. 

4. Het is noodzakelijk dat de vele vrachtwagens van Rotra geparkeerd kunnen worden op het terrein en veilig kunnen manoeuvreren over het terrein. 
Daarvoor is voldoende ruimte nodig. Dit is met name rond het crossdock relevant, omdat vrachtwagens hier veelal moeten draaien en keren, zodat zij 
hun goederen kunnen lossen en laden.
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De ontwikkelwens van Ubbink komt eveneens voort uit een autonome ontwikkeling van bestaande activiteiten die ruimtelijk onlosmakelijk met elkaar 
verbonden zijn. De volgende drie ontwikkelingen zijn van belang:

1. Ubbink voert steeds meer productie zelf uit. Eindproducten worden steeds vaker weer in Nederland geproduceerd. Als gevolg van deze ontwikkeling, 
maar ook als gevolg van automatisering in de bestaande faciliteit is de omzet flink gegroeid. Door vernieuwing van de productiefaciliteit en een 
efficiënter gebruik van de ruimte kan verdere groei gerealiseerd worden.

2. Ubbink zit al enkele jaren tegen het maximum van de opslagruimte in het eigen magazijn. Ondanks verbeteringen en optimalisaties is er onvoldoende 
opslagcapaciteit voor de producten en onderdelen. Bovendien hebben de bestaande magazijnruimten onvoldoende loadingdocks. Dit remt de 
efficiëntie in het warehouse. Hierom wordt externe ruimte gehuurd, resulterend in proces inefficiënties en meer transportbewegingen. De verhoging 
en de uitbreiding van de bestaande opslaghallen moet hiervoor een oplossingen bieden. Tevens is voorzien dat het bestaande kantoor/ kantine wordt 
vervangen door een nieuw kantoorgebouw.

3. Gelet op de groei die Ubbink meemaakt bestaat er de wens om ook de buitenruimte verder te optimaliseren. Op dit moment is deze, met parkeren 
voor werknemers, manoeuvreren van vrachtwagens en intern transport krap. 

De groei die beide bedrijven doormaken is hoofdzakelijk bereikt door optimalisatie van de bedrijfsprocessen en nauwelijk door groei in m² bedrijfsruimte. 
Daar waar sprake was van groei in bedrijfsruimte betrof het externe opslag. In de huidige siutatie nadert het huidige ruimtelgebruik haar 
maximumcapaciteit. Beide bedrijven willen groeien, zodat zij aan de huidige vraag kunnen voldoen en concurrerend kunnen blijven in de markt. Daarbij 
horen investeringen in innovaties, personeel, technologie en ook bedrijfsruimte. 

Rotra en Ubbink zijn niet enkel gerenommeerde bedrijven die de Gelderse economie stimuleren en voorzien in een belangrijk deel van de werkgelegenheid 
voor Doesburg en omgeving, het zijn ook bedrijven die al tientallen jaren nauw verbonden zijn met Doesburg. Rotra is inmiddels al bijna 110 jaar gevestigd 
in Doesburg, Ubbink zelfs meer dan 120 jaar. Beide bedrijven hebben op het bedrijventerrein aan de Verhuellweg aanzienlijke investeringen gedaan in 
vastgoed (zoals warehouses en productiefaciliteiten) en voorzieningen (zoals de containerterminal en bijbehorende faciliteiten waaronder de portaalkraan, 
het LNG-station, baggeren en de zwaaikom). 

Vanuit sociaal economisch, maatschappelijk en duurzaamheidsperspectief is een investering op de bestaande locatie het meest wenselijk. 

2.3.1.2 Werkgelegenheid
De bedrijven Rotra en Ubbink hebben niet alleen een belangrijke positie in de regio maar leveren ook een belangrijke bijdrage aan de werkgelegenheid in 
Doesburg en omgeving. De werkgelegenheid in Doesburg is namelijk voor een groot deel afhankelijk van een paar grote bedrijven. Ubbink en Rotra staan 
daarbij in de top 5 van de 20 grootste werkgevers binnen de gemeente Doesburg. 
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Op het terrein van Rotra in Doesburg werken momenteel ca. 300 medewerkers. De herontwikkeling van het bedrijventerrein en de haven is hierin nog niet 
meegenomen. Om de huidige groeicijfers vast te houden is ruimte voor doorontwikkeling nodig. Op dit woont ca. 35% van de medewerkers in Doesburg of 
in de omgeving binnen 10 kilometer van Doesburg.

Ubbink past geavanceerde spuitgietmachines toe, maakt gebruik van robots, collaboratieve robots en onderzoekt de inzet van Automated Guided Vehicles. 
Door continue ontwikkelingen in de markt neemt de vraag naar innovatieve producten toe. Om een competitief productiebedrijf in Nederland te kunnen 
zijn, is het noodzakelijk voorop te lopen in het toepassen van nieuwe productietechnieken en een daarbij behorende schaalgrootte te borgen. Er werken 
momenteel zo’n 250 medewerkers bij Ubbink. De afgelopen decennia heeft het bedrijf een sterke groei doorgemaakt waarbij er flink geïnvesteerd is in 
nieuwe productiemiddelen en innovatieve technologie. Op dit moment komt ca. 27% van de Ubbink medewerkers uit Doesburg, en woont ca. 50% van de 
medewerkers binnen een straal van 10 km van Doesburg. De verwachting is dat het personeelsbestand na uitbreiding een groei van ca. 1% - 1,5% p/jaar zal 
doormaken.

De bouwmarkt Hubo, die in de huidige situatie in het plangebied gevestigd is, is nauw betrokken bij de beoogde ontwikkeling. In samenspraak met de 
bouwmarkt wordt gekeken of deze in de toekomst plaats kan maken voor de uitbreiding van de gebouwen van Rotra. Mogelijk komt de bouwmarkt op een 
andere locatie in Doesburg terug. Het gebruik van de Hubo blijft binnen het nieuwe bestemmingsplan dan ook gewoon toegestaan op de huidige locatie.

2.3.1.3 Behoeftetoets verlengen laad- en loskade
Daar het verlengen van de laad- en loskade, deels, plaatsvindt buiten de contouren van het vigerende bestemmingsplan en daarmee buiten bestaand 
stedelijk gebied, is hiervoor door Stec een behoeftetoets gedaan. Voor de herstructurering en optimalisatie binnen de contouren van het huidige 
bestemmingsplan is dit niet nodig daar dit een binnenstedelijke herstructurering betreft. De ladder geeft daarbij aan dat aan de ladder wordt voldaan 
indien er behoefte is en deze wordt opgelost binnen bestaand stedelijk gebied. In de vorige hoofdstukken is uitgebreid ingegaan op de behoefte, zodat 
hiermee volstaan kan worden. 

Conclusie uit de uitgevoerde behoeftetoets is dat er, zowel kwalitatief als kwantitatief, voorzien wordt in een concrete behoefte door het verlengen van de 
kade. 

Kwalitatief sluit de ontwikkeling aan op de marktontwikkelingen en beleidsambities de komende jaren. Niet alleen vanuit de schaalvergroting die 
geconstateerd wordt maar ook vanuit duurzaamheidsoverwegingen die vervoer over water stimuleert. Tevens zal vervoer over de weg de komende jaren 
duurder worden. Verlenging van de kade voorziet derhalve in een kwalitatieve behoefte. 

Kwantitatief zijn er een tweetal groeiscenario’s aan de orde, een laag en een hoog groeiscenario. Deze scenario’s zijn gebaseerd op de groeiverwachtingen 
voor containervervoer en in hoeverre de huidige kade deze groei aan kan.  In beide groeiscenario’s die worden voorzien, voldoet de capaciteit van de 
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huidige laad- en loskade in de toekomst niet. Overigens is het de verwachting dat het hoge groeiscenario het meest aannemelijk is, qua verwachting in de 
richting van 2040. 

Op basis van bovenstaande, kan worden geconcludeerd dat, zowel kwantitatief als kwalitatief de verlenging van de kade voorziet in een behoefte. De 
nadere onderbouwing van die de behoefte is in de integrale notitie van Stec Groep te raadplegen (bijlage 1). 

2.4 Ruimtelijke inpassing
2.4.1 Stedenbouwkundige inpassing
De voorgenomen ontwikkelingen blijven, met uitzondering van de verlenging van de kade, beperkt tot binnen de begrenzing van het bestaande 
bedrijventerrein. Er wordt zoveel mogelijk gebruik gemaakt van de bestaande structuren, zowel bouwkundig als ook logistiek. De routing op het 
buitenterrein blijft grotendeels gehandhaafd. De belangrijkste ontwikkelingen bestaan uit het opwaarderen van de containerterminal, de bouw van een 
crossdock op de plaats van de Blikvanger en het optimaliseren van de bestaande bedrijfsgebouwen onder meer door het deels vergroten van de 
bebouwingshoogten.

In aanzicht geeft het stedenbouwkundig lengteprofiel een overheersende bebouwingshoogte tussen 14 en 16 meter. Een drietal hogere volumes van 22 
meter komen verspreid en enigszins ritmisch voor in het profiel. Het aan de westzijde gelegen kantoor vormt stedenbouwkundig (‘hoeksteen’) en 
architectonisch (visueel toegankelijke gevel) een accent. Een aantal lagere bebouwingselementen en de secties met loadingdock’s vormen als het ware een 
plint in de totale wand. Door deze plint sluiten de hogere, vaak blinde gebouwdelen goed aan op de menselijke schaal in de openbare ruimte.

Aan de westzijde heeft het bedrijventerrein een zekere relatie met de stad. Gezien vanuit de stad en komend vanonder het viaduct onder de N317, vormt 
de hoek van de crossdock waarboven het kantoor voorzien is een representatieve entree voor het bedrijventerrein met verzorgende groen- en 
parkeervoorzieningen. Het kantoorgebouw betreft vervangende nieuwbouw. De huidige kantoorgebouwen zijn verouderd en voldoen niet meer aan de 
eisen van deze tijd. Vanwege het, eveneens, situeren van een crossdock (in het kader van de herstructurering en optimalisering) op de huidige plek van De 
Blikvanger is ervoor gekozen, bij de sloop en nieuwbouw, een in het oog springend volume, qua hoogte, te realiseren. Hierbij zal wel het industriële 
karakter van de locatie, van oudsher, qua vormgeving en beeldkwaliteit een plek krijgen. In aanvulling daarop wordt de ruimtelijke kwaliteit en de 
beeldkwaliteit van het terrein bevorderd door zorg te besteden aan de inrichting van de buitenruimte aan de zijde van de Verhuellweg. 

Het zicht vanaf de IJsselbrug is beeldbepalend voor Doesburg. Doordat het zicht op de stad zelf al vrij snel buiten beeld raakt door hoog opgaande 
beplanting aan de zuidzijde van de Ellecomsedijk, wordt de blik gefocust op de industriezone. Historisch gezien een gepast beeld, waarbij rivier-gebonden 
bedrijvigheid op een logische plek, namelijk op de grens van stad en rivier is gevestigd. Dit beeld wordt nog verstrekt door de huidige plannen waarbij 
tevens gekeken is naar, voor zover mogelijk, een landschappelijke inpassing. Aan de rivierzijde van het bedrijventerrein kan dit, vanzelfsprekend niet en zien 
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we juist het riviergebonden karakter sterk terug komen. Hierbij is het van belang onderscheid te maken tussen de verworven rechten en de toevoegingen 
daarop (verlengen kade). Met de beoogde verlenging van de loswal ontstaat er nog meer, dan nu al, een eenduidig, zelfstandig object, dat qua maat en 
schaal in balans is met het rivierlandschap.

Om een beeld te schetsen van de situatie die planologisch mogelijk wordt gemaakt met het gewijzigde bestemmingsplan ten opzichte van het huidige 
bestemmingsplan zijn extra visualisaties opgesteld welke beoordeeld zijn door het Geldersgenootschap. Zij ziet in het gebied rondom het bestaande 
bedrijventerrein kansen om cultuurhistorische- en landschappelijke waarden te verbeteren en versterken. De voorgenomen ontwikkelingen vinden echter 
allen plaats op het bestaande bedrijventerrein en deze kansen worden door haar dan ook als niet noodzakelijk beoordeeld voor de aanvaardbaarheid van 
het voorliggende ontwikkelkader. Zij is daarbij van mening dat voor de ontwikkeling van het bestaande bedrijventerrein stoere, watergebonden 
bedrijvigheid bij het karakter van de IJssel op deze plek aan de rand van het stedelijk gebied past. De incidentele verhogingen blijven in maat en schaal 
proportioneel en hebben, vanaf de Zwarte Schaar en de Ellecomsedijk, nauwelijks impact op contour van de historische kern. Ten aanzien van de optopping 
(het kantoor) op de crossdock geeft zij aan dat een hoogte accent goed voorstelbaar als verbijzondering van de architectuur van het bedrijfsgebouw. Het 
bestaande toetsingskader wat op dit moment van toepassing is op de ontwikkelingen van de Verhuellweg biedt volgens de commissie voldoende houvast 
om het bebouwingsbeeld van stoere watergebonden bedrijvigheid en daarmee de ruimtelijke kwaliteit te borgen. Bij de nadere uitwerking van 
bouwplannen zal de integrale commissie omgevingskwaliteit (welstand en cultuurhistorie) betrokken worden.
Navolgende doorsnede en 3D visualisaties tonen de huidige en nieuwe planologische situatie vanuit verschillende standpunten. 

Figuur 2: Doorsnede bebouwing
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Figuur 3 Vogelvlucht perspectief
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Dat de skyline wijzigt ten opzichte van de huidige situatie is evident, echter, het is een voortborduren op een reeds aanwezig bedrijventerrein, en ook 
binnen de grenzen van het bedrijventerrein. In de verschillende hoogtes is nu juist voorkomen dat er sprake is van een aaneengesloten bebouwingswand en 
is sprake van geleding van de bouwmassa’s. In de 3D-visualisaties en doorsnede is dit nader weergegeven. Juist door binnen de contouren van het 
bedrijventerrein te blijven, wordt voorkomen dat er sprake is van verspreiding van die verdozing en blijft dit beperkt tot het bedrijventerrein zelf. Daarnaast 
varieert de bouwhoogte van de verschillende gebouwen en delen van gebouwen, dat zorgt voor een verbetering van de geleding.

Het aanzicht bij de brug verandert niet wezenlijk. Weliswaar is sprake van een verlenging van de kade, meer bebouwing en een extra kraan, alleen die 
ingrediënten waren ook al aanwezig bij de huidige bestemming. Het bedrijventerrein is verder al sinds jaar en dag aanwezig op deze locatie en daarmee bij 
uitstek aangewezen om vervoer over water hier uit te breiden. De aanwezigheid van het bedrijventerrein en gezicht op de brug kunnen naast elkaar 
bestaan, mede aangezien de bebouwing enkel plaats vindt binnen het bestaande bedrijventerrein.

In bijlage 2 zijn meer visualisaties vanuit verschillende standpunten bijgevoegd en in bijlage 3 is de afbeelding van de doorsnede bijgevoegd.

2.4.2 Landschap en cultuurhistorische waarden
Een cultuurhistorische waardestelling voor de stad Doesburg is door de gemeente al gemaakt in de stukken die ten grondslag liggen aan het beschermd 
stadsgezicht. In de toelichting bij de beschikking tot aanwijzing van dit beschermd stadsgezicht (1974) is vermeld dat de grens van het beschermde 
stadsgezicht destijds zo gekozen is dat enerzijds het vrije uitzicht op de Martinikerk vanaf de IJsselbrug te waarborgen is en anderzijds ook de resten van de 
vestinggracht van 1609 behouden blijven. Dit vrije uitzicht wordt niet gehinderd door de voorgenomen optimalisatie. Op de kadeverlenging na vinden alle 
bedrijfsactiviteiten plaats binnen de huidige contouren van het bestaande bedrijventerrein.

In het achtergrond document van Jan Bruyn is specifiek ingegaan op de Blikvanger. Dit gebouw, ooit onderdeel van de blikfabriek van Thomassen & Drijver, 
ontleent een zekere waarde aan haar positie; vanuit de binnenstad komend vormt het gebouw de eerste aanblik op de bedrijvenzone aan de Verhuellweg. 
Het heeft daarmee de betekenis van een landmark. Door allerlei reclame-uitingen, kleurstelling en de verschillende aan- en bijgebouwen staat de 
cultuurhistorische waarde onder druk. De Blikvanger betreft geen cultureel erfgoed. Behoud en inpassing van de Blikvanger in de nieuwe situatie is zowel 
ruimtelijk als functioneel zorgvuldig overwogen. Dit bleek echter een te grote belemmering voor de gewenste ontwikkeling. 
Het bestaande bedrijventerrein bevindt zich op een voormalig hoornwerk van de stadsgracht. Van dit hoornwerk is in de huidige situatie echter geen spoor 
meer aanwezig. Met de optimalisatie van het huidige bedrijventerrein is er dan ook geen sprake van invloed of aantasting van een voormalig hoornwerk.
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De Fraterwaard wordt met de beoogde ontwikkeling niet aangetast. In tegenstelling tot de eerdere plannen voor het LEID is er met onderhavige 
ontwikkeling geen sprake van terreinverlies van de Fraterwaard. De beoogde ontwikkelingen beperken zich tot het bestaande bedrijventerrein. Behalve de 
kadeverlenging vindt hier geen uitbreiding plaats. Volgens het Gelders Genootschap biedt het huidige toetsingskader wat van toepassing is op de 
ontwikkelingen van de Verhuellweg voldoende houvast om het bebouwingsbeeld van stoere watergebonden bedrijvigheid en daarmee de ruimtelijke 
kwaliteit te borgen.

2.5 Natuur en ecologie

Actualiteit onderzoeken
De ecologische onderzoeken bij het bestemmingsplan ‘Verhuellweg’ zijn opgesteld in het kader van het toenmalige project LEID. De onderzoeken zijn door 
een provinciaal ecoloog begeleid en getoetst. De onderzoeken zijn opgesteld conform de voorwaarden die de Wet natuurbescherming daaraan stelt. De 
ecologische omstandigheden op de locaties waar effecten zouden kunnen optreden, zijn sinds het uitvoeren van de onderzoeken niet veranderd. De 
gebruikte onderzoeken zijn voor dit bestemmingsplan dan ook voldoende actueel. 

Geen negatieve effecten op natuurwaarden
De ontwikkeling is getoetst op mogelijke effecten ten aanzien van de aangewezen soorten voor Natura 2000-gebied Rijntakken en de daarvoor 
geformuleerde instandhoudingsdoelen. 
Op basis van onderzoek blijkt dat er als gevolg van de verlenging van de kade geen significant negatieve effecten optreden op de 
instandhoudingsdoelstellingen van het Natura 2000-gebied plaats vinden. Het Zwarte Schaar is ter plaatse van het plangebied in de huidige situatie ook 
geen geschikt leefgebied voor Natura 2000-doelsoorten. Dit mede vanwege de directe ligging naast een drukbevaren rivier, alsmede door het huidige 
gebruik als los- en laadhaven. 

Groene Ontwikkelzone (GO)
Een deel van het plangebied aan de noordzijde in het Zwarte Schaar is aangewezen als Groene Ontwikkelingszone. De provincie geeft aan dat de uitbreiding 
van de kade vindt plaats in een havengebied. Feitelijk zijn er geen kernkwaliteiten van het GO ter plaatse aanwezig. Mede gezien de beperkte oppervlakte 
van de uitbreiding van de kade, zijn er daarmee geen negatieve gevolgen voor het GO te verwachten.
Er is in het bestemmingsplan geen groencompensatie geborgd. In het kader van het eerdere LEID werd groencompensatie vereist vanwege terreinverlies 
van de Fraterwaard. Met onderhavig plan wordt geen groencompensatie vereist omdat we niet in de Fraterwaard gaan bouwen.
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Stikstofdepositie
Voor wat betreft het aspect ‘stikstofdepositie’ zijn nieuwe stikstofberekeningen uitgevoerd met AERIUS Calculator 2020 (notitie d.d. 12 juli 2021), als gevolg 
van het actualiseren van het verkeersonderzoek. Uit deze stikstofberekeningen en de daaraan gekoppelde Natura2000 effectanalyse is gebleken dat 
significante effecten zijn uit te sluiten (aanvulling rapportage van 4 december 2020, versie 3 augustus 2021). Hiermee is aangetoond dat voor omliggende 
Natura 2000 gebieden (zoals Rijntakken en Veluwe) geen significant negatieve gevolgen optreden. Hiermee is voor het bestemmingplan de uitvoerbaarheid 
voldoende aangetoond. T.z.t. zullen de uitgevoerde onderzoeken waar nodig dienen te worden geactualiseerd ten behoeve van de te verkrijgen Wnb-
vergunning en Wnb-ontheffing.

2.6 Milieu
2.6.1 Verkeer
Met de beoogde optimalisatie van het bedrijventerrein kunnen de bedrijven de komende jaren een groei doormaken. Die groei gaat samen met een 
toename van het verkeer, zowel vrachtverkeer als personenverkeer (woon-werkverkeer).
Er is een inventarisatie uitgevoerd naar de verkeersgegevens van de bedrijven en in hoeverre deze zullen toenemen als gevolg van de optimalisatie. Deze 
inventarisatie houdt dus expliciet rekening met de groeiplannen van de bedrijven en de extra mogelijkheden die het nieuwe bestemmingsplan biedt.

Het verkeersonderzoek (deelrapport verkeer d.d. 12-10-2020) is gebaseerd op het toenmalige project LEID waarbij kengetallen geactualiseerd en deels 
geïndexeerd zijn. In enkele zienswijzen is gesteld dat de verkeersgegevens gedateerd zijn en van vóór de afstoting van bedrijfsonderdelen naar 
Kuehne+Nagel. Op basis hiervan is het verkeersonderzoek geactualiseerd op basis van recente gegevens en verkeersmodellen (rapport d.d. 28 juli 2021). 
De verschillen ten opzichte van het eerder uitgevoerde onderzoek zijn over het algemeen klein. Dit geldt echter niet voor het oostelijke gedeelte van de 
N317 (na de afrit naar Koepoortwal). Hier laat het nieuwe onderzoek een hogere intensiteit voor 2020 zien dan op basis van het verkeersmodel uit 2017 
werd verwacht (verschil 1.500 mvt/etm = ca. 1 extra auto per minuut). De berekende autonome ontwikkeling tot 2030 en plantoevoeging in dit traject zijn 
echter wel vergelijkbaar aan het eerder uitgevoerde verkeersonderzoek en liggen lager dan de verkeersintensiteit van 2020.
Dit nieuwe verkeersonderzoek maakt deel uit van het vast te stellen bestemmingsplan. Op basis van de bevindingen uit het geactualiseerde 
verkeersonderzoek kan worden geconcludeerd dat significante effecten als gevolg van de herstructurering en optimalisatie van het bedrijventerrein uit te 
sluiten zijn. Hieronder wordt op de verschillende onderdelen ingegaan.

Beïnvloeding van de verkeersstructuur
De uitbreiding van het bedrijventerrein heeft in beginsel geen invloed op de verkeersstructuur in Doesburg en omgeving. De ontwikkeling vindt plaats op de 
huidige locatie en de Verhuellweg blijft intact.
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Beïnvloeding van de verkeersintensiteiten en verkeersafwikkeling
De uitbreiding van het bedrijventerrein heeft tot gevolg dat de verkeersintensiteit op de toeleidende wegen toeneemt. Op enkele wegvakken is sprake van 
een relatief vrij grote groei van verkeer, maar in absolute aantallen is deze groei niet problematisch. De toename van verkeersstromen op de kruispunten 
heeft geen relevante gevolgen voor de verkeersafwikkeling.
Voor de meeste wegvakken in het onderzoeksgebied rond Doesburg is er sprake van een (lichte) afname van het verkeer. Dit is vooral het gevolg van de 
krimp in het inwoneraantal van Doesburg en omstreken. Ook is het de verwachting dat door de verbreding van de A12 tussen Duiven en knooppunt Oud-
Dijk het verkeer op de N317 licht zal afnemen. Op dit traject krijgt de A12 in beide richtingen drie rijkstroken, wat de doorstroming zal verbeteren. In het 
verkeersmodel is de verbreding van de A12 meegenomen. Op een aantal relaties, bijvoorbeeld Dieren-Zevenaar en Velp-Doetinchem is de A12 dan een 
logischere keuze dan de N317. Door de verbreding van de A12 wordt dus verwacht dat minder verkeer van de N317 gebruik zal maken.

In het onderzoek zijn de verwachte intensiteiten op de wegen nu ‘worstcase’ benaderd. De aantallen extra verkeersbewegingen (2030 incl. 
planontwikkeling) ten opzichte van de autonome ontwikkeling 2030 zijn in het nieuwe onderzoek volledig aan alle wegen toegerekend terwijl hiervoor in 
het eerdere onderzoek aannames zijn gedaan m.b.t. de verdeling van het verkeer over de wegen. Dit verklaart waarom de wegen uit het eerdere onderzoek 
een kleinere toename hadden dan nu het geval is. Zelfs met de nieuwe ‘worstcase’ benadering blijft de toename van ca. 500 mvt/etm door de 
planontwikkeling in 2030 erg klein (0,34 auto per minuut op een weg).
Het nieuwe verkeersonderzoek leidt dan ook niet tot een andere conclusie ten opzichte van het eerder uitgevoerde onderzoek. De planregels en/of 
verbeelding van het ontwerpbestemmingsplan worden op basis hiervan dan ook niet gewijzigd.

Beïnvloeding van de verkeersveiligheid en gevolgen langzaam verkeer
Uit de analyse van de verkeersafwikkeling is gebleken dat op de kruispunten geen significante veranderingen worden verwacht als gevolg van de 
planontwikkeling. Een aantal aandachtspunten met betrekking tot de verkeersveiligheid (ligging en lengte afrit N317, linksaf verbod N317 naar 
Verhuellweg) blijft echter onverminderd van belang. 
De ontwikkeling van de verkeersintensiteiten hebben voor langzaam verkeer geen grootschalige gevolgen. De Verhuellweg blijft op basis van de verwachte 
verkeersintensiteiten met de huidige inrichting geschikt voor het verwerken van het verkeer. De Koepoortdijk is al voorzien van vrijliggende fietspaden 
waardoor de toename van de verkeersintensiteit geen probleem vormt voor fietsverkeer.  

Op basis van bovenstaande kan dan ook geconcludeerd worden dat de voorgenomen herstructurering en optimalisatie van het bedrijventerrein 
Verhuellweg geen significante effecten heeft op de verkeersstructuur, verkeersintensiteiten, verkeerafwikkeling en de verkeersveiligheid en gevolgen voor 
langzaam verkeer. 
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2.6.2 Luchtkwaliteit
In het onderzoekrapport Luchtkwaliteit dat bij het bestemmingsplan is bijgevoegd is enkel de toename van scheepvaart meegenomen. Op basis van het 
geactualiseerde onderzoek is het onderzoek Luchtkwaliteit aangevuld met de toename van verkeersstromen als gevolg van de beoogde ontwikkeling. 

De conclusies uit het eerdere rapport wijzigen niet als gevolg van het toevoegen van de verkeersgeneratie uit het geactualiseerde verkeersonderzoek. Deze 
zijn toegevoegd aan het rekenmodel en uit de resultaten van dit rekenmodel (d.d. 6 augustus 2021) blijkt dat in de directe omgeving van het plangebied de 
concentratietoenamen NO2 en PM10 ten gevolge van het plan nergens meer bedragen dan 1,2 µg/m3 (zelfs veel lagere waarden worden gevonden PM10= 
0,00 en NO2 = 0,14). Hiermee is het aannemelijk dat de realisatie van het plan niet in betekenende mate bijdraagt aan de luchtverontreiniging. Hiermee 
voldoet het plan, ten aanzien van het aspect luchtkwaliteit, aan de milieukwaliteitseisen uit de Wet milieubeheer en staat het aspect luchtkwaliteit niet in 
de weg van een positief besluit op het plan. 

2.6.3 Milieuzonering
In het huidige bestemmingsplan zijn de gronden van het plangebied bestemd voor bedrijven tot en met milieucategorie 3.2. Voor het specifieke gebruik van 
de laad- en loskade wordt in het bestemmingsplan categorie 4.2 opgenomen. Deze categorie is in de huidige situatie al bij recht toegestaan alleen is niet als 
zodanig in het bestemmingsplan opgenomen. In de bestemmingsplanwijziging daarom, in lijn met de huidige bedrijfsactiviteiten en de beoogde activiteiten 
ter plaatse, de bedrijfscategorie van 4.2 opgenomen uitsluitend voor en ter plaatse van de laad- en loskade. Voor deze bedrijfscategorie geldt een maximale 
richtafstand van 300 meter voor het aspect geluid. Er zijn een aantal woningen die zich binnen de richtafstand voor geluid bevinden. Enige jaren geleden is 
een geluidwerende wal aangebracht aan de stadszijde van de N317. Voor de andere aspecten (geur, stof, gevaar) wordt de richtafstand niet overschreden. 
Uit het akoestisch onderzoek, dat in het kader van onderhavig plan is uitgevoerd, is gebleken dat de wettelijke vastgestelde 50 dB(A) geluidszone rondom 
het gezoneerde industrieterrein niet wordt overschreden voor de woningen die binnen deze zone zijn gesitueerd.

Voor de bedrijfsactiviteiten van Ubbink is, in tegenstelling tot de aangegeven categorie 3.2, categorie 4.1 van toepassing. Dit is in de 
bestemmingsplanwijziging dan ook opgenomen. Deze bedrijfscategorie 4.1 geldt uitsluitend voor de huidige bedrijfsactiviteit van het bedrijf. Voor de 
overige bedrijfsactiviteiten op het bedrijventerrein is categorie 3.2 van toepassing, dit blijft in de toekomstige situatie ongewijzigd. 

Op basis van enkele zienswijzen zijn de regels en Staat van bedrijfsactiviteiten met betrekking tot de toegestane bedrijfsactiviteiten aangepast en beperkt 
tot de huidige bedrijfsactiviteiten. 



18

3 Antwoord op zienswijzen
In dit hoofdstuk worden de ingekomen zienswijzen individueel en puntsgewijs behandeld. In de eerste kolom in het nummer/kenmerk van de zienswijze 
weergegeven. In de tweede kolom is de zienswijze weergegeven. In de derde kolom is het antwoord op de zienswijze weergegeven en in de laatste kolom is 
aangegeven of de zienswijze leidt tot een aanpassing in het bestemmingsplan en hoe hier mee om is gegaan.

Zienswijze 1

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
1.a De commissie is verbaasd over het feit dat zij niet in een eerder stadium gevraagd is te 

adviseren over deze ontwikkeling. Gelet op artikel 2 van het Reglement Adviescommissie 
Cultuurhistorie heeft de commissie tot taak aan het College gevraagd en ongevraagd te 
adviseren over onder andere plannen ten aanzien van het cultuurlandschap, openbare 
ruimte en stedenbouw als ook met betrekking tot bestemmingsplannen. In het kader van 
de nu voorliggende bestemmingsplanwijziging dient de gemeente een zorgvuldige afweging 
te maken over de omgang met de binnen het plangebied aanwezige cultuurhistorische 
waarden. De commissie is van mening dat zij eerder betrokken had moeten worden bij deze 
ontwikkeling waardoor mogelijk in een eerder stadium eventuele bezwaren weggenomen 
hadden kunnen worden.

De commissie kan gevraagd maar ook ongevraagd haar 
advies geven. Dit kan zoals in de zienswijzen wordt 
aangegeven ook op het gebied van stedenbouw en 
bestemmingsplannen. Het primaat van de 
adviescommissie ligt echter zoals blijkt uit de 
erfgoedverordening en het reglement bij de aanwijzing 
van monumenten en het beschermde stadsgezicht 
(inclusief het bestemmingsplan voor het beschermde 
stadsgezicht). Het voorliggende bestemmingsplan 
betreft een optimalisatie van het bestaande 
bedrijventerrein; deze maakt geen onderdeel uit van 
het beschermd stadsgezicht van Doesburg. Daarnaast 
bevat het bestaande bedrijventerrein geen erfgoed in 
de vorm van bijvoorbeeld beschermde monumenten. 
Het gebruik blijft ongewijzigd en voor het terrein 
wordt – op de verlengde kade na – uitsluitend een 
verhoging van een aantal bouwvlakken planologisch 
mogelijk gemaakt.

Als onderdeel van het bestemmingsplan is onderzoek 
gedaan naar de cultuurhistorie, Landschap, 
Stedenbouw en Ruimtelijke ontwikkeling van de 
gevraagde optimalisatie van het bedrijventerrein 
(Bijlage 1 bij de toelichting). Naar ons oordeel is 
hiermee in voldoende mate vastgesteld dat de 
mogelijkheden van het bestemmingsplan geen 
onevenredige afbreuk doet (en zelfs geen afbreuk 
doet) aan de bestaande cultuurhistorische waarden.

Geen
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Vanwege de bestaande inrichting en gebruik van het 
plangebied, dat alle ontwikkelingen – behoudens de 
kadeverlenging – plaats vindt binnen de bestaande 
bestemming ‘Bedrijventerrein’, de wijziging 
voornamelijk het verhogen van delen van een 
bestaand bedrijventerrein betreft en het hiervoor 
genoemde onderzoek, heeft het college niet de 
noodzaak gezien om een advies aan de 
adviescommissie te vragen. Het vragen van een advies 
aan de adviescommissie Cultuurhistorie buiten het 
beschermd stadsgezicht is ook niet gebruikelijk in deze 
omstandigheden. Het staat de commissie natuurlijk vrij 
om een (zoals het reglement dit noemt) ongevraagd 
advies te geven.  Hier heeft de commissie geen gebruik 
van gemaakt anders dan dat ze een zienswijze op het 
ontwerpbestemmingsplan heeft ingediend.

1.b Door het bureau JANBRYUN landschapsarchitectuur is in opdracht van initiatiefnemer een 
onderzoeksrapport uitgebracht d.d. 09-12-2020. Het rapport beschrijft de cultuurhistorie, 
Landschap, Stedenbouw en Ruimtelijke ontwikkeling van de gewenste uitbreiding voor dit 
gebied. Met betrekking tot de inhoud heeft de commissie de volgende opmerkingen. De 
commissie is van mening dat de cultuurhistorische waarden onvoldoende zijn belicht. Er is 
geen waarde stelling gedaan van het gebied en de bebouwing. Het terrein ligt gedeeltelijk 
op een voormalig Hoornwerk van de stadsgracht rondom de binnenstad van Doesburg. Ook 
is niet inzichtelijke gemaakt wat het effect van de nieuwe hogere bedrijfsgebouwen is op de 
skyline van Doesburg. Het rapport is te mager en het geheel wordt te eenzijdig belicht.

Het klopt dat er geen visie op cultuurhistorie en het 
landschap is opgesteld. Er is echter wel degelijk 
aandacht besteed aan cultuurhistorische waarden, 
verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Landschap en cultuurhistorische 
waarden’ (2.4.2). 
Het bedrijventerrein is in de huidige situatie reeds 
gevestigd op deze locatie, het plan heeft immers 
betrekking op de herontwikkeling van het bestaande 
bedrijventerrein. Alle ontwikkelingen – op de 
kadeverlenging na – vinden plaats binnen de huidige 
bestemming ‘bedrijventerrein’, waarbij voornamelijk 
ingezet wordt op het (deels) verhogen van de 
maximale bouwhoogte. 
Er is in de huidige situatie dan ook geen (kenmerken 
van een) Hoornwerk meer aanwezig. Onderhavige 
ontwikkeling heeft daarmee geen invloed op een 
voormalig hoornwerk. Naar ons oordeel is hiermee in 
voldoende mate vastgesteld dat de mogelijkheden van 
het bestemmingsplan geen onevenredige afbreuk doet 
(en zelfs geen afbreuk doet) aan de bestaande 
cultuurhistorische waarden.

Geen
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1.c Uit de stukken en het rapport valt niet op te maken welke impact de ruimtelijke 
ontwikkeling heeft voor de skyline van Doesburg gezien vanuit de Fraterwaard. Niet 
duidelijk is welke impact het verhogen van de gebouwen heeft in relatie tot het 
beschermde stadsgezicht.

Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Beeldkwaliteit’ (2.4.1).

Geen 

Zienswijze 2:

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
2.a N.a.v. het artikel van het Bestuur Gestichten Doesburg heb ik mij verdiept in deze plannen.

Eerder was ik al verbaasd door uw mededeling in de Regiobode dat dit project weer op de 
nominatie stond. Ik had verwacht dat eerdere bezwaren vanuit verschillende organisaties 
bij het vorige plan en het totale gebrek aan draagvlak bij de Doesburgse bevolking tot een 
beter inzicht zouden hebben geleid. En zeker niet tot een dergelijke nog grootschaliger 
aanpassing.

Dit plan ging niet door omdat er geen draagvlak was 
maar omdat het plan financieel niet haalbaar bleek.
Op basis van de uitkomsten hebben de bedrijven 
gezocht naar een zogenaamde terugvaloptie om
toch, zoveel als mogelijk, tegemoet te kunnen komen 
aan de uitbreidingsbehoefte. In dit geval nu
binnen de grenzen van het huidige bedrijventerrein. 
Er is dan ook geen sprake van een dergelijke nog 
grootschaligere aanpassing. In tegenstelling tot het 
eerdere onderzoek wordt nu gekozen om de 
ontwikkelingen te concentreren op het bestaande 
bedrijventerrein en deze beter te benutten.

Geen

2.b Uit de doorgelezen stukken kan ik helaas niet anders dan concluderen dat het Bestuur van 
de Gestichten Doesburg volkomen gelijk heeft.
En in haar argumenten en in haar visie, dat hier selectief en onzorgvuldig te werk wordt 
gegaan. Waardoor beeldvorming afwijkt van de te verwachten werkelijkheid.

Het bestemmingsplan en de onderzoeken zijn 
opgesteld door onafhankelijke partijen. Alle 
belangrijke aspecten zijn hierbij geadresseerd. Het 
bestemmingsplan en de onderzoeken zijn gebaseerd 
op de nieuwe plannen van de bedrijven. In de 
ruimtelijke ordening en onderbouwing hiervan worden 
eisen gesteld en aan deze eisen voldoet dit 
bestemmingsplan en de onderzoeken.

Geen

2.c Ook vind ik het betreurenswaardig dat de gemeente haar inwoners zo summier informeert 
over een zo belangrijke wijziging en op zo'n tijdstip in december. Waar blijft de politiek zo 
beleden transparantie in de praktijk ?

De indiener van de zienswijze heeft tijdig en volledig 
zijn zienswijze in kunnen dienen. Hiermee is geen 
sprake van een nadelige positie van de indiener als 
gevolg van het gestelde. De herstructurering en 
optimalisatie van het huidige bedrijventerrein is een 
logisch gevolg van de eerdere plannen van het LEID die 
geen doorgang hebben gevonden vanuit financieel 
oogpunt. Het is evident dat dan de bedrijven naar 

Geen
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andere opties kijken. Voorliggend bestemmingsplan is 
hiervan het resultaat.

2.d Natuur, landschap, stadsgezicht etc. lijken wederom het onderspit te moeten delven tegen 
uitbreidingsdrang.

Er is hier geen sprake van uitbreiding van het 
bedrijventerrein maar het beter benutten van het 
bestaande bedrijventerrein. Met het plan wordt een 
bestaande locatie optimaler gebruikt van de ruimte 
door middel van herstructurering en nieuwbouw op 
het bestaande bedrijventerrein. Er wordt daarmee 
juist zo veel mogelijk rekening gehouden met het 
landschap en stadsgezicht. Zie hiervoor ook de 
onderzoeken die door de bedrijven zijn uitgevoerd. 
Er is geen sprake van ontwikkelingen in het landelijk 
gebied, de bestaande natuur blijft behouden en de 
locatie die reeds in gebruik is voor bedrijven wordt 
optimaal benut. 

Met betrekking tot het beschermd stadsgezicht wordt 
verwezen naar de thematische beantwoording onder 
het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.3).
Voor het onderdeel natuur wordt verwezen naar de 
thematische beantwoording onder het kopje ‘Natuur 
en ecologie’ (2.5).

Geen
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Zienswijze 3:

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
3.a Het gezicht op Doesburg, over de brug aankomend, de ingang tot de Achterhoek, is 

beeldbepalend. De plannen voor de distributiecentra op deze plek zijn in de frontyard van 
de stad en niet de backyard. 

Het betreft geen plan voor een distributiecentrum. Het 
gaat om bestaande functies op een bestaand 
bedrijventerrein. 
Door de ontwikkeling van meer en grootschaliger 
vervoer over water is er behoefte aan meer 
opslagcapaciteit. Daarnaast blijft het wegtransport wel 
behouden. De locatiekeuze is niet aan de orde 
verwezen naar de thematische beantwoording onder 
het kopje ‘ Behoefte (Waarom’ (2.3.1).
Het betreft hier uitdrukkelijk een optimalisatie en 
herstructurering van het bestaande bedrijventerrein 
en uitbreiding van aspecten, zoals vervoer over water 
en meer opslag, alsmede het toevoegen van een 
crossdock (sloop en nieuwbouw). Er is dan ook geen 
sprake van nieuwe functies, het betreft  functies die in 
de huidige situatie zijn toegestaan op een bestaand 
bedrijventerrein.

Geen

3.b Het toenemend verkeer zowel over de weg als over water dat deze distributiecentra met 
zich meebrengen is vervuilend (Co2 en stikstof) en niet Co2 neutraal. Wat Kuehne+Nagelen 
Rotra ook aan compensatie van de uitstoot pogen te doen. Men kan zich zelfs afvragen of al 
het goederentransport positief is voor het terugdringen van de klimaatproblemen.
Op Doesburgs grondgebied ligt een boerenbedrijf dat in de top20 van stikstof-uitstotende 
bedrijven in de buurt van een natuurterrein in Nederland. Misschien een argument om niet 
meer uitstoot van stikstof te willen bevorderen. De Verhuellweg grenst aan een agrarisch 
natuurgebied dat onderdeel is van een groter Natura 2000-gebied, de Rijntakken, en dus 
bescherming geniet in Europa

Uit de diverse rapportages (berekening 
stikstofdepositie, ecologische beoordeling, 
verkeersonderzoek) blijkt dat significant negatieve 
effecten op N2000 gebieden zijn uit te sluiten. Dit is 
ook cumulatief beoordeeld. Daarnaast is er sprake van 
een modal shift van vervoer over de weg naar vervoer 
over water. Dit heeft, vanwege de schaalvergroting, 
een positief effect op de achtergrondwaarde ten 
aanzien van stikstof (bereik verder dan alleen het 
bedrijventerrein). 

Geen

3.c Echt nodig is de bouw in Doesburg niet. In de omgeving zijn al concentraties zoals het 
Zevenaarse bedrijventerrein 7Poort. Het College van Rijksadviseurs adviseert dan ook 
distributiecentra bij elkaar te concentreren zodat de verrommeling van het landschap tot 
staan wordt gebracht. Als het Rotra, Ubbink, Kuehne+Nagel in Doesburg lukt om op deze 
plek deze grote logistieke hallen te laten bouwen dan is dat een opstap naar meer.
De schade die een verstoord aanzicht van Doesburg bewerkt is niet te meten maar wel 
waarschijnlijk. Werkgelegenheidsaspect is niet zo enorm zwaar, terwijl een gastvrije, 
interessante en mooie stad zijn voor bewoners en bezoekers dat wel is

In de verschillende onderzoeken is aangetoond dat de 
herstructurering en optimalisatie van het 
bedrijventerrein, zoals thans voorzien, wel degelijk 
nodig is. Het betreft hier een reeds bestaand 
bedrijventerrein waarop bedrijven zijn gesitueerd die 
reeds langjarig een bijdrage leveren aan de economie 
van Doesburg. De huidige plannen vormen geen 
opmaat naar meer maar zijn, zoals al egzegd een 
optimalisatie van een bestaand bedrijventerrein die, 
behoudens de verlenging van de kade, geheel 

Geen
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binnenstedelijk wordt opgelost. Uit het advies van het 
Geldergenootschap blijkt ook dat de impact van de 
plannen aanvaardbaar wordt geacht en het aanzien 
van Doesburg niet wezenlijk verandert. 
Werkgelegenheid en gastvrijheid kunnen naast elkaar 
bestaan. Niet is aangetoond dat het bedrijventerrein 
een negatief effect heeft op het aantal bezoekers van 
de binnenstad. 

Zienswijze 4:

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
4.a Kort voor Kerstmis 2020 werd in de Regiobode bekend gemaakt dat er een nieuw plan t.a.v. 

de bedrijfsruimte-uitbreiding van Rotra en Ubbink ter visie zou liggen in het Stadhuis te 
Doesburg waar gedurende zes weken op gereageerd kon worden. Gedurende de 
Kerstperiode t/m Nieuwjaar was het Stadhuis echter gesloten en nadien door de 
coronarestricties slechts op afspraak toegankelijk voor publiek. Hierdoor was de toegang 
tot deze visie ernstig beperkt en wij zouden u dan ook willen verzoeken de bekrachtiging 
van het plan Verhuellweg uit te stellen en vervolgens in een openbare vergadering te 
bespreken met de ingezetenen van Doesburg, zodra de coronamaatregelen zulks weer 
mogelijk maken.
Het is voor het historisch aanzien van Doesburg zó belangrijk dat de burger goed en 
nauwkeurig wordt geïnformeerd en kan meedenken over de gevolgen van een dergelijk 
ingrijpend plan.
Wij moeten er niet aan denken dat dit plan door de gebrekkige communicatie een 
hamerstuk wordt met als resultaat een monstrueuze doos aan onze stadszijde, 
vergelijkbaar met die welke Aviko heeft kunnen bouwen in Steenderen.
Wij verzoeken u dan ook met klem de burgers van onze mooie stad een stem te geven in 
deze besluitvorming.

De plannen hebben conform afdeling 3.4 Algemene 
wet bestuursrecht 6 weken ter inzage gelegen. 
Gedurende de hele terinzagelegging (behalve op 
vrijdag 25 december (1e kerstdag) en vrijdag 1 januari 
(nieuwjaarsdag) kon iedereen het bestemmingsplan 
inzien op het stadhuis. Daarnaast is het plan 
gedurende de periode van 6 weken altijd digitaal te 
raadplegen geweest via www.ruimtelijkeplannen.nl. 
Uit het feit dat u een zienswijze heeft ingediend, en 
met u vele andere partijen, blijkt dat de 
informatievoorziening afdoende is geweest, volgens de 
daarvoor vastgelegde wettelijke kaders. U bent 
daarmee niet in een nadeliger positie komen te 
verkeren. Ondanks de beperkingen die u heeft ervaren 
heeft u gelukkig toch de mogelijkheid gevonden om te 
reageren op de plannen. Alle indieners van een 
zienswijze hebben daarbij een uitnodiging ontvangen 
om in te spreken bij de behandeling van het 
bestemmingsplan in de commissie VROM van 8 
september 2021.

Geen

Zienswijze 5:

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
5.a Onoverzichtelijk en ondoorgrondelijk voor burgers Het betreft hier inderdaad een bestemmingsplan met 

een groot aantal deelrapportages. Deze rapportage 
Geen 

http://www.ruimtelijkeplannen.nl/
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Het plan is met onder meer 17 deelrapportages met evenzovele deelconclusies onduidelijk, 
onoverzichtelijk en nauwelijks te doorgronden voor burgers die door dit plan geraakt 
worden. Besluitvorming zou niet mogen plaatsvinden zonder een voor burgers goed 
leesbaar overzicht van maatregelen en concrete gevolgen op het gebied van de 
verkeersveiligheid in de omgeving, gezondheid, uitstoot, milieubelasting, woongenot, 
nachtrustverstoring, algeheel welzijn omwonenden, werkgelegenheid, cultuurhistorische 
waarde en uitzicht.

hebben veelal betrekking op de onderzochte 
milieuaspecten. Deze rapportages en bijbehorende 
deelconclusies zijn noodzakelijk geweest voor een 
goede afweging en onderbouwing van het plan. Er is 
hierbij de standaard structuur voor het opstellen van 
bestemmingsplannen aangehouden en deze voldoet 
aan de daarvoor gestelde eisen.
We kunnen ons voorstellen dat de volledige 
rapportages niet voor iedere burger eenvoudig te 
begrijpen zijn. De conclusies van de rapportages zijn 
naar onze mening echter helder geformuleerd zodat 
deze voor eenieder begrijpelijk is. Deze conclusies zijn 
overigens ook in de toelichting van het 
bestemmingsplan opgenomen het is voor een 
overzicht van de conclusies daarom niet nodig om alle 
rapportages door te nemen. Voor een toelichting bij 
de conclusies en een uitwerking van de werkwijze en 
resultaten van de onderzoeken kunnen de rapportage 
geraadpleegd worden.

Op basis van de rapportages kan geconcludeerd 
worden dat sprake is van een goed woon- en 
leefklimaat.

Voor de cultuurhistorische waarde en het uitzicht 
wordt verwezen naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4). 

5.b Onvoldoende concrete onderbouwing
Het ontbreekt in het plan aan een heldere, concrete en cijfermatige onderbouwing van de 
gevolgen voor de bewoners in de naaste omgeving en de burgers van Doesburg als het gaat 
om:
1. de verkeersveiligheid in en rondom het plangebied als gevolg van een toename van 
(vracht)verkeer zoals de kruising Koepoortwal – Koepoortstraat – afslag van de N317 naar 
Doesburg-centrum;
2. de fijnstofuitstoot door toename van verkeersstromen;
3. de grotere geluidsoverlast overdag en in de nacht op de gezondheid van omwonenden 
door toename van verkeersstromen en toename en verandering van de bedrijfsactiviteiten, 
o.a. voor de bewoners van burg. Nahuyssingel, Putpad en Lindewal door de aanwezigheid 

1. De verkeersveiligheid is in het kader van het eerdere 
planvoornemen van het LEID reeds onderbouwd. 
Naar aanleiding van de vele zienswijzen op het thema 
verkeer zijn de bedrijven gevraagd het 
verkeersonderzoek inclusief het onderdeel 
verkeersveiligheid te actualiseren.
Uit dit geactualiseerde onderzoek is gebleken dat er 
geen significante effecten te verwachten zijn op het 
gebied van verkeersstructuur, verkeersafwikkeling, 
verkeersveiligheid en voor langzaam verkeer. Voor een 
uitgebreidere beschrijving van de conclusies uit het 
onderzoek wordt verwezen naar de thematische 

Het verkeersonderzoek is 
geactualiseerd. De 
resultaten van dit 
onderzoek zijn ook 
aangepast in de toelichting 
van het bestemmingsplan. 
Op basis van het 
geactualiseerde 
verkeersonderzoek is ook 
het onderzoek voor 
luchtkwaliteit aangepast en 
ook hier is de toelichting in 
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van het gat in de geluidswal. Onduidelijk is op de huidige geluidswal een toenemende 
geluidslast kan keren;
4. de werkgelegenheid van Doesburgers. Er verdwijnt namelijk ook werkgelegenheid als b.v. 
de bouwmarkt als gevolg van dit plan moet sluiten.

beantwoording onder het kopje ‘Verkeer’ en het 
nieuwe verkeersonderzoek dat is bijgevoegd. 
2. De fijnstofuitstoot als gevolg van verkeerstoename 
is na actualisatie van het verkeersonderzoek 
opgenomen in de notitie voor luchtkwaliteit. Conclusie 
hieruit is dat de uitkomsten niet significant wijzigen en 
er nog steeds sprake is van NIBM(=niet in betekenende 
mate), dit betekent dat luchtkwaliteit geen 
belemmering vormt voor de voorgenomen 
ontwikkeling
3.  Er heeft een akoestisch onderzoek plaatsgevonden 
waarin de bedrijfsactiviteiten en bijbehorende 
verkeersbewegingen zijn meegenomen. Op basis van 
dit onderzoek wordt geconcludeerd dat voldaan wordt 
aan het maximaal toegestane geluidniveau op 
omliggende woningen. 
4. Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Behoefte (Waarom’ 
(2.3.1).

het bestemmingsplan op 
aangepast.

5.c Cultuurhistorische waarde en Erfgoedwet
Daarnaast is onvoldoende duidelijk in het plan of deze uitbreiding voldoet aan de 
verplichtingen van de gemeente Doesburg op grond van de inhoud en de bedoeling van de 
Erfgoedwet. De gemeente houdt in het plan onvoldoende rekening met de 
cultuurhistorische waarde van de Doesburg. De historische structuur, de samenhang van 
het gebied en het samenspel tussen bebouwing en open(bare) ruimtes worden met dit plan 
aangetast. Een dergelijk groot, hoog en lang gebouw en o.a. een extra kraan is een 
disproportioneel grote bouwmassa in vergelijking met de rest van de omgeving. Daarnaast 
zal de bouwmassa, meer dan nu al het geval is, het straatbeeld, het uitzicht en het 
woongenot van de bewoners aan de Burg. Nahuyssingel, Putpad en Lindewal veranderen.

Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).
Het betreft hier een bestaand watergebonden 
bedrijventerrein. Alle ontwikkelingen, naast de 
verlenging van de kade, vinden plaats binnen de 
bestaande bestemming ‘Bedrijventerrein’. Een extra 
kraan is al toegestaan op basis van het bestaande 
bestemmingsplan. Het bestemmingsplan maakt dan 
ook geen extra kraan mogelijk ten opzichte van het 
huidige bestemmingsplan.

Geen

5.d Groencompensatie
Onduidelijk is of genoemde aanplant van groen op de terreinen van Twickel en 
Rijkswaterstaat op de lange termijn wel kan blijven bestaan. De gemeente heeft geen 
zeggenschap over die terreinen. De trend is dat RWS juist bomen in de nabijheid van N-
wegen weghaalt. Daarnaast duurt het vele jaren voordat het groen enige omvang heeft om 
als compensatie te kunnen dienen.

Verwezen wordt naar de thematisch beantwoording 
onder het kopje ‘Natuur en ecologie’ (2.5)

Geen

5.e Ontwikkelingsruimte is op
Verder is er onvoldoende rekening gehouwen met het feit dat het plangebied beperkt is 
qua ruimte. Er zijn geen nieuwe mogelijkheden om in de toekomst te kunnen uitbreiden of 
duurzamer te kunnen ontwikkelen. Het gebied is en wordt niet groter dan het is omdat het 
begrensd wordt door water, de stad en een natuurgebied. De huidige situatie geeft al veel 

We zijn ons ervan bewust dat er grenzen zijn aan de 
groei van de bedrijven. De beoogde ontwikkeling 
voorziet echter in voldoende ruimte en mogelijkheden 
voor de bedrijven om de komende periode nog verder 

Geen
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te veel overlast op de in deze zienswijze genoemde terreinen. Een uitbreiding zorgt voor 
nog meer overschrijding van algemene normen van leefbaarheid. Daarnaast is de algemene 
trend en het advies om grote gebouwen (dozen) bij elkaar op een plek in de provincie te 
bouwen en niet versnipperd.

te kunnen groeien. Er is dus al rekening gehouden met 
verdere groei in de toekomst. 

Alle relevante milieuaspecten zijn getoetst en 
beoordeeld in het bestemmingsplan. Er is geen sprake 
van overschrijding van de algemene normen, er wordt 
voldaan aan de kaders van de wet. 

Voorliggend bestemmingsplan maakt geen uitbreiding 
of realisatie van een nieuw bedrijventerrein mogelijk 
maar heeft betrekking op het optimaliseren van het 
huidige bedrijventerrein met bestaande functies. 
Naast de kadeverlenging is er geen sprake van 
uitbreiding. Locatiekeuze is dan ook niet aan de orde, 
de bedrijven zijn reeds langjarig gevestigd op dit 
bestaande bedrijventerrein.

Zienswijze 6:

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
6.a Onze zienwijze richt zich tegen het feit dat niet is duidelijk gemaakt welke consequenties de 

toename van verkeer op de wegen zal hebben voor de omwonenden. 
Wij zetten grote vraagtekens bij de verkeersstudie. De benadering van de ontwikkeling van 
de bedrijven en de effecten daarvan, zou ons inziens moeten zijn: wat betekent dit plan en 
de uitbreiding in volumes op de langere termijn (2030/2040) voor de omgeving?
De autonome verkeersontwikkeling wordt berekend aan de hand van een bestaand 
algemener onderzoek uit 2015/16 (RVMK). Dit model wordt doorgetrokken tot 2030 met de 
aanname van 1,5% autonome groei per jaar(model+). Gegeven de verwachting van een 
autonome afname rondom Doesburg zal enige groei “door bedrijfsactiviteiten, dan ook 
geen probleem zijn. Volgend de studie is er dan ruimte “op de wegen rondom Doesburg”. 
De vraag is of dat ook specifiek geldt voor de 2 aansluitingen op de N317. Dat wordt niet 
duidelijk!
Wij concluderen: Dus je neemt een oud model (uit 2015) dat afname verkeersaanbod 
rondom Doesburg voorspelt, doet er 4 jaar groei van 1,5% bij en concludeert vervolgens dat 
er slechts sprake is van een kleine toename tot 2030. Een volstrekt ongeschikte benadering 
om op basis van een algemene studie, belangrijke specifieke conclusies te trekken over de 
verkeersbewegingen en de daartoe behorende milieuaspecten. Die conclusies dienen juist 
gerelateerd te zijn aan de specifieke ontwikkeling van volume en bedrijfsactiviteiten van 

De verkeersveiligheid is in het kader van het eerdere 
planvoornemen van het LEID onderbouwd. Naar 
aanleiding van de vele zienswijzen op het thema 
verkeer zijn de bedrijven gevraagd het 
verkeersonderzoek inclusief het onderdeel 
verkeersveiligheid te actualiseren.
Uit dit onderzoek is gebleken dat er geen significante 
effecten te verwachten zijn op het gebied van 
verkeersstructuur, verkeersafwikkeling, 
verkeersveiligheid en voor langzaam verkeer. Voor een 
uitgebreidere beschrijving van de conclusies uit het 
onderzoek wordt verwezen naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Verkeer’ en het 
nieuwe verkeersonderzoek dat is bijgevoegd.
De regeling van werktijden valt buiten de reikwijdte 
van het bestemmingsplan, dit wordt geregeld in de 
Wet milieubeheer. Slechts een deel van de 
productieafdeling werkt overigens  24/7. Er is hierbij 

Het verkeersonderzoek is 
geactualiseerd. De 
resultaten van dit 
onderzoek zijn ook 
aangepast in de toelichting 
van het bestemmingsplan. 
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Rotra, Kuehne & Nagel en Ubbink. Evenmin is duidelijk of bij de aannames in het plan nu 
wordt uitgegaan van een “dagbedrijf”, zeg van 6-18 uur en daar lijkt het op tot 2026, of dat 
op de langere termijn hier sprake zal zijn van 7 x 24 uur “logistiek knooppunt”. Dat scheelt 
nogal in de aannames rondom verkeer, verlichting (veiligheid en activiteit ‘nachts), 
deposities, fauna, etc.
Wij adviseren u om, voordat het tot besluitvorming komt, de veranderingen in de 
verkeerssituatie in de volle breedte te laten doorrekenen door een onafhankelijke partij. 
Zodat de uitkomst daarvan duidelijk en voor iedereen overzichtelijk wordt. In het huidige 
rapport overheerst vaagheid en worden consequenties afgezwakt en diep weggestopt in 
deelrapporten. Bovendien worden er in het rapport over het verkeer (verouderde) 
gegevens gebruikt van vóór de afstoting van bedrijfsonderdelen naar Kuehne & Nagel.

geen sprake van externe logistieke bewegingen tussen 
19:00 en 6:00.

6.b Veiligheid
De veiligheidsrisico’s en de toename daarop, op dit bovengenoemde gevaarlijke kruispunt, 
zijn niet getoetst (wie houdt de bijna-ongelukken bij?). In het plan is geen of slechts 
summier aandacht besteed aan de effecten van de groei van het vrachtverkeer op het 
schudden van de huizen, de geluidsbelasting, gezondheid, nachtrustverstoring van 
omwonenden.

De verkeersveiligheid is in het kader van het eerdere 
planvoornemen van het LEID reeds onderbouwd. Naar 
aanleiding van de vele zienswijzen op het thema 
verkeer zijn de bedrijven gevraagd het 
verkeersonderzoek inclusief het onderdeel 
verkeersveiligheid te actualiseren. Uit dit onderzoek is 
gebleken dat er geen significante effecten te 
verwachten zijn op het gebied van verkeersstructuur, 
verkeersafwikkeling, verkeersveiligheid en voor 
langzaam verkeer. Voor een uitgebreidere beschrijving 
van de conclusies uit het onderzoek wordt verwezen 
naar de thematische beantwoording onder het kopje 
‘Verkeer’ en het nieuwe verkeersonderzoek dat is 
bijgevoegd. Op basis van de milieuonderzoeken wordt 
geconcludeerd dat sprake is van een goed woon- en 
leefklimaat ter plaatse van de woningen. Dit neemt 
niet weg dat overlast door omwonenden anders 
ervaren kan worden. 

Het verkeersonderzoek is 
geactualiseerd. De 
resultaten van dit 
onderzoek zijn ook 
aangepast in de toelichting 
van het bestemmingsplan. 

6.c Luchtkwaliteit
In het plan is sprake van een toename van 200 vrachtwagens per dag, die de afslag van de 
N317 zullen nemen. Het niet duidelijk gemaakt wat de specifieke milieubelasting daarvan is, 
die wordt gevormd door het afremmen van zwaar vrachtverkeer op de helling van de afslag 
(fijnstof door slijtage van remvoering) en het vervolgens weer optrekken (extra uitstoot) 
richting het industrieterrein. Wij adviseren om bij de besluitvorming over het 
bestemmingsplan aan te geven hoe, in het kader van volksgezondheid, daarmee rekening 
gehouden wordt met de verwachting van luchtkwaliteit (concentraties PM 10 en NO2), in 
het bijzonder m.b.t. de toename door het zware verkeer.

De extra vrachtwagen bewegingen zijn in het 
onderzoek Luchtkwaliteit onterecht destijds niet 
meegenomen. Het verkeersonderzoek is 
geactualiseerd op basis van recentere gegevens en 
modellen. Op basis van dit aangepaste 
verkeersonderzoek is ook het onderzoek 
Luchtkwaliteit aangevuld met de invloed van toename 
van verkeersbewegingen. Op basis hiervan wordt 
geconcludeerd dat luchtkwaliteit geen belemmering 
vormt. 

Het verkeersonderzoek is 
geactualiseerd. De 
resultaten van dit 
onderzoek zijn ook 
aangepast in de toelichting 
van het bestemmingsplan. 
Op basis van het 
geactualiseerde 
verkeersonderzoek is ook 
het onderzoek voor 
luchtkwaliteit aangepast en 
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ook hier is de toelichting in 
het bestemmingsplan op 
aangepast.

6.d Geluid
De plannen impliceren een sterke verkeersaantrekkende werking van vrachtwagens met de 
daarbij behorende toenemende geluidsoverlast. Bovendien zullen de wanden van de hoge 
gebouwen (de megahallen) veel meer geluid gaan weerkaatsen. Het is niet onderzocht of 
de bestaande geluidswal nog zal voldoen. In de huidige situatie brengt het laden en lossen 
veel geluidhinder voor omwonenden. Door het opschalen van deze bedrijvigheid zal die 
hinder toenemen.
Wij adviseren om bij de vaststelling van het bestemmingsplan aan te geven of en op welke 
wijze de mitigatie van geluidhinder gerealiseerd zal worden. Bijvoorbeeld door een 
geluidsscherm, het aanbrengen van stil asfalt, het creëren van een andere afslag en deze 
maatregelen dan een onderdeel tuit te laten maken van het bestemmingsplan.

Bij het geluidsonderzoek zijn de beoogde gebouwen 
met bijbehorende bouwhoogte in de modelberekening 
gebruikt. 

Uitzicht 
De geplande ontwikkelingen spelen zich af binnen ons dagelijks blikveld. Wij maken daarom 
bezwaar tegen de megalomane plannen om vlak naast het viaduct een kantoorgebouw van 
22m hoog te bouwen. Dit gebouw versterkt de ongewenste verdozing van het 
industrieterrein. Nut en noodzaak van hoogbouw voor een kantoorfunctie zijn niet 
beschreven. Bovendien vinden wij een dergelijke hoogbouw zowel misplaatst in Doesburg 
als misplaatst op die plek.

Er is geen sprake van grootheidswaan, het betreft een 
bestaand bedrijventerrein waarbij – naast een 
kadeverlenging - de huidige bouwhoogten van het 
bestaande bedrijventerrein deels verhoogd worden.
Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Stedenbouwkundige inpassing’ 
(2.4.1). 

De kantoorfunctie bevindt zich boven het crossdock en 
beslaat derhalve niet de totale hoogte. De hoogbouw 
is noodzakelijk omdat er op deze locatie geen ruimte is 
voor horizontale uitbreiding. Locatiekeuze is niet aan 
de orde, verwezen wordt naar het kopje ‘Behoefte 
(Waarom) (2.3.1).

Deze zienswijze geeft geen 
aanleiding het plan te 
wijzigen/aan te passen

Milieucategorie
Met de verlenging van de kademuur in zuidelijke richting en uitbreiding van de 
containeropslag (milieucategorie 4.2) komen een aantal woningen binnen de bij deze 
categorie horende milieu-hindergrens van 300 m te liggen. Wij adviseren om deze zuidelijke 
uitbreiding daarom niet mogelijk te maken.

Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Milieuzonering’ (2.6.3). 

Geen 
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Zienswijze 7: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
7.a Pro forma: Onder verwijzing naar het "Plan Bedrijventerrein Verhuellweg" geef ik hierbij 

aan dat ik bezwaren heb tegen geplande aanpassingen van de bedrijven Rotra en Ubbink 
zoals beschreven in de hiervoor aangegeven bestemmingsplan documenten.

Wij hebben u via een ontvangstbevestiging de 
gelegenheid geboden om aanvullende gronden van uw 
zienswijze in te dienen. Hier heeft u geen gebruik van 
gemaakt.

Geen 

Zienswijze 8: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
8.a Bedrijfscategorie

Het bestemmingsplan  biedt de op het betreffende bedrijventerrein gevestigde bedrijven 
de mogelijkheid hun activiteiten substantieel uit te breiden. De ruimtelijke effecten van 
deze uitbreiding zullen ver buiten het plangebied merkbaar zijn.
Waar voorheen als zwaarste milieucategorie bedrijfsactiviteiten 3.2 mogelijk waren, wordt 
dit nu 4.2 langs de hele waterkant. Dit is noodzakelijk om containers te kunnen overslaan. 
Bij de Bestemmingsregels in hoofdstuk 2 artikel 3.1 onder d staat slechts…-loskader ter 
plaatse van de aanduiding bedrijf tot en met categorie 4.2… en ontbreekt een specificatie 
van de bedrijvigheid die daar toegestaan gaat worden. Dit dient nader gespecificeerd te 
worden om te voorkomen dat ieder bedrijf wat onder zie categorie valt zich daar in theorie 
zou kunnen vestigen. 
Verder zien wij in de plankaart dat bijna het hele stuk aan het water (veel groter dan waar 
de uitgebreide laad- loskade gepland staat) bestemd wordt voor bedrijf tot en met 
categorie 4.2. Dat is niet nodig en niet wenselijk aangezien dat tot onvoorziene effecten 
(nog meer kranen of iets dergelijks) kan leiden en is het voor de nieuwe kade genoeg om de 
functieomschrijving tot dat gedeelte te beperken.
Overigens merken wij op dat de bestaande laad- en los activiteiten in de haven als zodanig 
nooit correct in de twee voorafgaande bestemmingsplannen zijn opgenomen.

Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Milieuzonering’ (2.6.3). 

De voorgenomen ontwikkelingen blijven, met 
uitzondering van de verlenging van de kade, beperkt 
tot binnen de begrenzing van het bestaande 
bedrijventerrein. Een extra kraan is daarbij al 
toegestaan op basis van het bestaande 
bestemmingsplan. Het bestemmingsplan maakt dan 
ook geen extra kraan mogelijk ten opzichte van het 
huidige bestemmingsplan.

De staat van 
bedrijfsactiviteiten is 
aangepast en beperkt zich 
tot de huidige en beoogde 
bedrijvigheid op het 
bedrijventerrein.

8.b Verkeer
De ruimtelijke uitstraling van de toename in activiteit op het bedrijventerrein zal vooral 
merkbaar worden door toenemend verkeer over de N317 en o.a. op de afrit naar de 
Koepoortwal/Koepoortwal-Koepoortdijk.
In het rapport dat Rotra heeft laten opstellen door Sweco (Bijlage 16 bij Toelichting: 
deelrapport Verkeer) om inzicht te verschaffen in deze toename wordt geconcludeerd dat 
de voorgenomen herstructurering/optimalisering van het bedrijventerrein Verhuellweg 
geen significante effecten heeft op verkeersstructuur, verkeerintensiteit, 
verkeerafwikkeling en verkeersveiligheid en gevolgen voor langzaam verkeer. Een en ander 

Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Verkeer’ (2.6.1). 

1. Er is rekening gehouden met de mogelijkheid voor 
grotere schepen om aan te leggen. Deze mogelijkheid 
is er in de huidige situatie overigens ook. Daarbij leiden 
grotere schepen niet per definitie tot extra 
vrachtwagen bewegingen omdat containers ook weer 
verder worden verscheept.  Schepen komen dan 
halfvol aan en worden bijgeladen, dan wel containers 

Het verkeersonderzoek is 
geactualiseerd. De 
resultaten van dit 
onderzoek zijn ook 
aangepast in de toelichting 
van het bestemmingsplan 
op aangepast.
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wordt cijfermatig onderbouwd in bijlage 1 (Inventarisatie bedrijfsgegevens t.b.v. bepaling 
ritproductie bestaande en toekomstige activiteiten) van genoemd rapport.
Van groot belang in de beoordeling van effecten is het aantal containers wat per dag wordt 
aan- dan wel afgevoerd. Elke container wordt immers verder vervoerd of teruggebracht 
door een vrachtwagen. Ook als de container in het crossdock wordt gelost zal de inhoud 
toch verder vervoerd worden per vrachtwagen(s). 
In genoemde bijlage 1 wordt als maximum 114 per dag genoemd bij 10 afvaarten per week 
van schepen klasse Va. Dit aantal wordt herleid uit de beschrijving van de representatieve 
bedrijfssituatie in Bijlage 4, akoestisch onderzoek, Sweco, 17-06-2020.
In deze beschrijving zitten twee foute aannames te weten:
1. Abusievelijk wordt de capaciteit van de huidige schepen (IV) gebruikt (81+90). De nieuwe 
laad-loskade is zodanig gedimensioneerd dat daar twee Va schepen met een capaciteit van 
200 containers (per schip) kunnen afmeren. Dus te verwachten capaciteit is 2 x 200 TEU per 
dag.
2. Ook al wordt een deel van de containers op de kade geplaatst, dat deel verdwijnt niet in 
een zwart gat en wordt dus ooit een keer opgehaald en verder verwerkt en zal dus 
meegenomen moeten worden in transportbewegingen. 
Wanneer we de juiste cijfers voor klasse Va schepen (2 afvaarten per dag met per schip 200 
TEU) toepassen komen we dus op een (maximaal) aantal van 400 TEU. Dit zorgt voor 800 
transportbewegingen van en naar het bedrijventerrein (de container moet worden 
opgehaald door een vrachtwagen die hiervoor naar het bedrijfsterrein moet rijden dus dat 
is 2 transportbewegingen per container). Ook wanneer de container zou worden gelost in 
het crossdock wordt de inhoud daarvan in een vrachtwagen verder vervoerd. 
Dit is een factor 7 meer dan het aantal (114) wat gebruikt wordt in het deelrapport Verkeer. 
Wanneer deze bewegingen plaatsvinden tussen 6.00 en 21.00 betekent dat 53 
vrachtwagens per uur over de weg van en naar bedrijventerrein.
Voor de toekomst wordt nu uitgegaan van 10 afvaarten per week; waar is deze aanname op 
gebaseerd? Het bestemmingsplan biedt de technische mogelijkheid om meer afvaarten per 
week te realiseren dan de genoemde 10. De kraan van CTD kan 20 TEU per uur handelen. 
Van 6.00 tot 21.00 uur is dat 15 uur x 20 = 300 TEU. Twee kranen (na uitbreiding) kunnen 
dus over in theorie 600 TEU verwerken per dag. In een werkweek van 5 dagen hebben we 
het dus over in theorie 3000 containers per week waarvan een groot deel uitgereden gaat 
worden. (De zaterdag en zondag laten we nu buitenbeschouwing maar dat kan in de 
toekomst anders blijken te worden).
Uit bovenstaande blijkt dat de cijfermatige onderbouwing zoals gegeven in het deelrapport 
Verkeer voor de gevolgen voor verkeer in en rond Doesburg door de 
uitbreidingsmogelijkheden die het bestemmingsplan biedt, herzien moet worden.
Wat de afwikkeling van mogelijk bovengenoemd verkeer betreft: de afrit van N317 naar de 
Koepoortwal is niet geschikt voor grote aantallen vrachtwagens door nabijheid van 
bewoning en de onhandige bocht. Dit is al eerder door de gemeente zelf vastgesteld; in een 

worden afgeladen om later weer op een ander schip 
geladen te worden.  Daarbij komt dat, vanwege 
stackruimte en ruimte crossdock, grenzen zijn aan het 
aantal containers en vrachtwagenbewegingen. Aan de 
voorgenomen optimalisatie, in relatie tot de 
beschikbare ruimte, samen met het maximeren van 
het aantal afvaarten tot 10, is het niet de verwachting 
dat het aantal TEU’s wordt gehaald waaraan, door de 
indiener van de zienswijze, wordt gerefereerd. Daarbij 
komt dat dat het net zo is dat 1 TEU leidt tot één 
transport zoals door de indiener van de zienswijze 
wordt gesteld. Dit is mede afhankelijk van de grootte 
van de te vervoeren container (bij een 40 voet 
container is per tarnsport sprake van 2 TEU). De 
benutting van de laad- en loskade is mede afhankelijk 
van andere aspecten dan door indiener van de 
zienswijze wordt weergegeven waardoor er geen 
sprake zal zijn van de aantallen die door de indiener 
van de zienswijze wordt genoemd (zie ook 
uiteenzetting hierboven). De intensiteiten die worden 
genoemd in de verschillende rapportages zijn 
gebaseerd op de huidige en toekomstig verwachte 
transportbewegingen zoals aangegeven door CTD en 
deze houden rekening met het groeiperspectief van 
containeroverslag. 
2. Er worden niet meer dan 10 afvaarten mogelijk 
gemaakt.

De verkeersveiligheid is in het kader van het eerdere 
planvoornemen van het LEID reeds onderbouwd. Naar 
aanleiding van de vele zienswijzen op het thema 
verkeer zijn de bedrijven gevraagd het 
verkeersonderzoek inclusief het onderdeel 
verkeersveiligheid te actualiseren. Uit dit onderzoek is 
gebleken dat er geen significante effecten te 
verwachten zijn op het gebied van verkeersstructuur, 
verkeersafwikkeling, verkeersveiligheid en voor 
langzaam verkeer. 

Het aantal afvaarten is 
gemaximaliseerd op 10 per 
week.
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eerdere nota van inspraak (2007) m.b.t. bedrijventerrein Verhuellweg schrijft de gemeente: 
“Rechtstreeks afdraaien van N317 naar de Verhuellweg is niet mogelijk. In de huidige 
situatie is er dus sprake van een omrijdbeweging voor (vracht)verkeer naar het 
bedrijventerrein. De afslag doet daardoor indirect aan en leidt tot onnodige zoekverkeer, is 
onhandig voor het bedrijventerrein en zorgt voor overlast van vrachtverkeer in de buurt 
van het centrumgebied. De ruimte die in de huidige situatie in beslag wordt genomen door 
de lus kan wellicht beschikbaar komen voor een andere functie, hetgeen aansluit bij het 
principe van zorgvuldig ruimtegebruik. Voor een rechtstreekse afslagconstructie is op de 
huidige locatie voldoende ruimte, het wegverkeerslawaai in het noordwestelijk 
centrumgebied zal worden beperkt en de ondernemers hebben een rechtstreekse 
aansluiting op de N317.”

De ontwikkelingen op bedrijventerrein Verhuellweg zullen het verkeer op de afrit N317 
doen toenemen en het zeer waarschijnlijk noodzakelijk maken de situatie daar te 
veranderen. Het is dus nu aan de orde het verkeer naar en van het bedrijventerrein vanaf 
Arnhem-Dieren op een andere, voor de bewoners in de buurt en de stand in het algemeen 
minder belastende wijze te gaan laten verlopen.
Heeft de gemeente Doesburg hier plannen voor?
Heeft de gemeente Doesburg hier gelden voor beschikbaar?

Voor een uitgebreidere beschrijving van de conclusies 
uit het onderzoek wordt verwezen naar de 
thematische beantwoording onder het kopje ‘Verkeer’ 
en het nieuwe verkeersonderzoek dat is bijgevoegd. Er 
is dan ook geen noodzaak om wijzigingen aan de 
bestaande afrit te maken. Deze valt buiten de 
reikwijdte van het bestemmingsplan. In het 
bestemmingsplan wordt alleen gekeken of er, als 
gevolg van de voorgenomen ontwikkeling, op gebied 
van verkeer significante effecten zijn te verwachten. 
Nu uit het verkeersonderzoek is gebleken dat die er 
niet zijn is de voorgenomen ontwikkeling uitvoerbaar 
en haalbaar zonder dat aanvullende maatregelen op 
gebied van verkeer nodig zijn.

8.c Geluid
Zoals verduidelijkt onder Verkeer geeft de beschrijving van de toekomstige representatieve 
bedrijfssituatie zoals weergegeven in de diverse toelichtingen bij het bestemmingsplan 
geen juist beeld. Wat betreft geluid vanaf het terrein zal het akoestisch onderzoek wellicht 
wat hogere waarden produceren. 
Wat betreft het verkeer van en naar het industrieterrein dient opgemerkt te worden dat 
geluid geproduceerd door het verkeer niet toegerekend wordt aan de op dat 
industrieterrein aanwezige bedrijven. Dit als gevolg van het feit dat het een gezoneerd 
industrieterrein betreft. Dit betekent dat geluid van verkeer van en naar het terrein 
meegenomen wordt op macroniveau en dat daar geen grenzen aan gesteld kunnen 
worden.
Wat de diverse geluidsbronnen betreft kunnen wij in het akoestisch onderzoek (Bijlage 4 bij 
de toelichting) de aanwezigheid van een (op dit moment) twintigtal reefers (koelcontainers) 
niet terug vinden. De koelsystemen in deze reefers produceren met name op warmere 
dagen significant geluid. Dit dient meegenomen te worden als geluidsbron in het 
onderzoek.

De reefers zijn inmiddels meegenomen als bron en 
hierop is een controleberekening uitgevoerd. De 
geluidbelasting van het industrieterrein inclusief 20 
reefers (bronvermogen 85 dB(A)) is nader berekend. 
Hierbij is uitgegaan van uitstraling in alle richtingen en 
zonder afscherming door andere containers (worst-
case benadering). Tevens is ervan uitgegaan dat 
koeling van de reefers draait 75% van de dag-, 50% van 
de avond en 25% van de nachtperiode. Als gevolg van 
het toevoegen van de reefers is weliswaar een 
toename van de geluiduitstraling te zien, echter op 
geen van de zonebewakingspunten wordt de 
vastgestelde toetswaarde van 50 dB(A) etmaalwaarde 
overschreden. Dus ook met de reefers als geluidsbron 
toegevoegd is er geen sprake van een overschrijding 
van de vastgestelde normen. 

Geen

8.d Bouwhoogte
In de nota “inspraak en vooroverleg” bedrijventerrein Verhuellweg uit 2007 reageert de 
gemeente op inspraak van Twickel over bouwhoogtes en landschappelijke inpassing dat de 
“gemeente aansluit bij het standpunt van de inspreker dat de overgang tussen stad en 

De uitspraak van de gemeente uit 2007 kan niet één-
op-één worden aangehaald voor voorliggend plan. 
Zowel tijd als context kunnen leiden tot andere 
inzichten. 

Geen 
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buitengebied zorgvuldig moet worden vormgegeven” en daarom maximaal bij uitzondering 
17 meter hoogte via vrijstelling toestaat. Dat er nu gebouwen van 22 meter hoogte 
toegestaan gaan worden heeft kortgezegd dus niks meer te maken met landschappelijke 
inpassing en wij vragen ons af of de nieuwe geplande situatie wel voldoende aandacht in de 
welstandstoets heeft gekregen.

In de afgelopen jaren is onderzocht of het bestaande 
bedrijventerrein met 20 ha uitgebreid kon worden om 
tegemoet te komen aan de uitbreidingsbehoefte van 
de bedrijven. Als een gorter oppervlak aan ruimte 
ontstaat kan minder hoog bouwen aan de orde zijn. Nu 
er sprake is van herstructurering en optimalisatie van 
het bestaande bedrijventerrein, is een andere 
belangenafweging gemaakt om toch tegemoet te 
komen aan de uitbreidingsbehoefte. Hierbij is extra 
aandacht besteed aan de onderbouwing van de 
hoogtes, door Jan Bruyn, aangevuld met het Gelders 
Genootschap. 
Het Gelders Genootschap geeft daarbij aan dat stoere, 
watergebonden bedrijvigheid bij het karakter van de 
IJssel op deze plek aan de rand van het stedelijk gebied 
past. De incidentele verhogingen blijven in maat en 
schaal proportioneel en hebben, vanaf de Zwarte 
Schaar en de Ellecomsedijk, nauwelijks impact op 
contour van de historische kern. Ten aanzien van de 
optopping (het kantoor) op de crossdock geeft zij aan 
dat een hoogte accent goed voorstelbaar als 
verbijzondering van de architectuur van het 
bedrijfsgebouw. Het bestaande toetsingskader wat van 
toepassing is op de ontwikkelingen van de 
Verhuellweg biedt daarbij voldoende houvast om het 
bebouwingsbeeld van stoere watergebonden 
bedrijvigheid en daarmee de ruimtelijke kwaliteit te 
borgen.
Mede hieruit is gebleken dat een hoogte van 22 meter 
aanvaardbaar wordt geacht.
Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4). 

8.e Samenvattend stellen wij vast dat toelichting en bijlagen een onvolledig beeld geven van de 
gevolgen van de uitbreidingsmogelijkheden die binnen het bestemmingsplan gerealiseerd 
kunnen worden. Degelijke besluitvorming op een dossier met ingrijpende ruimtelijke 
consequenties vereist dat bestuurders goed geïnformeerd worden. De indruk bestaat dat 
dat in dit geval niet zo is. 
Doesburg is geen geschikte plek voor grootschalige containeroverslag en wij verzoeken u 
dan ook dat niet te faciliteren en het bestemmingsplan overeenkomstig te veranderen.

Het belang van de ontwikkeling van de bedrijven 
wordt onderstreept door de provincie GLD die een 
positieve zienswijze heeft ingediend, vanuit het 
economische belang van de regio. 
De grootschaligheid van de containeroverslag beperkt 
zich tot maximaal 10 afvaarten per week. Locatiekeuze 
is niet aan de orde, verwezen wordt naar de 

Geen
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thematische beantwoording onder het kopje ‘Behoefte 
(Waarom)’ (2.3.1).

Zienswijze 9: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
9.a Ik verwacht opnieuw te maken te krijgen met uitbreiding van de reeds aanwezige 

horizonvervuiling. Vanuit onze woonkamer kijken we nu al uit op het gebouwencomplex en 
dat is totaal anders dan toen wij aan de Burg. Nahuyssingel kwamen wonen. Toen waren er 
weilanden. Ik maak dan ook bezwaar tegen het verhogen van de bestaande bebouwing 
i.v.m. verdergaande horizonvervuiling. 

Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).

Geen

9.b Tevens verwacht ik nog meer geluidsoverlast doordat het geluid van het wegverkeer tegen 
de bebouwing aan ketst in via het gat in de geluidswal nog meer naar onze woningen 
toegaat. Het is dan ook gewenst dat dit gat gedicht gaat worden.

In het akoestisch onderzoek is de beoogde hoogbouw 
meegenomen. Op basis van dit onderzoek kan gesteld 
worden dat voldaan wordt aan de wettelijke 
grenswaarden. In het geluidsonderzoek is rekening 
gehouden met huidige staat van de geluidswal.

Geen

9.c Het is een illusie dat het wegverkeer bij ons achter op de provinciale weg zal afnemen door 
een grotere haven. Vandaar uit moeten de containers toch vervoerd worden, zowel heen 
als terug? (Over de lange afstand op de Nederlandse wegen is het wel een voordeel.) Bij de 
totstandkoming van een bedrijvenverzamelgebouw hoort ook de nodige 
transportbewegingen, waarmee ik verwacht dat dat ook meer geluidshinder zal opleveren. 
Het reguliere verkeer over de provinciale weg is in de afgelopen jaren enorm toegenomen.

Er is geen sprake van de realisatie van een 
bedrijfsverzamelgebouw. Het betreft het beter 
benutten van het bestaande bedrijventerrein door de 
bestaande functies. De benodigde 
transportbewegingen als gevolg van 
bedrijfsactiviteiten op het bedrijventerrein zijn 
meegenomen in de berekening van het akoestisch 
onderzoek.

Geen

9.d Een bestemmingsplan heeft rechtsgeldigheid en wordt maar niet zomaar vastgesteld. Het 
bevreemdt dan ook dat er tijdens het spel iedere keer de regels worden gewijzigd ten bate 
van de aanwezige industrie en ten koste van de buren. Mijn verzoek is om geen 
bestemmingsplanwijziging toe te staan. Mocht dat echter wel doorgaan, dan de hoogte 
minimaliseren. Ter compensatie van de overlast van zowel geluidshinder als 
horizonvervuiling dient het gat in de geluidswal langs de provinciale weg gedicht te worden.

Een bestemmingsplan wordt inderdaad niet zomaar 
vastgesteld. De gemeente heeft een verzoek 
ontvangen voor herziening van het huidige 
bestemmingsplan. Dit moeten wij als gemeente in 
behandeling nemen.
In het kader daarvan zijn omwonenden en andere 
belanghebbenden in de gelegenheid om een 
zienswijze in te dienen. Daarnaast dient een 
bestemmingsplan en de daarop gebaseerde 
onderzoeken te voldoen aan alle wettelijke vereisten. 
Dat is hier ook het geval. Elke ontwikkeling kent een 
brede belangenafweging waarbij algemeen belang 
wordt afgewogen tegen het individuele belang. Dit laat 
onverlet dat is gebleken dat voldaan wordt aan een 

Geen
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gezonde leefomgeving en dat de hinder niet zodanig is 
dat de voorgenomen ontwikkeling geen doorgang kan 
vinden. Het belang van de bedrijven wordt eveneens 
onderstreept door de provincie GLD die een positieve 
zienswijze heeft ingediend, juist vanuit het 
economische belang van de regio. 
Met betrekking tot horizonvervuiling wordt verwezen 
naar de thematische beantwoording onder het kopje 
‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4). 

Zienswijze 10:

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
10.a Wij hebben uit deze plannen opgemaakt dat de mogelijkheid wordt geboden tot 22 meter 

hoog te gaan bouwen aan de IJssel. Bovendien wordt de mogelijkheid een tweede kraan 
van 30 meter hoog, samen met een muur van containers op de betreffende terreinen te 
plaatsen.
Wij achten dit een slechte ontwikkeling die het prachtige eeuwenoude cultuurhistorische 
aanzicht van Doesburg en de waarden van het IJssellandschap ernstig zullen aantasten.
(In de zienswijze zijn foto’s toegevoegd van hoe fraai het aanzicht vanaf de veerstoep in 
dieren op Doesburg nu is). Dit is naar onze mening het bewaren en beschermen meer dan 
waard.

Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4). 
Het nieuwe bestemmingsplan betreft het 
optimaliseren van het bestaande bedrijventerrein 
waarbij – naast de beoogde kadeverlenging – geen 
uitbreiding zal plaats vinden van het bedrijventerrein. 
Op enkele plekken wordt een bouwhoogte tot 22 
meter toegestaan. Op basis van het huidige 
bestemmingsplan is op dit moment een hoogte tot 12 
(via een afwijking 17) en 18 meter toegestaan, evenals 
het plaatsen van een tweede kraan.

Geen

Zienswijze 11: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
11.a Pro forma: Hierbij maak ik bezwaar tegen het besluit van 21-12-2020 m.b.t. 

bedrijventerrein Verhuellweg. Mijn verzoek is om dit bezwaar als Pro Forma bezwaar aan te 
merken. Ik verzoek u mij, om naast een ontvangstbevestiging van het bezwaarschrift een 
redelijke termijn te gunnen voor de inhoudelijk gronden van het bezwaar. Daarnaast 
ontvang ik graag een afschrift van alle documenten die betrekking hebben op het besluit en 
dit bezwaarschrift. Het bezwaar richt zich op de onwenselijkheid van de verdere 
zogenaamde verdere verdozing van Nederland en ter voorkoming van de bouw van 
éénlingen van verdozing op basis van Rijksadvies en ter bescherming van het Doesburgs 
stadsgezicht.

Wij hebben u via een ontvangstbevestiging de 
gelegenheid geboden aanvullende gronden van uw 
zienswijze in te dienen. Hier heeft u geen gebruik van 
gemaakt.

Geen
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Zienswijze 12: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
12.a Bouwhoogten

Uit de concepttekst van de bestemmingsplanwijziging blijkt dat de voorgenomen wijziging 
van het bestemmingsplan goothoogte van 22 meter mogelijk maakt. Dit is op twee 
gedeelten het geval (het kantoor van Kuehne & Nagel c.q. CTD/Rotra aan de westzijde en 
de opslagloods (crossdock) ten oosten daarvan).
De panden van Ubbink krijgen een maximale gevelhoogte van 18 meter. En tenslotte is 
voorzien in de mogelijkheid van een tweede portaalkraan met een hoogte van liefst 30 
meter. 
Al met al ontstaat hiermee over een lengte van in totaal circa 700 meter een compacte 
bouwmassa die naar onze overtuiging in volume, hoogte en (naar functie) architectonische 
aard een disproportionele dissonant zal vormen pak naast het monumentale stadje 
Doesburg. Zeker vanaf ons perceel zal het uitzicht in noordwestelijke richting ernstig 
worden gedomineerd door een skyline die eerder in het Rotterdamse havengebied 
thuishoort. Dat beeld zal, als de huidige lijn wordt doorgetrokken, nog eens extra worden 
versterkt door grote lichtreclames aan de gevels, waardoor ook ‘s avonds en ‘s nachts de 
directe nabijheid van grootschalige (industriële) bedrijvigheid wordt opgedrongen. Met 
deze voorgestelde bouwhoogten valt door onszelf rond ons perceel uiteraard onmogelijk 
een effectieve visuele afscherming tegen de dominante bebouwing te maken. 
Wij tekenen bezwaar aan tegen de voorgenomen bouwhoogten en -volumes.

Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4). Een 
tweede kraan is reeds bij recht toegestaan in het 
huidige bestemmingsplan.

Lichtreclame wordt niet in het bestemmingsplan 
geregeld. Het is dus nog de vraag of en in hoeverre er 
sprake zal zijn van lichtreclame. Mocht er in de 
toekomst reclame geplaats worden dan zal deze via 
een aanvraag om een omgevingsvergunning 
voorgelegd worden aan het Gelders Genootschap.

Geen

12.b Geluidhinder
Huidige situatie
Uit de beschrijving van de toegepaste methodiek bij het opstellen van de akoestische 
rapporten moet worden opgemaakt dat hierbij geen geluidmetingen hebben 
plaatsgevonden om de feitelijke huidige situatie vast te stellen. In plaats daarvan is een
theoretisch rekenmodel toegepast, uitmondend in de conclusie dat na de voorgenomen 
uitbreiding van bedrijfsactiviteiten aan de Verhuellweg geen overschrijding van de normen 
zal plaatsvinden.
Enige toetsing aan een realistische (niet-fictieve) nulmeting en aan specifieke 
locatiekenmerken ontbreekt.
Wij hebben grote moeite met deze wijze van onderzoek. Het gaat naar onze mening niet
aan om louter op grond van hypothetische aannames waarden toe te kennen aan punten
rond een geluid veroorzakende bron. Meer precies: nergens blijkt bijvoorbeeld uit de 
akoestische rapportage dat is rekening gehouden met de aanwezigheid van hoge 
bebouwing, die een reflecterend effect heeft op de geluidsoverdracht.
`voor onze woning (We in de Sweco-rapportage) is een meethoogte aangehouden van 1,5 
meter. Omdat het hier gaat om een bungalow (van circa 3 meter hoog) beweegt het geluid 
zich vrijelijk over onze woning om vervolgens te weerkaatsen tegen de massieve wanden 

Geluidmetingen om de huidige situatie vast te stellen 
zijn niet nodig. De geluidzone is reeds vastgesteld. Met 
het akoestisch onderzoek is getoetst of de beoogde 
ontwikkeling past binnen de vastgestelde geluidszone. 
Een nieuwe nulmeting is niet vereist. 
Het onderzoek is toereikend bevonden om als 
onderbouwing te dienen bij het vast te stellen 
bestemmingsplan. Op zowel de zonepunten als de 
woningen binnen de zone wordt voldaan aan 50 
dB(A) etmaalwaarde. Verder voldoen de berekende 
waarden voor de maximale geluidniveaus aan het 
Activiteitenbesluit en voldoet de indirecte hinder 
aan de voorkeurswaarde van 50 dB(A) uit de 
circulaire Indirecte hinder. Omdat als gevolg van 
alle bedrijven op het gezoneerde bedrijventerrein 
tezamen bij de woningen voldaan wordt aan de 
standaardwaarde van 50 dB(A), zoals die in het 

Geen
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van het Grotenhuys-complex, pal ten zuiden van ons perceel. Het grootste deel van dit 
gebouw kent een goothoogte van tenminste 12 meter, de rest van circa 5 meter.
Uit deze fysieke realiteit volgt dat de geluidswaarden aan oost-, zuid- en westzijde van onze 
woning relevanter geacht moeten worden dan het (fictieve) peilpunt aan de noordgevel, 
welk punt zich laag en pal achter de hoger gelegen N317 bevindt. Dit strookt met de 
overlast zoals wij die al jaren ervaren: het geluid (van weg en bedrijventerrein) is zowel 
binnen als buiten beduidend sterker hoorbaar aan oost-, zuid- en westzijde. In eigen beheer 
uitgevoerde metingen wijzen uit dat hier een gemiddeld geluidsniveau van gemiddeld 67 dB 
bestaat, met uitschieters tot 75 dB.
Een en ander kiemt klemt des temeer omdat ter plaatse van onze woning een 
geluidwerende voorziening langs de N317 ontbreekt, zoals die wel is gerealiseerd vanaf ons 
perceel tot aan de Van Kinsbergenstraat (de wal) en vanaf de Hessegracht tot aan de 
Koepoortdijk (de muur).
Aan de beslissing, in 2013, om onze woning op voorhand uit te :onderen van het project
Geluidwerende voorziening N317 lagen geobjectiveerde gegevens ten grondslag.
Akoestisch onderzoek heeft bij onze woning nooit plaatsgevonden. Noch bij wijze van 
feitelijke metingen, noch in de vorm van rekenkundige modellen.
Wij menen dat het voorliggend plan voor uitbreiding van (de activiteiten op) 
bedrijventerrein Verhuellweg ons als gevolg van dit negeren van de feitelijke situatie 
andermaal en in verhevigde mate zal schaden, op het punt van geluidsoverlast, zowel in
directe als in indirecte zin (hierna nader toegelicht).
Directe gevolgen
De direct aan het gezoneerde industrieterrein gerelateerde gevolgen voor geluidshinder
hebben in de eerste plaats te maken met de voorgestelde intensivering van 
verkeersbewegingen op het complex: aan- en afrijdend (zwaar) vrachtverkeer, rangeren 
met opleggers, vorkheftrucks en laad- en losmanoeuvres. Een deel ervan zal zich volgens de 
planbeschrijving afspelen ten noorden van de (te realiseren) bouwmassa langs de 
Verhuellweg, waarvan wellicht een zekere demping zal uitgaan. Uitzondering daarbij vormt
wel het te bouwen parkeerdek tussen de hoge bouwwerken, dat- begrijpen wij een open 
karakter zal krijgen en dus niet of nauwelijks een dempende werking zal hebben.
Een ander deel speelt zich echter af op en aan de Verhuellweg zelf, waar naast het gedurige 
af» en aanrijden van (zwaar) verkeer ook het lawaaiige manoeuvreren rond de laad- en 
losdocks plaatsvindt. Met de expansie van de bedrijven, zoals beschreven in de 
plantoelichting, zal onvermijdelijk de geluidsproductie hier aanzienlijk toenemen. Reeds nu 
is deze zowel overdag als avonds en geregeld nachts waarneembaar. Zelfs de achteruitrij-
piepjes van rangerende trucks zijn tot in ons huis te horen.
Voor de activiteiten op en aan de Verhuellweg geldt de invloed van de daar aanwezige 
bouwmassa juist in versterkende zin. Met de voorgenomen bestemmingsplanwijziging zal 
hier een 700 meter lange massieve gevel ontstaan met hoogtes tot 22 meter. Daarmee 
wordt een reflecterende wand gecreëerd die alle geluiden in zuidelijke richting zal

Activiteitenbesluit geldt voor individuele bedrijven, 
is sprake van een goede ruimtelijke ordening.

Het toetsingskader bestaat in dit geval uit het toetsen 
van de geluidbelasting ter plaatse van de zone en 
woningen binnen de zone. Van belang zijnde objecten 
die zorgen voor reflectie zijn in de rekenmodellen 
opgenomen. De geluidbelasting op de woningen is 
bepaald op de maatgevend gevel (=locatie met de 
hoogste geluidbelasting).  
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weerkaatsen. Zie voor beschrijving van de gevolgen ervan in/rond onze woning hierboven
onder Huidige situatie.
Het tweede directe effect van de bestemmingsplanwijziging, waarmee wij als omwonenden 
te maken zullen krijgen, betreft de containeroverslag. Het manoeuvreren met de staten 
containers gaat gepaard, ervaren wij op dit moment al, met heftig bonken en harde 
klappen, die zo luid zijn dat we soms opschrikken omdat het lijkt of er een frontale botsing 
gebeurt op de weg naast ons huis. De overslagactiviteiten vinden inmiddels ook tot diep in 
de avond of zelfs nachts plaats, met alle verstoring van onze (gemoeds)rust vandien.
Verlengen van de loskade, plaatsing van een tweede portaalkraan en aanvoer van meer 
containers zal onherroepelijk leiden tot verheviging van dit industrieel lawaai, waardoor wij 
ons ernstig geschaad voelen in ons woongenot.
Indirecte gevolgen 
De voorgenomen wijziging van het bestemmingsplan zal onvermijdelijk ook buiten het 
gezoneerde industrieterrein een toename teweegbrengen van de verkeersdruk en dan met 
name zwaar vrachtverkeer op de N317. Aan- en afvoer naar het (noord)oostelijke 
achterland zal immers geschieden via de route die op zo'n 20 meter langs ons huis loopt.
Mede als gevolg van de verhoogde ligging van de N317 zal dit zonder een adequate
geluidwerende voorziening ter hoogte van ons huis tot consequentie hebben dat wij nog 
meer dan thans zullen worden blootgesteld aan onacceptabele geluidhinder. Ook hier 
speelt een voorname rol de aanwezigheid van de 700 meter lange hoge gevelwand aan de 
Verhuellweg, die eik geluid op de weg weerkaatst in zuidelijke richting.

Wij tekenen bezwaar aan tegen verruiming van de bedrijfsmatige activiteiten op 
bedrijventerrein Verhuellweg, op grond van te verwachten vergroting van de geluidshinder. 

12.c LNG-tankstation
Het aantal vaar- en voertuigen dat wordt ingezet bij de beoogde intensivering van de
containeroverslag brengt volgens de planbeschrijving meer kilometers over water met zich
mee. De containerschepen worden, begrijpen wij, aangedreven door motoren op LNG.
Bedoeling is daarnaast om het aandeel vrachtwagens op LNG te vergroten. Dit zal
gepaard gaan met een intensiever gebruik van het op het bedrijventerrein aanwezige
LNG-tankstation en dus ook met grotere buffervoorraden van dit gas. Bovendien zal het
aantal tankoperaties (zowel het afvullen van de voorraadtank als de afgifte aan schepen
en vrachtauto's) sterk toenemen.

De doorzet van LNG-tankstation verandert niet, dit 
blijft 5.580 m³/jaar. Het aantal verlading naar 
vrachtwagens blijft 124 keer per jaar. Ook dit 
verandert niet ten opzichte van de vergunde situatie 
van Rotra/ Kuehne+Nagel. Daarnaast vindt er geen 
lossing van LNG plaats naar de schepen. De schepen 
meren aan bij de kade van CTD voor het lossen van 
containers er vinden geen LNG-tank activiteiten plaats. 
Verder verandert de buffercapaciteit van de LNG-
installatie niet, deze blijft maximaal 63 m³. De LNG-
installatie wordt alleen op een andere locatie 
gepositioneerd. De overige installatie-onderdelen 
blijven ongewijzigd.  
De aanname dat er meer vrachtwagens met LNG 
gelost worden en dat er een grotere bufferopslag is, 
klopt daarom niet. Ook de uitspraak dat er afname 

Geen



38

LNG plaatsvindt naar schepen klopt niet. Er vindt geen 
LNG-lossing naar schepen plaats.

12.d Uit de planbeschrijving maken wij op dat de LNG-tankinstallatie op het terrein in oostelijke
richting zal worden verplaatst. Hemelsbreed zal deze nieuwe locatie zich straks op circa
400 meter afstand van onze woning bevinden. Gemeten naar de westelijke grens van ons
perceel is die afstand slechts 365 meter.
Naar wij uit de Sweco-rapportage over de kwalitatieve risico-analyse begrijpen, wordt als
effectgrens van een zware calamiteit een afstand van 325 meter aangenomen. Dit betreft
dan een instantaan falen van de LNG-opslagtank, volgens deze analyse. in welke vorm en
met welke gevolgen (afgezien van de genoemde effectgrens) wordt op dit punt niet verder
beschreven.

De maximale effectafstand is inderdaad 325 meter 
voor het instantaan falen van het opslagvat. Hieraan is 
getoetst in het rapport Externe Veiligheid. De kans dat 
dit scenario zich kan voordoen is 5,0x10-7/jaar. Dit is 
kleiner dan 10-6/jaar waaraan er wordt getoetst.  

Vanuit het besluit externe veiligheid inrichtingen (Bevi) 
wordt niet getoetst op effectafstanden maar op 
plaatsgebonden risicocontouren (PR). Hierbij zijn de 
risicocontouren PR 10-5/jaar en PR 10-6/jaar de 
contouren waarop getoetst moet worden op 
kwetsbare objecten en beperkt kwetsbare objecten.
Het plaatsgebonden risicocontour PR 10-5/jaar van de 
LNG-tankinstallatie ligt binnen de inrichtingsgrens van 
Kuehne+Nagel en voldoet hiermee aan de 
grenswaarde van het Bevi. Het berekende 
plaatsgebonden risicocontour PR 10-6/jaar ligt op circa 
40 meter van de LNG-installatie. Deze contour valt 
voor een deel buiten de inrichtingsgrens. Echter, 
binnen deze contour bevinden zich geen beperkt 
kwetsbare objecten noch kwetsbare objecten en 
voldoet hiermee aan de richtwaarde van het Bevi.   

Vanuit de Circulaire Externe Veiligheid LNG-
tankstations is 50 meter de minimale afstand van de 
plaatsgebonden risicocontour PR 10-6/jaar. Deze 
contour ligt voor een deel buiten de inrichtingsgrens 
van Kuehne+Nagel. Echter, binnen deze contour 
bevinden zich geen beperkt kwetsbare objecten noch 
kwetsbare objecten en voldoet hiermee aan de 
richtwaarde van het Bevi. 

Geen

12.e Uit de plantoelichting begrijpen wij voorts dat aan het bedrijf Kuehne Nagel toestemming
zou moeten worden verleend voor de opslag van verpakte gevaarlijke Stoffen tot 10 ton.
De daarbij in de beschrijving gehanteerde term P6515-opslagen maakt ons niet duidelijk
om welke stof(fen) het hier gaat. Dat geldt evenzeer voor de aanduiding ADR-gevaarlijke
goederen/containers, die wordt gebruikt bij een 'tweede categorie die toegelaten zou
moeten worden (tijdelijke stalling van 2 tot 4 vrachtwagens, maximaal 48).
ln hoeverre de aanwezigheid van deze gevaarlijke stoffen al of niet van invloed kunnen

Kuehne+Nagel heeft al een vergunning voor opslag van 
gevaarlijke stoffen tot 10 ton (PGS15-opslagen). 
De opslaghoeveelheid is minder dan 10 ton. Vanuit 
externe veiligheidsoogpunt valt een opslag van 
gevaarlijke stoffen met minder dan 10 ton niet onder 
het Bevi, waardoor deze opslag ook geen 
plaatsgebonden veiligheidscontour heeft. Van deze 
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zijn bij een onverhoopte calamiteit rond het LNG-tankstation, in de zin van het risico van
een oncontroleerbare kettingreactie, wordt ons niet duidelijk uit de toelichting, noch uit de
bijlagen.
De daarin beschreven regelgeving, risico-berekening en effecten achten wij overigens
dermate ondoorzichtig en complex dat het voor een doorsneeburger onmogelijk is zich
hieruit een helder beeld te vormen. Wij menen dat de gemeente hier tekortschiet in het
effectief informeren van haar burgers als het gaat om de veiligheidsaspecten van
industriële ontwikkelingen, zoals hier aan de orde.

opslagen (PGS-15 opslag minder dan 10 ton) hoeven 
de externe veiligheidsrisico's niet berekend te worden. 

Verder mogen volgens de huidige vergunning van 
Kuehne+Nagel twee tot vier containers/ trailers met 
ADR goederen tijdelijk gestald worden.  Op basis van 
de Handleiding risicoberekeningen inrichtingen voor 
stuwadoorsbedrijven worden ongevalsscenario’s 
tijdens intern transport (van de ingang naar de 
parkeerplaats en visa versa) en overslag van los 
stukgoed als niet relevant beschouwd voor externe 
risico’s. Ook hoeft het intrinsiek falen van een 
verpakking van los stukgoed of stukgoed in een 
boxcontainer niet gemodelleerd te worden.

12.f Tot slot
Wij wensen meer als betrokken inwoners van Doesburg in algemene zin het volgende
nog op te merken. Rode draad in de toelichting bij de planbeschrijving vormt de redenatie
dat niet meewerken aan de expansie de concurrentiepositie van de betrokken bedrijven
ernstig zou schaden. Die argumentatie wordt bovendien gekoppeld aan de (verder niet
onderbouwde) stelling dat elders in de provincie geen geschikte locatie te vinden zou zijn.
Kijkend naar de begrenzing van het bedrijventerrein Verhuellweg strak ingeklemd tussen
aan de ene zijde de noordelijke stadsbebouwing en aan de andere zijde waardevol Natura
2000-gebied moet aangenomen worden dat doorgroeien op deze locatie vroeg of laat
onvermijdelijk alsnog zal leiden tot de realiteit dat verdere uitbreiding hier onmogelijk is. 
De vraag is daarmee ten principale of met name de industriële activiteit van grootschalige
containeroverslag op deze locatie aanvaardbaar is en kan blijven.
Het feit dat het Doesburgse gemeentebestuur nu dit planologisch point-of-no-return
(opnieuw) wil passeren, legt een zware hypotheek op toekomstige bescherming van zowel
economische belangen als van de leefkwaliteit van burgers.
lndachtig de oud-Hollandse wijsheid Beter ten halve gekeerd dan ten hele gedwaald,
geven wij het gemeentebestuur in overweging zich bewust te zijn van de
onomkeerbaarheid van deze volgende grote stap in de ingezette koers, die een grote druk
legt op mens en natuur.
Terugkerend naar onze persoonlijke situatie, stellen wij ons op het standpunt dat onze
belangen in termen van woonkwaliteit nu al in het geding zijn. Wij vragen u deze terdege
mee te wegen bij uw besluitvorming. Erkenning van de huidige geluidhinder zou ons al
enig vertrouwen geven dat de gemeente bereid is de gevolgen op dit punt serieus te
nemen door alsnog het ontbrekende deel van de geluidwerende voorziening ter hoogte
van onze woning te realiseren.
Wij vragen u tenslotte om ons als direct omwonenden actief en gericht op de hoogte te

Wij zijn ons ervan bewust dat er grenzen zijn aan de 
uitbreiding van de bedrijven op deze locatie. Met de 
beoogde optimaliseren en herontwikkeling van het 
bestaande bedrijventerrein wordt dan ook rekening 
gehouden met groeimogelijkheden voor de lange 
termijn.
Dit wordt beoogd door het beter benutten van het 
bestaande bedrijventerrein. Naast de beoogde 
kadeverlenging vindt geen uitbreiding plaats van het 
bedrijventerrein. Op enkele plekken wordt een 
bouwhoogte tot 22 meter toegestaan. Op basis van 
het huidige bestemmingsplan is op dit moment een 
hoogte tot 12 (via een afwijking 17) en 18 meter 
toegestaan, evenals het plaatsen van een tweede 
kraan. Ook worden geen nieuwe bedrijfsfunctie anders 
dan de huidige bestande functies in het nieuwe 
bestemmingsplan mogelijk gemaakt.
Het betreft hier een belangenafweging tussen 
algemeen- en individueel belang. In onderhavig geval 
is het algemene belang dat gediend is bij een goed 
economisch klimaat van de bedrijven op het 
bedrijventerrein zwaarder geacht dan het individuele 
belang. Daarbij is tevens van belang dat deze 
bedrijvigheid al geruime tijd aanwezig is, in de vorm 
van dit bedrijventerrein. Uit de onderzoeken is 
gebleken dat de beoogde herstructurering en 

Geen
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stellen van ontwikkelingen rond het bedrijventerrein Verhuellweg. optimalisatie aanvaardbaar is. De hinder richting de 
omgeving is niet zodanig dat de voorgenomen 
ontwikkeling niet in de rede zou liggen. Het woon- en 
leefklimaat is, na de ontwikkeling, nog steeds als 
aanvaardbaar te kwalificeren. 

De gemeente is zich bewust van de consequenties van 
de voorgenomen ontwikkeling en heeft dit ook 
uitgebreid laten onderzoeken. Zie bovenstaande. De 
gemeente is het dan ook niet eens met de indiener van 
de zienswijze dat een te zware hypotheek wordt 
gelegd op de omgeving.

Zienswijze 13: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
13.a Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 

onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).
Geen
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Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder de kopjes ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4), ‘Natuur 
en ecologie’ (2.5). Met betrekking tot de opmerking op 
lawaaiige activiteiten wordt verwezen naar het 
akoestisch onderzoek. Op basis van dit onderzoek 
wordt geconcludeerd dat aan de wettelijke 
grenswaarden wordt voldaan. 

Geen
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Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).

Geen
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Verkeer Het verkeersonderzoek is geactualiseerd op basis van 
recente gegevens en modellen. Uit dit onderzoek is 
gebleken dat er geen significante effecten te 
verwachten zijn op het gebied van verkeersstructuur, 
verkeersafwikkeling, verkeersveiligheid en voor 
langzaam verkeer. Voor een uitgebreidere beschrijving 
van de conclusies uit het onderzoek wordt verwezen 
naar de thematische beantwoording onder het kopje 
‘Verkeer’ en het nieuwe verkeersonderzoek dat is 
bijgevoegd.

Het verkeersonderzoek is 
geactualiseerd. De 
resultaten van dit 
onderzoek zijn ook 
aangepast in de toelichting 
van het bestemmingsplan. 

Zienswijze 14: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
14.a Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 

onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).
Geen

Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Behoefte’ (2.3.1).

Geen
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Het beter benutten van het bestaande 
bedrijventerrein zal geen reden zijn voor toeristen om 
wel of niet naar Doesburg te gaan. De beoogde 
ontwikkeling zal naar verwachting dan ook geen 
invloed hebben op het toerisme in de gemeente 
Doesburg. Ook nu is er al sprake van genoemd 
bedrijventerrein en heeft dit geen negatieve impact 
gehad op het toerisme.

Geen

Het bedrijventerrein met bebouwing is in de huidige 
situatie reeds aanwezig en toegestaan. Het plan heeft 
enkel betrekking op het verruimen van de 
bouwmogelijkheden op een bestaand bedrijventerrein 
en een verlenging van de kade. 
Verwezen wordt naar de thematisch beantwoording 
onder het kopje ‘Landschap en cultuurhistorie’ (2.4.2). 
Er is met onderhavig plan geen sprake van een 
vergroting van de zwaaikom. Klasse V schepen mogen 
en kunnen nu ook al aanleggen aan de kade en dat 
gebeurt ook al. 

Niet allen containers leiden tot extra wegverkeer. Een 
groot deel van de goederen wordt verder over water 
vervoerd. 

Het onderzoek voor luchtkwaliteit is aangevuld met de 
vrachtwagenbewegingen uit het geactualiseerde 
verkeersonderzoek. De conclusie ten aanzien van 
luchtkwaliteit blijft hetzelfde, luchtkwaliteit vormt 
geen belemmering voor de voorgenomen 
ontwikkeling. 

Het onderzoek voor 
luchtkwaliteit is aangevuld 
met de 
vrachtwagenbewegingen 
uit het geactualiseerde 
verkeersonderzoek. 
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Naar zowel stikstof, geluid en luchtkwaliteit is 
onderzoek verricht. Op basis van deze onderzoeken 
kan geconcludeerd worden dat voldaan wordt aan de 
wettelijk normen. Het onderzoek voor luchtkwaliteit is 
aangevuld met de vrachtwagenbewegingen uit het 
geactualiseerde verkeersonderzoek. Conclusie blijft 
hetzelfde, luchtkwaliteit vormt geen belemmering 
voor de voorgenomen ontwikkeling.

De rapporten zijn gebaseerd op de toekomstige 
situatie, dus nadat de ontwikkeling heeft 
plaatsgevonden. Dat is nu juist het doel van de 
onderzoeken om, op basis van die onderzoeken, de 
haalbaarheid van de voorgenomen ontwikkeling, 
vooraf te toetsten. Daarbij wordt uitgegaan van de 
huidige en toekomstige situatie. Bijvoorbeeld voor 
verkeer wordt uitgegaan van de situatie, na 
planontwikkeling, in 2030. Er wordt dus wel degelijk 
rekening gehouden met de structurele gevolgen, na 
planontwikkeling. Dat is nu juist de gedachte achter 
bestemmingsplan en onderzoeken.
Het LNG-station is een bestaande voorziening op het 
bedrijventerrein, deze wordt niet uitgebreid maar 
enkel verplaatst op het bestaande terrein. 

Het onderzoek voor 
luchtkwaliteit is aangevuld 
met de 
vrachtwagenbewegingen 
uit het geactualiseerde 
verkeersonderzoek. 
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Zienswijze 15: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
15.a Er is geen sprake van een aanzienlijke uitbreiding, alles 

– behoudens de kadeverlenging - vindt plaats binnen de 
huidige bestemming ‘Bedrijventerrein’. Extra 
opslagruimte wordt voornamelijk gecreëerd door 
efficiënte vormen en bouwhoogte. Locatiekeuze is dan 
ook niet aan de orde, verwezen wordt naar de 
thematische onderbouwing onder het kopje ‘Behoefte 
(Waarom)’ (2.3.1).

We gaan op voorhand niet uit van scheurvorming door 
toename van zwaar vrachtverkeer. 

Het bestemmingsplan ‘Bedrijventerrein Verhuellweg’ 
voorziet niet in een nieuwe XXL logistieke ontwikkeling 
zoals bedoeld in het RPW.
Binnen het RPW voor de regio Arnhem- Nijmegen is 
sprake van XXL logistiek bij een kavel groter dan 4 ha. 
Het kavel waar het crossdock wordt opgericht is reeds 
circa 4 ha groot. De omvang van het kavel neemt niet 
toe. Op dit kavel bevindt zich al een gebouw dat wordt 
gebruikt voor logistieke doeleinden. Het betreft een 
opslaggebouw ten behoeve van de overslag weg-water. 
Dit gebouw zal weliswaar worden vervangen door een 
crossdock voor transport over de weg, maar deze 
functie is reeds toegestaan binnen het geldende 
bestemmingsplan. 
Aangezien ter plaatse reeds een logistiek gebouw ten 
behoeve van transport over de weg toegestaan is en 
het kavel niet wordt vergroot, is er geen sprake van een 
nieuwe ontwikkeling zoals bedoeld in het provinciaal 
beleid voor XXL logistiek.
De locatie aan de Verhuellweg betreft een belangrijke 
schakel in de Gelderse corridor. Het betreft één van de 
weinige logistieke hotspotlocaties in Gelderland met 
een belangrijke schakelfunctie. Samen met Tiel en 
Nijmegen zijn zij belangrijke knooppunten voor 
transport over water in Gelderland. De Provincie heeft 
dan ook aangegeven verheugd te zijn dat de 

Geen
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doorontwikkeling van de watergebonden bedrijven 
wordt voortgezet door het bestaande bedrijventerrein 
optimaal te benutten. Behalve de kadeverlenging vindt 
geen uitbreiding van het bestaande bedrijventerrein 
plaats. Het betreft voornamelijk het deels verhogen van 
de maximale bouwhoogte.

In aanvulling op de thematische onderbouwing onder 
het kopje ‘Locatiekeuze’ is hier ook sprake van een 
goede ontsluiting waarbij de koppeling tussen vervoer 
over water en wegtransport aanwezig is. De 
bestemmingsplanwijziging maakt schaalvergroting voor 
de bedrijven Rotra en Ubbink mogelijk waardoor 
relatief minder vervoersbewegingen nodig zijn om 
eenzelfde hoeveelheid goederen te vervoeren. In 
bredere zin is het toevoegen eerder, en het nu 
uitbreiden, van de modaliteit vervoer over water, een 
logische keuze voor de toekomst.

15.b De bedrijven zijn in de huidige situatie al op de 
betreffende locatie gesitueerd. De ontwikkeling moet 
dan ook bekeken worden vanuit de huidige situatie. 
Behoudens de kadeverlenging vindt geen uitbreiding 
van het bestaande bedrijventerrein plaats buiten de 
huidige plangrenzen. Voor enkele delen wordt de 
maximale bouwhoogte verhoogd tot 22 meter. Op basis 
van het huidige bestemmingsplan is nu een maximale 
bebouwingshoogte van 12 meter (via een afwijking 17 
meter) en deels 18 meter toegestaan. Ook een 2e kraan 
is al mogelijk op basis van het bestaande 
bestemmingsplan.
Er is in het bestemmingsplan dan ook geen 
groencompensatie geborgd. In het kader van het 
eerdere LEID werd groencompensatie vereist vanwege 
terreinverlies van de Fraterwaard. Met onderhavig plan 
wordt geen groencompensatie vereist omdat we niet in 
de Fraterwaard gaan bouwen.
Verwezen wordt naar de thematische onderbouwing 
onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).

Geen
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De regeling van werktijden valt buiten de reikwijdte van 
het bestemmingsplan, dit wordt geregeld in de Wet 
milieubeheer. Slechts een deel van de 
productieafdeling werkt overigens 24/7. Er is hierbij 
geen sprake van externe logistieke bewegingen tussen 
19:00 en 6:00.

De bebouwing van het bedrijventerrein is nauwelijks 
beleefbaar vanuit de oude stadskern door hoge 
gebouwen en/of het stratenpatroon. Daar waar het 
bedrijventerrein wel zichtbaar is zijn 
belevingsvisualisaties opgesteld welke positief 
beoordeeld zijn door het Geldersgenootschap. 

15.c Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Milieuzonering’ (2.6.3). In de 
toelichting van het plan is dit onderbouwd. 

Geen

15.d Het betreft het beter benutten van het bestaande 
bedrijventerrein. Door specifieke bouwhoogten op te 
nemen wordt verdozing beperkt.
Het Gelders Genootschap heeft het voorliggend 
ontwikkelkader beoordeeld en is van mening dat 
stoere, watergebonden bedrijvigheid bij het karakter 
van de IJssel op deze plek aan de rand van het stedelijk 
gebied past. De incidentele verhogingen blijven in maat 
en schaal proportioneel en hebben, vanaf de Zwarte 
Schaar en de Ellecomsedijk, nauwelijks impact op 
contour van de historische kern. Ten aanzien van de 
optopping (het kantoor) op de crossdock geeft zij aan 
dat een hoogte accent goed voorstelbaar als 
verbijzondering van de architectuur van het 
bedrijfsgebouw. Het bestaande toetsingskader wat van 
toepassing is op de ontwikkelingen van de Verhuellweg 
biedt daarbij voldoende houvast om het 
bebouwingsbeeld van stoere watergebonden 
bedrijvigheid en daarmee de ruimtelijke kwaliteit te 
borgen.
Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4). 

Geen
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Met betrekking tot de toegang tot het bedrijventerrein 
voor toenemende vrachtwagenbewegingen wordt 
verwezen naar de thematische beantwoording onder 
het kopje ‘Verkeer’ (2.6.1).

Zienswijze 16: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
16.a Het door u genoemde plan LEID is niet teruggetrokken 

door het college. De bedrijven hebben op basis van de 
uitgevoerde onderzoeken de mogelijkheden voor 
uitbreiding onderzocht. De plannen voor LEID bleken 
voor de bedrijven niet betaalbaar (wel haalbaar). Op 
basis hiervan hebben de bedrijven onderzocht wat dan 
wel haalbaar en betaalbaar was om tot een ontwikkeling 
te komen die recht doet aan hun uitbreidingsbehoefte 
(toekomstbestendig). De bedrijven zien kansen om het 
huidige bedrijventerrein binnen de bestaande contouren 
beter te benutten om op de lange termijn door te 
kunnen blijven ontwikkelen.
Er is dan ook sprake van herstructurering en 
optimalisatie van het bestaande terrein. Hierbij is ook 
nog eens sprake van een binnenstedelijke ontwikkeling, 
waar het LEID nog voorzag in een uitbreiding van ca. 20 
ha in de Fraterwaard.

Het betreft dan ook een nieuw plan dat tegelijk recht 
doet aan de uitbreidingsbehoefte van de bedrijven 
(economisch belang, bedrijfscontinuïteit) en aan de 
natuurwaarden die het terrein omringen. Vanuit het 
LEID is toen al de ruimtelijke haalbaarheid van die 
ontwikkeling onderzocht en positief bevonden. Even los 
van de financiële haalbaarheid voor de bedrijven. Het nu 
binnenstedelijk naar oplossingen kijken, ligt daarbij voor 
de hand en past binnen de wet- en regelgeving 
daaromtrent.

Geen
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16.b Verwezen wordt naar de thematische onderbouwing 
onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).

Geen

16.c Bij een voorgenomen ontwikkeling bezie je altijd die 
ontwikkeling in relatie tot de effecten op zijn omgeving. 
Dat is hier ook uitgebreid gebeurd door de onderzoeken 
naar Flora en Fauna en natuurwaarden en de impact van 
de voorgenomen ontwikkeling op die natuurwaarden. 
Conclusie uit de verschillende onderzoeken en een 
uitgebreide ecologische beoordeling (tot stand gekomen 
in overleg met het kernteam stikstof van de provincie) is 
dan ook dat de natuurwaarden niet aangetast worden 
door deze ontwikkeling. 

Geen

16.d Uitgangspunt bij de voorgenomen ontwikkeling is dat er 
al sprake is van een bedrijventerrein en dat er dus geen 
sprake is van het ontwikkelen van een nieuw 
bedrijventerrein. Integendeel, het betreft een bestaand 
bedrijventerrein met bestaande (ongewijzigde) 
bedrijfsactiviteiten. Hier is dan ook juist sprake van een 
binnenstedelijke herstructurering. Daarbij zijn, in 
aanloop naar en na afloop van de voorgenomen 
ontwikkeling van het LEID, alternatieven onderzocht, 
onder andere alternatieve locaties voor een Crossdock. 
En crossdock elders leidt echter tot meer 
transportbewegingen naar en van Doesburg omdat er 
dan sprake is van een versnipperde bedrijfsvoering op 
meerdere locaties waar die nu gebundeld plaatsvinden 
op dit bedrijventerrein. Bij de optimalisatie is inderdaad 
sprake van hogere gebouwen maar door verschillende 
hoogtes te hanteren is nu juist verdozing zoveel als 
mogelijk beperkt. 

Geen
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16.e Verwezen wordt naar de thematische onderbouwing 
onder het kopje ‘Landschap en cultuurhistorische 
waarden’ (2.4.2) en ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).

Geen

16.f Er is rekening gehouden met de cultuurhistorische 
waarden en de ten noorden gelegen Fraterwaard en de 
verbonden natuurbelangen. Verwezen wordt naar de 
thematische onderbouwing onder de kopjes ‘Ruimtelijke 
inpassing’ (2.4) en ‘Natuur en ecologie’ (2.5).

Geen

16.g De gemeente is het niet eens met de stelling dat de 
plannen juridisch onmogelijk zijn. Hiervoor zijn juist 
allerlei onderzoeken door de bedrijven uitgevoerd die 
samengevat zijn in het bestemmingsplan met 
verbeelding en regels. Dit samen vormt het formeel-
juridisch kader dat nu is voorgelegd aan de bevolking. 
Op voorhand kan niet worden gesteld dat de overgrote 
meerderheid de plannen onwenselijk vindt. Er dient 
altijd een belangafweging gemaakt te worden tussen de 
belangen van de voorgenomen ontwikkeling en de 
individuele belangen van omwonenden. In dit geval 
heeft die belangenafweging geleid tot het in procedure 
nemen van voorliggend bestemmingsplan. Dit is 
zorgvuldig tot stand gekomen, inclusief de 
belangenafweging.

Geen

16.h De gemeente kan niet instemmen met hetgeen gesteld 
wordt. Bewezen wordt naar onze reactie onder het 
vorige punt. U heeft gelijk dat er grenzen aan de groei 
zijn, in relatie tot de schaalgrootte van deze gemeente. 

Geen
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Echter, uit de onderzoeken en het feit dat een eerdere, 
grotere uitbreiding, aanvaardbaar is geacht kunt u 
destilleren dat de gemeente van mening is dat die grens 
hier nog niet bereikt is. Dit wordt ondersteund door de 
onderzoeken en de provincie GLD.
Daarbij vindt de optimalisatie – op de kadeverlenging na 
– volledig plaats binnen de huidige bestemming 
‘bedrijventerrein’ van het bestaande bestemmingsplan.

16.i Onderhavig plan voorziet in het beter benutten van het 
bestaande bedrijventerrein. Dit biedt ruimte voor 
doorgroeimogelijkheden voor de bedrijven op de door u 
genoemde lange termijn. Op het moment dat blijkt dat, 
ergens in de toekomst, de bedrijven meer ruimte nodig 
hebben dan zal op dat moment worden onderzocht of 
dat hier kan plaatsvinden of dat elders gezocht moet 
worden naar die ruimte. Niemand kan in de toekomst 
kijken en heeft weet van toekomstige wet- en 
regelgeving. Dit is speculeren over de verre toekomst en  
niet aan de orde. Binnen de huidige wet- en regelgeving 
is de huidige optimalisatie van het bestaande terrein 
getoetst en aanvaardbaar bevonden. 

Geen

16.j Het LEID betrof een onderzoek naar een uitbreiding van 
het bestaande bedrijventerrein met 20ha. Dit bleek 
financieel niet haalbaar vanwege de grote omvang, 
fasering en andere zaken zoals natuurcompensatie die 
de beoogde ontwikkeling met zich meebracht. In 
onderhavig plan is voornoemde niet aan de orde. De 
ontwikkeling beperkt zich enkel tot het bestaande 
bedrijventerrein aan de Verhuellweg. Hier vindt – 
behoudens de kadeverlenging – geen uitbreiding van het 
bedrijventerrein plaats. 
Deze nieuwe  voorgenomen ontwikkeling kent minder 
kosten en is door de bedrijven als financieel haalbaar 
gekenschetst. 

De bedrijven investeren zelf in de beoogde 
optimalisering en herstructurering van het terrein, de 
gemeente investeert niet mee. Zij loopt met de 

Geen
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herziening van het bestemmingsplan geen financieel 
risico.

16.k Verwezen wordt naar de thematische onderbouwing 
onder het kopje ‘Behoefte (Waarom)’ (2.3.1). Er wordt 
overigens door de gemeente niet alleen binnen de 
grenzen van Doesburg gedacht (Doesburg is geen eiland 
op zich) maar ook op regionale schaal.

Geen

16.l De verkeersveiligheid is in het kader van het eerdere 
planvoornemen van het LEID reeds onderbouwd. 
Naar aanleiding van de vele zienswijzen op het thema 
verkeer zijn de bedrijven gevraagd het 
verkeersonderzoek inclusief het onderdeel 
verkeersveiligheid te actualiseren.
Uit dit geactualiseerde onderzoek is gebleken dat er 
geen significante effecten te verwachten zijn op het 
gebied van verkeersstructuur, verkeersafwikkeling, 
verkeersveiligheid en voor langzaam verkeer. Voor een 
uitgebreidere beschrijving van de conclusies uit het 
onderzoek wordt verwezen naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Verkeer’(2.6.1) en het 
nieuwe verkeersonderzoek dat is bijgevoegd. 
Het is evident dat er een toename van verkeer 
plaatsvindt als gevolg van de plannen. Echter, juist door 
de capaciteit van de laad- en loskade te vergroten 
(toekomstbestendig te maken) wordt voorkomen dat 
alles over de weg wordt opgelost. Hiermee wordt de 
druk evenwichtig verdeeld. De voortgaande groei 
waaraan wordt gerefereerd wordt nu juist planologisch 
juridisch geregeld in voorliggend bestemmingsplan voor 
de komende tien jaar. Hierbij zijn alle genoemde 
aspecten onderzocht, waaronder verkeer.

Het verkeersonderzoek is 
geactualiseerd. De 
resultaten van dit 
onderzoek zijn ook 
aangepast in de toelichting 
van het bestemmingsplan.
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16.m De bedrijven hebben het bestemmingsplan op laten 
stellen en alle onderzoeken laten uitvoeren. Op basis 
van het nieuwe bestemmingsplannen kunnen zij 
bouwplannen ontwikkelen om een duurzame groei op 
het huidige bedrijventerrein mogelijk te maken. Er zijn 
voor de gemeente geen financiële risico’s. De bedrijven 
Rotra en Ubbink zijn zelf financieel verantwoordelijk 
voor realisatie van de plannen.

De overige genoemde onderwerpen zijn voornoemd 
beantwoord of er wordt verwezen naar de thematische 
beantwoording. 

Geen

Zienswijze 17: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
17.a Als inwoner van (de binnenstad van) Doesburg raakt het ontwerpbestemmingsplan 

Bedrijventerrein Verhuellweg, aan de rand van de beschermde binnenstad, mij in mijn 
belang.

Verwezen wordt naar de thematische onderbouwing 
onder het kopje ‘landschap en cultuurhistorische 
waarden’ (2.4.2).

Geen
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In dit planvoornemen acht ik met name de omgang met en afwegingen ten aanzien van 
de in en om het plangebied aanwezige cultuurhistorische waarden onvoldoende. Daarom 
maak ik bezwaar middels deze zienswijze.
Ik begrijp dat uw College maatschappelijke afwegingen moet maken bij ruimtelijke 
ontwikkelingen en moet kiezen tussen eventuele botsende belangen. Volgens het Besluit 
Ruimtelijke Ordening (art. 3.1.6 lid 5) is de gemeente daarbij echter verplicht om in de 
toelichting van het bestemmingsplan een gemotiveerde beschrijving op te nemen van de 
wijze waarop rekening gehouden is met de in het gebied aanwezige cultuurhistorische 
waarden. Hierbij gaat het om zowel beschermde als niet formeel beschermde objecten 
en structuren. Dit betekent dat de gemeente een analyse moet maken van de 
cultuurhistorische waarden in het plangebied en daar conclusies aan moet verbinden die 
in een bestemmingsplan verankerd worden. 
Voor de omgang met de archeologische waarden heeft u ter toelichting een rapport van 
een archeologisch bureauonderzoek bijgevoegd. Mijn bezwaren richten zich op de 
omgang met de overige in en om het plangebied aanwezige cultuurhistorische waarden. 
Hiertoe heeft u als bijlage een "achtergronddocument" van JANBRUYN 
Landschapsarchitectuur opgenomen (NB: een auteursnaam ontbreekt).
Naar mijn oordeel biedt dit stuk geen grondslag waarop u uw afwegingen heeft kunnen 
baseren. Voor dit laatste is immers een goede en onderbouwde waardestelling nodig. Die 
ontbreekt. Zo worden niet alle in en om het plangebied aanwezige waarden beschreven 
en is de methodiek zeer gebrekkig.
Wat dit laatste betreft: voor een goede cultuurhistorische analyse is een systematische en 
methodische aanpak noodzakelijk. Eerst een beschrijving van de aard en omvang van de 
geplande ontwikkeling en de ruimtelijke effecten daarvan, dan een inventarisatie en 
beschrijving van de mogelijk hierdoor geraakte cultuurhistorische waarden en de 
wettelijke of beleidsmatig vastgelegde omgang hiermee, gevolgd door een waardering op 
ondermeer de aspecten zeldzaamheid, gaafheid, ensemblewaarde e.d. Vervolgens dient 
beschreven te worden of de voorgenomen ontwikkeling past binnen cultuurhistorische 
regelgeving en beleid en of de waarde van het erfgoed mogelijk aangetast wordt door de 
voorgenomen plannen. Pas dan is het moment om conclusies over behoud te formuleren 
en belangenafwegingen te maken.
De "visie" van JANBRUYN Landschapsarchitectuur voldoet hier niet aan. Het begint in par. 
1.1 met het noemen van de gemeentelijke kadernota Cultuurhistorie en welke 
uitgangspunten daaruit relevant zouden zijn voor het plangebied. De volgende paragraaf 
belooft een beschrijving van het plangebied, maar in plaats daarvan wordt hier de 
bestaande bebouwing, in de vorm van de bedrijfsgebouwen van de vroegere 
Verblifa-fabriek, op de stort gegooid: de huidige aanblik en (HUBO)-kleurstelling bevallen 
de auteur niet, waarmee behoud verder geen optie is. Niks waardestelling of 
architectuurhistorische analyse. Dan volgen schijnbaar willekeurig nog enkele 

De auteur van bijlage 1, Cultuurhistorie en 
landschappelijk inpassing is Jan Bruyn. Jan Bruyn is een 
gerenommeerd landschapsarchitect die zijn sporen 
ruimschoots heeft verdiend in dit vakgebied. Hij is nu 
juist gevraagd vanwege zijn onafhankelijkheid en kennis 
en expertise. Er is geen reden te twijfelen aan zijn 
onderbouwing. Sterker nog, deze wordt mede 
onderschreven door het Gelders Genootschap.

Zij ziet in het gebied rondom het bestaande 
bedrijventerrein kansen om cultuurhistorische- en 
landschappelijke waarden te verbeteren en versterken. 
De voorgenomen ontwikkelingen vinden echter allen 
plaats op het bestaande bedrijventerrein en deze kansen 
worden door haar dan ook als niet noodzakelijk 
beoordeeld voor de aanvaardbaarheid van het 
voorliggende ontwikkelkader. Daarbij is zij van mening 
dat voor de ontwikkeling van het bestaande 
bedrijventerrein stoere, watergebonden bedrijvigheid bij 
het karakter van de IJssel op deze plek aan de rand van 
het stedelijk gebied past. De incidentele verhogingen 
blijven in maat en schaal proportioneel en hebben, vanaf 
de Zwarte Schaar en de Ellecomsedijk, nauwelijks impact 
op contour van de historische kern. Ten aanzien van de 
optopping (het kantoor) op de crossdock geeft zij aan 
dat een hoogte accent goed voorstelbaar als 
verbijzondering van de architectuur van het 
bedrijfsgebouw. Het bestaande toetsingskader wat op 
dit moment van toepassing is op de ontwikkelingen van 
de Verhuellweg biedt volgens de commissie voldoende 
houvast om het bebouwingsbeeld van stoere 
watergebonden bedrijvigheid en daarmee de ruimtelijke 
kwaliteit te borgen. Daarbij zal bij de nadere uitwerking 
van bouwplannen de integrale commissie 
omgevingskwaliteit (welstand en cultuur historie) 
betrokken worden.
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cultuurhistorische relicten, nl. de Hoge Linie (par. 1.3), het beschermd stadsgezicht (par. 
1.4), en de Fraterwaard (1.5), waarbij telkens eenvoudig geconcludeerd wordt dat de 
voorgenomen ontwikkelingen geen effecten op deze waarden zullen hebben. Welke 
ontwikkelingen dat zijn wordt echter pas in hoofdstuk 4 onthuld.
Gebruikelijk in een logisch en systematisch uitgevoerd onderzoek is dat conclusies pas 
volgen na de feitelijke beschrijving en onderbouwing. JANBRUYN Landschapsarchitectuur 
weet echter eerst te melden dat de ontwikkelingen geen effecten hebben op de in en om 
het plangebied aanwezige waarden (=conclusie), terwijl pas enkele hoofdstukken later 
deze ontwikkelingen beschreven worden (=beschrijving en onderbouwing).

17.b Verder acht de opsteller alleen de feitelijke contouren van de cultuurhistorische objecten 
relevant. Er wordt niet ingegaan op het feit dat de voorgenomen nieuwe, door JANBRUYN 
Landschapsarchitectuur als "robuust" omschreven, bebouwing gevolgen heeft voor de 
waardering en beleving van het aangrenzende beschermde stadsgezicht en de Hoge Linie. 
Overwegingen die bijvoorbeeld speelden bij de recentelijke zoektocht naar mogelijke 
windmolenlocaties binnen de gemeente. Daar werd het RCE-beleid door de gemeente 
overgenomen dat dergelijke hoge structuren niet te dicht bij het beschermde stadgezicht 
of de Linie mogen staan. JANBRUYN Landschapsarchitectuur gaat hier echter niet op in. 
Ook de schootsvelden van de Hoge Linie zijn in principe onderdeel van de 
cultuurhistorische waarde van de Linies en dienen in de waardestelling en daarna in uw 
ruimtelijke afwegingen meegenomen te worden. 
Ik wil u dan ook vragen om een goede en complete cultuurhistorische inventarisatie en 
waardering op te (laten) stellen en op basis hiervan een nieuwe ruimtelijke afweging te 
maken. Alleen dan is geborgd dat, conform de Wet Ruimtelijke Ordening, bij het 
bestemmen alle waardes meegewogen worden.
Wat ondermeer ontbreekt:

• Een waardestelling van de Verblifa-gebouwen. Wat is de ensemble- en 
architectonische waarde? Zeldzaamheid en gaafheid? Wat is de relatie met 
Verblifa-woningbouw elders in Doesburg en daarmee de historische en 
belevingswaarde?

• Inzicht in de effecten van de nieuwe plannen op de historische binnenstad cq. 
beschermd stadsgezicht Wordt de belevingswaarde aangetast? De gemeente 
hanteert voor wijzigingen IN de binnenstad dat deze in principe niet vanaf de 
openbare weg zijn waar te nemen. Voor zonnepanelen gold tot voor kort de eis dat 
deze niet vanaf de Martinitoren te zien mochten zijn. Welke eisen hanteert de 
gemeente voor hoge, omvangrijke, "robuuste" bebouwing direct op de grens met 
de binnenstad? Hoe wordt dit afgewogen?

• Inzicht in de effecten van de nieuwe plannen op de (beleving en waarde van) de 
Hoge Linie. Wat zijn de gevolgen voor de open schootsvelden en zichtlijnen en zijn 
deze conform vigerend beleid, o.a. RCE-normen?

Het nieuwe bestemmingsplan betreft het optimaliseren 
van het bestaande bedrijventerrein waarbij – naast de 
beoogde kadeverlenging – geen uitbreiding zal plaats 
vinden van het bedrijventerrein. Op enkele plekken 
wordt een bouwhoogte tot 22 meter toegestaan. Op 
basis van het huidige bestemmingsplan is op dit moment 
een hoogte tot 12 (via een afwijking 17) en 18 meter 
toegestaan, evenals het plaatsen van een tweede kraan.
Verwezen wordt naar de thematische onderbouwing 
onder het kopje ‘landschap en cultuurhistorische 
waarden’ (2.4.2).

De voorgenomen ontwikkeling is beoordeeld, niet alleen 
op zichzelf maar ook in relatie tot zijn omgeving. Hierbij 
is vanzelfsprekend de relatie met het beschermde 
stadsgezicht betrokken. Conclusie is dat de impact 
hierop niet zodanig is dat dit zou moeten leiden tot niet 
instemmen met deze ontwikkeling. Daarbij speelt mee 
dat er ook in de huidige situatie al sprake is van 
genoemd bedrijventerrein en er sprake is van 
herstructurering en optimalisatie van dit terrein. 

Het Gelders Genootschap heeft aangegeven dat 
bestaande toetsingskader wat op dit moment van 
toepassing is op de ontwikkelingen van de Verhuellweg 
voldoende houvast biedt om het bebouwingsbeeld van 
stoere watergebonden bedrijvigheid en daarmee de 
ruimtelijke kwaliteit te borgen.

Geen
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• Inzicht in de effecten van de nieuwe plannen op de (beleefbaarheid van de) 
IJssellinie uit het begin van de Tweede Wereldoorlog (zichtbaar o.a. middels de 
kazematten in en om de Fraterwaard) en op de IJssellinie uit de vroege Koude 
Oorlog (zichtbaar o.a. middels de ingegraven tank in de westelijke IJsselbrug-oprit). 
Wat is het huidige beleid van de RCE hierin en hoe verhoudt de gemeente zich 
daartoe?

Graag wil ik u vragen om de effecten van de voorgenomen plannen op de aanwezige 
cultuurhistorische waarden in en om het plangebied in kaart te brengen middels een 
gedegen inventarisatie, waardestelling en effectbeschrijving en op basis hiervan een 
nieuwe belangenafweging te maken. Deze is nu lacuneus en methodisch onjuist. Het 
spreekt vanzelf dat dit, in mijn ogen, betekent dat u na deze, nu hopelijk complete, 
afweging het ontwerpplan opnieuw ter inzage dient te leggen.
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Zienswijze 18: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
18.a Wij zien de beoogde ontwikkeling niet als een 

zogenoemde grote verandering. Er is hier namelijk 
sprake van ongewijzigde bestaande functies op een 
bestaand bedrijventerrein dat wordt geherstructureerd 
en geoptimaliseerd. Daarbij vindt er geen verandering in 
de ruimtelijke hoofdstructuur plaats. De bebouwing 
blijft nagenoeg op zelfde locatie waarbij de maximale 
bouwhoogte op enkele delen van het terrein wordt 
vergroot. De ontsluitingswegen blijven gelijk aan de 
huidige situatie.

Wij zijn ons ervan bewust dat er grenzen zijn aan de 
groeimogelijkheden. Met de beoogde ontwikkeling is 
echter al rekening gehouden met 
doorgroeimogelijkheden van de bedrijven op de lange 
termijn.

De Fraterwaard blijft intact, de ontwikkelingen bevinden 
zich buiten de Fraterwaard en op het bestaande 
bedrijventerrein. Op de kadeverlenging na vindt geen 
uitbreiding van het bedrijventerrein plaats. Voor de 
stedenbouwkundig inpassing wordt verwezen naar de 
thematische beantwoording onder het kopje 
‘Stedenbouwkundige inpassing’ (2.4.1).

Voor zover relevant zijn de onderzoeken uit 2017 
geactualiseerd. 

De verduurzaming van de bedrijven kan los worden 
gezien van het bestemmingsplan. De kansen die er zijn 
voor verduurzaming worden onderzocht. De 
daadwerkelijke invulling hiervan is nog niet concreet. 
Die zal concreet ingevuld gaan worden op het moment 
dat de plannen tot realisatie komen. Ten tijde van de 
aanvragen om omgevingsvergunning zal hieraan nader 
invulling gegeven dienen te worden op basis van de dan 
geldende normen. 

In de toelichting van het 
bestemmingsplan is de 
onderbouwing voor de 
ladder voor duurzame 
verstedelijking aangepast. 
Voor de uitbreiding van de 
kade is sprake van een 
nieuwe stedelijke 
ontwikkeling. De behoefte 
hiervan is nader 
onderbouwd. De 
behoeftetoets is als bijlage 
bij het bestemmingsplan 
gevoegd
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Ubbink is op MVO niveau 4 gecertificeerd. 
Vanzelfsprekend wordt elke investering en 
(ver)nieuwbouw vanuit dit duurzame perspectief 
ingericht. Er wordt bij Ubbink momenteel al gebruik 
gemaakt van zonnepanelen.

Het bouwvlak wordt inderdaad aan de noordzijde wat 
uitgebreid. Deze vergroting van het bouwvlak biedt de 
mogelijkheid om eventueel tochtsluizen te realiseren 
ten behoeve van het in- en uitladen van goederen. 

De herstructurering van het bedrijventerrein betreft een 
binnenstedelijk herstructurering in bestaand stedelijk 
gebied omdat een deel van kade-verlenging wel als 
nieuwe stedelijke ontwikkeling gezien kan worden is de 
ladder onderbouwing die in het kader van het LEID was 
opgesteld aangepast en geactualiseerd waarbij de 
behoefte van de ontwikkeling, ten aanzien van de 
verlenging van de kade, nader is onderbouwd. Uit deze 
behoeftetoets (door Stec uitgevoerd) is gebleken dat er 
zowel kwalitatief als kwantitatief behoefte bestaat aan 
verlening van de laad- en loskade. 

Het bestemmingsplan ‘Bedrijventerrein Verhuellweg’ 
voorziet niet in een nieuwe XXL logistieke ontwikkeling 
zoals bedoeld in het RPW.
Binnen het RPW voor de regio Arnhem- Nijmegen is 
sprake van XXL logistiek bij een kavel groter dan 4 ha. 
Het kavel waar het crossdock wordt opgericht is reeds 
circa 4 ha groot. De omvang van het kavel neemt niet 
toe. Op dit kavel bevindt zich al een gebouw dat wordt 
gebruikt voor logistieke doeleinden. Het betreft een 
opslaggebouw ten behoeve van de overslag weg-water. 
Dit gebouw zal weliswaar worden vervangen door een 
crossdock voor transport over de weg, maar deze 
functie is reeds toegestaan binnen het geldende 
bestemmingsplan. 
Aangezien ter plaatse reeds een logistiek gebouw ten 
behoeve van transport over de weg toegestaan is en het 
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kavel niet wordt vergroot, is er geen sprake van een 
nieuwe ontwikkeling zoals bedoeld in het provinciaal 
beleid voor XXL logistiek. De locatie betreft een 
belangrijke schakel in de Gelderse corridor. De 
doorontwikkeling betreft het beter benutten van het 
bestaande bedrijventerrein. Behoudens de 
kadeverlenging vindt geen uitbreiding van het 
bedrijventerrein plaats; de optimalisatie vindt plaats 
binnen de huidige bestemming ‘Bedrijventerrein’ van 
het bestaande bestemmingsplan.

Uit de milieuonderzoeken blijkt dat mitigerende 
maatregelen niet nodig zijn. 
Het bedrijventerrein blijft gelijk aan de huidige situatie, 
met uitzondering van de verlenging van de kade. Het 
bouwvlak wordt vergroot en bouwmogelijkheden 
worden verruimd maar dat heeft te maken met het 
opzoeken van de mogelijkheden binnen het 
bestemmingsplan. In het eerdere bestemmingsplan was 
nog niet alle ruimte optimaal benut. Dit wel benutten 
van die ruimte en het herschikken van functies past nu 
juist in het optimaliseren van een bestaand 
bedrijventerrein en verdient de voorkeur boven een 
nieuw bedrijventerrein elders. 

Inbreiding gaat boven uitbreiding. Dit is binnen de 
stedelijk contour. Nut en noodzaak hoeft niet uitgebreid 
te worden aangetoond. Het betreft immers geen 
nieuwe stedelijke ontwikkeling maar een bestaand 
bedrijventerrein met bestaande functies. Overigens 
wordt in de thematische beantwoording onder het 
kopje “behoefte” uitgebreid stilgestaan bij nut en 
noodzaak van de herstructurering en optimalisatie van 
het bestaande bedrijventerrein. 

Verkeersonderzoek is 
geactualiseerd en dit is ook 
verwerkt in de toelichting 
bij het bestemmingsplan. 
Voor wat betreft de 
verlenging van de laad- en 
loskade is een 
behoeftetoets uitgevoerd. 
Deze notitie is als bijlage bij 
het bestemmingsplan 
gevoegd en de toelichting 
is hierop aangepast. 
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Voor het onderdeel verkeer wordt verwezen naar de 
thematische beantwoording onder ‘Verkeer’ (2.6.1). Het 
verkeersonderzoek is geactualiseerd. Uit dit 
geactualiseerde onderzoek is gebleken dat er geen 
significante effecten te verwachten zijn op het gebied 
van verkeersstructuur, verkeersafwikkeling, 
verkeersveiligheid en voor langzaam verkeer. 
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De bouwhoogte van het gebouw van Ubbink wordt 22 
meter. Deze ruimte is nodig voor de ontwikkeling van 
het bedrijf. Op de verbeelding was, per abuis, de 
verkeerde hoogte vermeld. Dit zal worden aangepast bij 
vaststelling. Ubbink heeft wel degelijk behoefte aan de 
gestelde hoogte om voldoende opslagmogelijkheden te 
hebben, ook in de toekomst.
Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Landschap en cultuurhistorische 
waarden’ (2.4.2).

Met de beoogde ontwikkeling is rekening gehouden met 
mogelijkheden voor doorontwikkeling van de bedrijven 
op de lange termijn. We zijn ons ervan bewust dat er 
beperkingen zijn aan verdere groei. In het programma 
Logistiek als Gelderse motor bedoelt de provincie dat 
het wenselijk is om voldoende ruimte te bieden aan 
logistieke bedrijven. Nu een grote uitbreiding niet 
haalbaar blijkt, is het wenselijk de bedrijven op de 
huidige locatie toekomst te bieden.
Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Behoefte (Waarom)’ (2.3.1).

Ten behoeve van effecten op de omgeving zijn 
verschillend onderzoeken uitgevoerd. Op basis van deze 
onderzoeken kan gesteld worden dat wordt voldaan aan 
de geldende wet- en regelgeving. 
Voor het onderdeel verkeer wordt verwezen naar de 
thematische beantwoording onder het kopje ‘Verkeer’ 
(2.6.1).

De Provincie geeft aan dat er feitelijk geen 
kernkwaliteiten van het GO ter plaatse aanwezig zijn. 
Mede gezien de beperkte oppervlakte van de 
uitbreiding van de kade, heeft zij geoordeeld dat 
daarmee geen negatieve gevolgen voor het GO te 
verwachten zijn.

De omissie van de hoogte 
op de verbeelding bij 
Ubbink wordt in de 
verbeelding aangepast.
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De conclusie die worden getrokken in de vormvrije 
m.e.r.-beoordeling is gebaseerd op de uitgevoerde 
onderzoeken die zijn bijgevoegd bij het 
bestemmingsplan. Uit de effecten van o.a. geluid, 
verkeer en flora en fauna blijkt dat deze niet leiden tot 
significante effecten en dat daarmee een MER-plicht 
niet aan de orde is. 

Voor verkeer wordt verwezen naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Verkeer’ (2.6.1).

In het onderzoek is getoetst of wordt voldaan aan de 
NIBM grens zoals vastgelegd in de Wet milieubeheer. 
Het Besluit NIBM geeft de voorwaarde dat het project 

Geen
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of de activiteit maximaal 3% van de jaargemiddelde 
grenswaarde bijdraagt aan de concentraties fijnstof 
(PM10) of stikstofdioxide (NO2). De grenswaarde voor 
fijnstof (PM10) of stikstofdioxide (NO2) is 40 µg/m3. De 
NIBM grens komt dus overeen met een toename van 
maximaal 1,2 µg/m3 voor zowel PM10 als NO2. Het 
project is IBM als de toename voor één of beide stoffen 
hoger is. De 3% heeft dus betrekking op de grenswaarde 
en niet de heersende achtergrondconcentratie zoals uit 
de gegevens van het RIVM is overgenomen. Uit 
hoofdstuk 4 en bijlage 2 blijkt dat de concentraties 
afgerond op 1 decimaal niet toenemen (0,0 µg/m3). Dit 
is dus ruim onder de 1,2 µg/m3. Ook ruim onder de 
genoemde waarden van 0,6 of 0,54-0,75 µg/m3.Met 
betrekking tot milieuzonering wordt verwezen naar de 
thematische beantwoording onder het kopje 
‘Milieuzonering (2.6.3)

Met betrekking tot cultuurhistorie wordt verwezen naar 
de thematische beantwoording onder het kopje 
‘Landschap en cultuurhistorische waarden’ (2.4.2.)

Er heeft een MER-analyse plaats gevonden in de vorm 
van een vormvrije m.e.r. op basis van deze analyse kan 
geconcludeerd dat een MER-plicht niet aan de orde is. 
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Zienswijze 19: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
19.a De ontwikkeling heeft betrekking op een bestaand 

bedrijventerrein. Op de kadeverlenging na vindt geen 
uitbreiding van de bestaande bestemming 
‘bedrijventerrein’ plaats. Doordat we binnen de 
contouren van het huidige bedrijventerrein blijven wordt 
de impact op het omliggende landschap en natuur zo 
veel mogelijk beperkt. Daarnaast is aandacht voor de 
ruimtelijke inpassing van het plan. Verwezen wordt naar 
de thematische beantwoording onder het kopje 
‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).

Het effect op flora en fauna is onderzocht in het 
ecologische rapport. Verwezen wordt naar de 
thematische beantwoording onder het kopje ‘Natuur en 
ecologie’ (2.5). Hierbij is de provincie als bevoegd gezag 
betrokken geweest. Op basis hiervan worden geen 
substantieel nadelige effecten verwacht. Daarnaast bij 
de daadwerkelijke bouwplannen maateregelen 
genomen om eventuele gevolgen voor soorten te 
mitigeren. De naam Ecopark is niet meer aan de orde. 

Geen

19.b We proberen juist binnen de contouren van het plan te 
zoeken naar duurzame oplossingen. Zo gaat Rotra 
aardgasvrij bouwen, dat is niet verplicht voor bedrijven 
maar dat doen ze wel en wordt er onderzocht wat de 
mogelijkheden zijn voor het plaatsen van zonnepanelen.

Geen
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Zienswijze 20: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
20.a Via een publicatie in de Regiobode, pag. 12, d.d. woensdag 27 januari j.l. van het Bestuur 

Gestichten Doesburg, getiteld ‘Verdozing bij een beschermd stadsgezicht’ werden wij 
opmerkzaam gemaakt op het bovengenoemde ontwerp bestemmingsplan 
bedrijventerrein Verhuellweg. Als betrokken inwoners van Nederland, de provincie 
Gelderland en onze prachtige stad Doesburg nemen wij met leedwezen en ergernis de 
voortschrijdende verrommeling en verloedering van ons mooie landschap waar. Hoe dit 
proces verloopt en wat de consequenties daarvan zijn is treffend beschreven in een 
recente publicatie in dagblad Trouw van zaterdag 23 januari j.l. pag. 17- 19 door Wybro 
Algra onder de titel ‘En weg is het landschap, in één generatie’. Citaat hieruit: 
“Windparken waren nog maar het begin. Het Nederlandse cultuurlandschap wordt meer 
en meer ‘verramsjt’ met distributiecentra en nu ook datacenters. Is het tijd voor 
landelijke regie?”.

Met het plan is juist gekozen voor inbreiding waarbij het 
bestaande bedrijventerrein door de huidige gebruikers 
wordt herontwikkeld. Daarmee wordt het waardevolle 
landschap ontzien. Voor de ruimtelijke inpassingen 
wordt verwezen naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).

Geen

20.b Na lezing van de genoemde publicatie in de Regiobode en kennisneming van de inhoud 
van het gewraakte ontwerp bestemmingsplan via de website van de gemeente, stemmen 
wij van harte in met de zienswijze van Bestuur Gestichten Doesburg dat de uitvoering van 
dit plan onwenselijk is. De conclusie in deze publicatie die wij hieronder citeren, 
onderschrijven wij volledig: “Concluderend kun je stellen dat de plannen van Rotra en 
Ubbink geen rekening houden met de onwenselijkheid van de verdere verdozing van 
Nederland, geen oog hebben voor de milieueffecten van het toenemende vrachtverkeer 
van vooral Rotra en dat de verdere robotisering van de productie – vooral bij Rotra – de 
werkgelegenheid eerder doet afnemen dan toenemen. De Gemeente Doesburg heeft 
geen enkel economisch en maatschappelijk belang bij deze uitbreidingsplannen. Sterker 
nog: de plannen zijn schadelijk voor het milieu, voor het cultureel erfgoed en voor de 
economische belangen van Doesburg.”

Uitvoering van dit bestemmingsplan heeft o.a. als gevolg dat ook Doesburg zijn steentje 

Met betrekking tot uw opmerking over ‘verdozing’ wordt 
verwezen naar de thematische beantwoording onder het 
kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4). Met betrekking tot 
economisch en maatschappelijk belang voor de 
gemeente Doesburg wordt verwezen naar de 
thematische beantwoording onder het kopje ‘Behoefte 
(Waarom)’(2.3.1).

In dit gebied spelen veel belangen. Het is uiteindelijk aan 
het college en de gemeenteraad om alle belangen 
zorgvuldig tegen elkaar af te wegen.

Geen
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bijdraagt aan de voortschrijdende verrommeling en verloedering van ons mooie 
landschap; is dat wat u wilt?   

Zienswijze 21: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
21.a Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 

onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).
Geen
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Zienswijze 22: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
22.a Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 

onder het kopje ‘Luchtkwaliteit’ (2.6.2). 
Met betrekking tot geluid is een akoestisch onderzoek 
uitgevoerd. Er is een inventarisatie uitgevoerd naar de 
verkeersgegevens van de bedrijven en in hoeverre deze 
zullen toenemen als gevolg van de optimalisatie. Deze 
inventarisatie houdt dus expliciet rekening met de 
groeiplannen van de bedrijven en de extra 
mogelijkheden die het nieuwe bestemmingsplan biedt. 
Op basis van dit onderzoek wordt geconcludeerd dat 
met de beoogde ontwikkeling voldaan wordt aan de 
wettelijke grenswaarden. In het akoestisch onderzoek is 
ook het vrachtwagenverkeer meegenomen.

Verkeersonderzoek is 
geactualiseerd en 
bijgevoegd als bijlage bij 
het bestemmingsplan
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Zienswijze 23: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
23.a Naar onze mening doet dit afbreuk aan de identiteit en aanzien van Hanzestad Doesburg. 

Vanuit de wijde omtrek zie je de mooie kerktoren. Wanneer deze gebouwen worden 
geplaatst verandert dit het karakteristieke aanzien van de stad. Wat ons betreft 
landschapsvervuiling. Zie als voorbeeld ook de 'blokkendoos' in Steenderen (fabriek 
Aviko) die vanuit de wijde omtrek te herkennen valt, helaas in negatieve zin.
Dit roept de vraag bij ons op. Wat is de identiteit van Doesburg? Hoe wil je als stad 
bekend staan? Als industriële stad? (Dit lijkt ons alleen mogelijk voor kleinschalige 
industrieën/bedrijven. Grootschalige industrie heeft meer ruimte nodig en faciliteiten.)
Of is het een culturele stad, die toerisme trekt. Welke uitstraling wil je? Kiezen voor 
beide, is meestal kiezen voor geen van beide, gezien de grootte van Doesburg.

Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).

Zowel het karakteristieke aanzien van de stad als de 
industrieën en bedrijven zijn belangrijk voor Doesburg 
en de regio. Het is niet noodzakelijk om hier tussen te 
kiezen, deze kunnen naast elkaar bestaan.

Geen

23.b Mocht u er wel voor kiezen om deze bouw toe te staan. Wat wordt dan het vervolg? 
Grootschalige industrie heeft faciliteiten nodig. Heeft goede infrastructuur nodig (qua 
wegen, parkeerplekken, ...). Kan en wil Doesburg dit bieden? Moet je dit willen?

Er is met onderhavig plan geen sprake van grootschalige 
industrie. Het gaat hier om een paar bestaande  
bedrijven die het bestaande bedrijventerrein willen 
doorontwikkelen en klaar willen zijn voor de toekomst. 
Daarbij is een zekere uitbreiding aan de orde, in het 
kader van bedrijfscontinuïteit. Daarnaast geeft de ligging 
aan de IJssel mogelijkheden voor meer vervoer over 
water. Alle activiteiten – op de kadeverlenging na – 
vinden daarbij echter plaats binnen de huidige 
bestemming ‘bedrijventerrein’ van het bestaande 
bestemmingsplan. De wijziging betreft dan ook 
voornamelijk het deels verhogen van de maximale 
bouwhoogte van het terrein.

Geen

23.c Mocht uw overweging zijn dat dit werkgelegenheid op levert voor de inwoners van 
Doesburg, dan is dat maar zeer de vraag. Hoeveel wordt geautomatiseerd? Hoeveel 
medewerkers komen daadwerkelijk uit Doesburg? En is dit werkgelegenheid die aansluit 
bij het profiel van de inwoner van Doesburg? Biedt dit toekomstperspectief voor onze 
jeugd?

Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Behoefte (Waarom)’ (2.3.1). Er wordt 
overigens door de gemeente niet alleen binnen de 
grenzen van Doesburg gedacht (Doesburg is geen eiland 
op zich) maar ook op regionale schaal.

Geen

23.d Ons advies zou zijn, weiger deze bouw. Is hierdoor het risico groot, dat de twee bedrijven 
vertrekken?
Misschien is het niet anders, is het simpelweg zo dat beide bedrijven uit hun 'jas' zijn 
gegroeid voor het formaat van Doesburg. Maar waardoor er weer letterlijk bedrijfsruimte 
ontstaat voor kleinschalige(re) bedrijven en ondernemersinitiatieven.

Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Locatiekeuze’ (2.2.2). We zijn ons eran 
bewust dat er grenzen aan de groeimogelijkheden op dit 
terrein zijn. De beoogde ontwikkeling voorziet echter in 
doorgroeimogelijkheden van de bedrijven op de lange 
termijn en op het huidige bestaande bedrijventerrein. 
De daarbij gehanteerde belangenafweging, in het kader 
van deze ruimtelijke procedure, heeft ertoe geleid dat 

Geen
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het algemene belang dat gediend is met gezonde 
bedrijven en het ondersteunen van vervoer over water, 
positief is uitgevallen voor de bedrijven op dit terrein.
Daarbij kan de voorgenomen herstructurering en 
optimalisatie niet los gezien worden van de eerdere 
plannen voor een Logistiek Ecopark waaraan al 
meegewerkt is door de gemeente, in samenwerking met 
verschillende partners (o.a. provincie en waterschap).

23.e Mocht u desalniettemin uitbreiding toestaan, dan pleiten wij er als inwoners van 
Doesburg voor om hoge 'blokkendoos' bouw niet toe te staan. Het aangezicht van 
Doesburg is ons dierbaar, is kenmerkend, is authentiek. Houd het zo. Vind een alternatief 
in laagbouw of faciliteer uitbreiding elders. Er is al voldoende
landschapsvervuiling zoals windmolens. Laat Doesburg conform zijn identiteit authentiek 
blijven. Hierdoor blijft het een welkome plek voor toeristen en rustzoekers!

Voor laagbouw is onvoldoende ruimte op het 
bedrijventerrein. Om te kunnen voorzien in 
doorgroeimogelijkheden op de lange termijn is 
hoogbouw daarom noodzakelijk. Uitbreiding elders is 
niet wenselijk gezien de inefficiëntie die dit met zich 
meebrengt waaronder toename van het aantal 
vervoersbewegingen. Voor de effecten met betrekking 
tot het beschermd stadsgezicht wordt verwezen naar 
bijlage 1 en het advies van het Gelders Genootschap bij 
de toelichting van het bestemmingsplan.

Geen 



73

Zienswijze 24: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
4.a Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 

onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).
Geen 
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Zienswijze 25: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
25.a Verwezen wordt naar de thematische beantwoording 

onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).
Geen

Zienswijze 26: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
26.a De gemeente heeft een verzoek van de bedrijven 

ontvangen voor herziening van het huidige 
bestemmingsplan. Dit moeten wij als gemeente in 
behandeling nemen. Eventuele vaststelling van het 
nieuwe bestemmingsplan is aan de gemeenteraad.

Geen 
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De onafhankelijke partij Sweco heeft in opdracht 
van de bedrijven dit bestemmingsplan opgesteld. 
Dat dit geïnitieerd is door de bedrijven, is 
algemeen gebruikelijk in de context dat de 
initiatiefnemer verantwoordelijk is hiervoor. Dat 
neemt niet weg dat de stukken en onderzoeken 
zijn opgesteld door een onafhankelijk 
adviesbureau en er is geen enkele reden aan die 
onafhankelijkheid en de kennis en expertise van 
dit bureau te twijfelen. Tevens zijn de plannen 
getoetst door de gemeente aan de betreffende 
wet- en regelgeving. Dat de gemeente belang 
hecht aan het behouden van de bedrijven op het 
bedrijventerrein en de economische voordelen die 
daaruit voortvloeien is onderdeel van haar taken 
en bevoegdheden. Niet alleen de belangen van de 
omwonenden dienen te worden afgewogen maar 
ook die van de bedrijven en het economische 
perspectief van die bedrijven en de regio.

26.b Op dit moment. stoot een schip, op zichzelf 
beschouwd, weliswaar nog meer fijnstof uit dan 
vervoer over de weg maar vanwege de 
schaalvergroting en het bulktransport van vele 
containers op één schip, is een schip toch 
milieuvriendelijker. Per vrachtwagen kunnen één 
tot hooguit twee containers worden vervoerd 
waar dit bij de verschillende typen schepen tot wel 
200 containers is. Hierbij dient overigens 
aangetekend te worden dat de uitbreiding van het 
aantal schepen beperkt blijft tot maximaal 10 
afvaarten per week. Als je bovengenoemd om zou 
zetten naar milieubelasting per container dan valt 
dit uit in het voordeel van vervoer per schip. Het is 
niet voor niets dat de verschillende overheden 
beleidsambities hebben uitgesproken ten faveure 
van vervoer over water. Bovendien zijn ook de 
schepen onderhevig aan ontwikkelingen en zullen 
in de toekomst steeds milieuvriendelijke worden. 
Dit geldt uiteraard ook voor vervoer over de weg. 

Geen 
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26.c Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Behoefte 
(Waarom)’ (2.3.1).

Geen 

26.d Er wordt bedoeld dat de ontwikkeling zoals die 
beoogd is en omschreven is in het 
bestemmingsplan voldoende ruimte biedt voor de 
bedrijven om op de lange termijn te kunnen door 
ontwikkelen. Er is geen sprake van nóg groter 
ruimtebeslag of hogere bebouwing. In het 
voorliggende bestemmingsplan wordt de 
gewenste eindsituatie onderzocht, dus de effecten 
van na de uitbreiding. Daarmee regelt dit 
bestemmingsplan dat de bedrijven kunnen door 
ontwikkelen, in dit bestemmingsplan wordt hierin 
de ruimte gegeven.
 

Geen 

26.e Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Behoefte 
(Waarom)’ (2.3.1).

Geen 

26.f Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Natuur en 
ecologie’ (2.5).

Geen 

26.g Locatiekeuze is niet aan de orde, verwezen wordt 
naar de thematische beantwoording onder het 
kopje ‘Behoefte (Waarom)’ (2.3.1).

Geen 

26.h De Kwaliteit van het Fraterwaard-landschap wordt 
niet in hoge mate beïnvloed omdat de 
ontwikkelingen zich beperken tot de bestaande 
contouren van het huidige bedrijventerrein. Er 
vindt geen uitbreiding in de Fraterwaard plaats. 
Voor de externe invloed op de Fraterwaard wordt 
verwezen naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Landschap en cultuurhistorische 
waarden’ (2.4.2).

Geen 
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26.i Toetsing van eventuele effecten op de 
instandhoudingsdoelstellingen van Natura 2000-
gebied heeft in nauw overleg met de provincie 
plaatsgevonden door middel van een berekening 
van de stikstofdepositie. Naar aanleiding daarvan 
is middels een voortoets onderbouwd dat het 
voorgenomen plan, ook in combinatie met andere 
projecten, niet zal leiden tot significante gevolgen 
voor de kwaliteit van habitattypen en/of
kwalificerende soorten van leefgebieden binnen 
de in voorliggende voortoets besproken
Natura 2000-gebieden.

Met betrekking tot uw opmerking in relatie tot de 
Groene Ontwikkelingszone wordt verwezen naar 
de thematische beantwoording onder het kopje 
‘Natuur en ecologie’ (2.5).

Geen

Zienswijze 27: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
27.a Het aspect gezondheid is niet specifiek onderzocht 

dit is ook geen vereiste voor een 
bestemmingsplan. Binnen de wettelijke kaders is 
wel onderzoek verricht naar aspecten die van 
belang zijn voor de gezondheid van de mens zoals 
luchtkwaliteit, geluid en externe veiligheid. Uit die 
onderzoeken is gebleken dat er sprake is van een 
aanvaardbaar woon- en leefklimaat.

Geen 
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27.b De hoeveelheid LNG als brandstof voor 
vrachtwagens zal niet toenemen. De doorzet van 
de LNG-installatie blijft hetzelfde en het aantal 
lossingen van LNG naar vrachtwagens ook. Er vindt 
geen intensivering plaats.

Geen 

27.c Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Verkeer’ (2.6.1). 
Het verkeersonderzoek is geactualiseerd op basis 
van recente gegevens en modellen. Uit dit 
onderzoek is gebleken dat er geen significante 
effecten te verwachten zijn op het gebied van 
verkeersstructuur, verkeersafwikkeling, 
verkeersveiligheid en voor langzaam verkeer. Voor 
een uitgebreidere beschrijving van de conclusies 
uit het onderzoek wordt verwezen naar de 
thematische beantwoording onder het kopje 
‘Verkeer’ en het nieuwe verkeersonderzoek dat is 
bijgevoegd.

Het verkeersonderzoek is 
geactualiseerd. De 
resultaten van dit 
onderzoek zijn ook 
aangepast in de toelichting 
van het bestemmingsplan.
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27.d Verplaatsing van het hoofdkantoor heeft geen 
betrekking op ‘het uit haar jasje groeien’ van 
Rotra.  Als gevolg van de verkoop van het 
wegtransport aan K&N heeft Rotra een nieuw 
kantoor betrokken om de overgebleven 
onderdelen van het bedrijf, vervoer over water en 
vervoer door de lucht, vanuit dat kantoor te 
regelen. 
We zijn ons ervan bewust dat er grenzen aan de 
groeimogelijkheden op dit terrein zijn. De beoogde 
ontwikkeling voorziet echter in 
doorgroeimogelijkheden van de bedrijven op de 
lange termijn binnen de huidige contouren van het 
bestaande bedrijventerrein. 

Voor de Street view animaties wordt verwezen 
naar de thematische beantwoording onder het 
kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4) en de bijlage 3D-
visualisaties. Hier zijn 3D-beelden opgenomen 
vanuit verschillende standpunten. 

Geen 

27.e De gemeente heeft een verzoek ontvangen voor 
herziening van het huidige bestemmingsplan. Dit 
moeten wij als gemeente in behandeling nemen. 
De gemeente toetst de aanvraag aan de 
haalbaarheid en wettelijke regelgeving. Daarbij 
worden alle belangen zorgvuldig afgewogen. Het 
uiteindelijke besluit ligt bij de gemeenteraad, de 
volksvertegenwoordiging van Doesburg.

De eigenaren van de grond willen hun 
bedrijfsactiviteiten uitbreiden. De gemeente is 
geen eigenaar van deze gronden en daarmee zijn 
andere bestemmingen ook niet aan de orde.
Daarbij komt dat de bedrijven al geruime tijd op 
het bedrijventerrein aanwezig zijn. Het zomaar 
wijzigen van die bestemming en bedrijven ‘weg 
bestemmen” die financieel en economisch gezond 
zijn, leidt tot zeer hoge bedragen aan planschade 
en maakt woningbouw weinig realistisch. 

Geen 
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27.f Vanwege klimaatveranderingen zijn andere 
waterstanden in alle rivieren in Nederland aan de 
orde. Door gebiedsvisies zoals het Klimaatpark 
worden antwoorden gezocht en gevonden 
hiervoor. Hiermee wordt ook het gestelde risico 
gemitigeerd. Het bedrijfsrisico is geen risico waar 
de gemeente over gaat. Het is aan de bedrijven of 
men het aandurft hier de bedrijfsactiviteiten uit te 
voeren en te optimaliseren/in stand te houden.  

Geen 

27.g De nieuwe gebouwen van Rotra worden gasloos 
daarmee is per definitie sprake van het beperken 
van CO2 uitstoot. Hierin gaat Rotra al verder dan 
wettelijk gezien van hen wordt verlangd.
Bovendien biedt nieuwbouw mogelijkheden tot 
verduurzaming.

Geen 

27.h In het bestaande bestemmingsplan is inderdaad 
een maximale bouwhoogte van 12 meter 
opgenomen. Voor enkele gebouwen in het 
plangebied is een hogere bouwhoogte vergund (en 
gebouwd) tot max 18 meter.

Geen 

27.i De beoogde ontwikkeling voorziet in 
doorgroeimogelijkheden van de bedrijven op de 
lange termijn. Het plan maakt het mogelijk om 
gefaseerd toe te werken naar een 
toekomstbestendig bedrijventerrein, waarbij alle 
bedrijfsactiviteiten – op de kadeverlenging na – 
plaats vinden binnen de contouren van het 
bestaande bedrijventerrein.
In de planvorming is nu juist rekening gehouden 
met de toekomstige plannen. Dat was het 
uitgangspunt van voorliggend bestemmingsplan. 

Geen 
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27.j De resterende omgeving wordt in dit hoofdstuk 
ook niet benoemd. In dit hoofdstuk wordt enkel 
ingegaan op het plangebied en de bestemmingen 
die hier van toepassing zijn. Binnen de 
Fraterwaard vinden geen wijzigingen plaats. Alle 
bedrijfsactiviteiten – op de kadeverlenging na – 
vinden plaats binnen de bestaande contouren van 
het huidige bedrijventerrein.

Geen 

27.k Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’ (2.4).

Geen 

27.l Het rapport voor nautische veiligheid is gedeeld 
met Rijkswaterstaat. Een aanpassing is niet 
noodzakelijk. In de huidige situatie kunnen Va 
schepen ook aanleggen, ze kunnen alleen niet 
draaien. Eventuele aanpassing van de zwaaikom 
maakt geen onderdeel uit van onderhavig plan.

Geen 

27.m Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Verkeer’ (2.6.1). 
Het verkeersonderzoek is geactualiseerd op basis 
van recente gegevens en modellen. Uit dit 
onderzoek is gebleken dat er geen significante 
effecten te verwachten zijn op het gebied van 
verkeersstructuur, verkeersafwikkeling, 
verkeersveiligheid en voor langzaam verkeer. Voor 
een uitgebreidere beschrijving van de conclusies 
uit het onderzoek wordt verwezen naar de 
thematische beantwoording onder het kopje 

Het verkeersonderzoek is 
geactualiseerd. De 
resultaten van dit 
onderzoek zijn ook 
aangepast in de toelichting 
van het bestemmingsplan.
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‘Verkeer’ en het nieuwe verkeersonderzoek dat is 
bijgevoegd.

Zienswijze 28: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
28.a Verwezen wordt naar de thematische 

beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’ (2.4).

Geen 

Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Behoefte 
(Waarom)’ (2.3.1).

Geen 
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Het bedrijventerrein zal geen reden zijn voor 
toeristen om wel of niet naar Doesburg te gaan. 
Het betreft het optimaliseren van bestaande 
bedrijfsfuncties binnen de huidige contouren van 
het bestaande bedrijventerrein. Dit zal geen 
invloed hebben op het toerisme in de gemeente 
Doesburg. Ook nu is er al sprake van genoemd 
bedrijventerrein en heeft dit geen negatieve 
impact gehad op het toerisme.

Geen

Naar aanleiding van de vele zienswijzen op het 
thema verkeer zijn de bedrijven gevraagd het 
verkeersonderzoek inclusief het onderdeel 
verkeersveiligheid te actualiseren.
Uit dit geactualiseerde onderzoek is gebleken dat 
er geen significante effecten te verwachten zijn op 
het gebied van verkeersstructuur, 
verkeersafwikkeling, verkeersveiligheid en voor 
langzaam verkeer. Voor een uitgebreidere 
beschrijving van de conclusies uit het onderzoek 
wordt verwezen naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Verkeer’ en het 
nieuwe verkeersonderzoek dat is bijgevoegd. 

U merkt terecht op dat in het onderzoek 
Luchtkwaliteit de verkeersbewegingen niet zijn 
meegenomen. Op basis van het aangepaste 
verkeersonderzoek is ook het onderzoek 
Luchtkwaliteit aangevuld met de invloed van 
toename van verkeersbewegingen. Op basis 
hiervan wordt geconcludeerd dat luchtkwaliteit 
geen belemmering vormt. 

Het verkeersonderzoek is 
geactualiseerd. De 
resultaten van dit 
onderzoek zijn ook 
aangepast in de toelichting 
van het bestemmingsplan.
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De groei is beperkt. De effecten van de maximale 
groei die het plan mogelijk maakt zijn beoordeeld 
in de verschillende onderzoekrapporten. Op basis 
van de onderzoeken kan geconcludeerd worden 
dat voldaan wordt aan de vereiste waarden en 
normeringen. 

Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Luchtkwaliteit’ 
(2.6.2).

Het voorliggende bestemmingsplan ziet nu juist op 
de effecten van de toekomstige ontwikkelingen, na 
realisatie. De onderzoeken zijn erop gebaseerd de 
toekomstige situatie, na die realisatie, te 
berekenen. Voor verkeer bijvoorbeeld is het jaar 
2030 van belang, het verkeersmodel rekent uit wat 
in 2030 de verkeerseffecten zijn, als het 
bedrijventerrein is geoptimaliseerd. Het betreft 
daarmee een “worst case” benadering. Mocht in 
de komen jaren blijken dat een aantal aspecten 
niet worden uitgevoerd leidt dit dan ook juist tot 
minder effecten dan nu berekend in de 
onderzoeken. Het LNG-station wordt niet vergroot, 
in de plannen, alleen verplaatst als gevolg van het 
verlengen van de kade. 

Geen

De plannen hebben conform afdeling 3.4 
Algemene wet bestuursrecht 6 weken ter inzage 
gelegen. Met uitzondering van 25 december 
(feestdag) en 1 januari (feestdag) is het stadhuis 
iedere dag open geweest om het bestemmingplan 
in te zien. Daarnaast is het plan gedurende de 
periode van 6 weken altijd digitaal te raadplegen 
geweest via www.ruimtelijkeplannen.nl. Gelet op 
de vele zienswijzen die, net als uw zienswijze, tijdig 
zijn ingediend binnen deze periode, bent u ons 
inziens niet in een nadelige positie gebracht.

Geen

http://www.ruimtelijkeplannen.nl/
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Zienswijze 29: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
29.a Verwezen wordt naar de thematische 

beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’ (2.4).

Geen

29.b Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Behoefte 
(Waarom)’ (2.3.1).

Geen

29.c Het bedrijventerrein zal geen reden zijn voor 
toeristen om wel of niet naar Doesburg te gaan. 
Het betreft het optimaliseren van bestaande 
bedrijfsfuncties binnen de huidige contouren van 
het bestaande bedrijventerrein. Dit zal geen 
invloed hebben op het toerisme in de gemeente 
Doesburg. Ook nu is er al sprake van genoemd 
bedrijventerrein en heeft dit geen negatieve 
impact gehad op het toerisme.

Geen
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29.d Naar aanleiding van de vele zienswijzen op het 
thema verkeer zijn de bedrijven gevraagd het 
verkeersonderzoek inclusief het onderdeel 
verkeersveiligheid te actualiseren.
Uit dit geactualiseerde onderzoek is gebleken dat 
er geen significante effecten te verwachten zijn op 
het gebied van verkeersstructuur, 
verkeersafwikkeling, verkeersveiligheid en voor 
langzaam verkeer. Voor een uitgebreidere 
beschrijving van de conclusies uit het onderzoek 
wordt verwezen naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Verkeer’ en het 
nieuwe verkeersonderzoek dat is bijgevoegd.

U merkt terecht op dat in het onderzoek 
Luchtkwaliteit de verkeersbewegingen niet zijn 
meegenomen. Op basis van het aangepaste 
verkeersonderzoek is ook het onderzoek 
Luchtkwaliteit aangevuld met de invloed van 
toename van verkeersbewegingen. Op basis 
hiervan wordt geconcludeerd dat luchtkwaliteit 
geen belemmering vormt. 

Het verkeersonderzoek is 
geactualiseerd. De 
resultaten van dit 
onderzoek zijn ook 
aangepast in de toelichting 
van het bestemmingsplan.
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29.e De groei is beperkt. De effecten van de maximale 
groei die het plan mogelijk maakt zijn beoordeeld 
in de verschillende onderzoekrapporten. Op basis 
van de onderzoeken kan geconcludeerd worden 
dat voldaan wordt aan de vereiste waarden en 
normeringen. 

Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Luchtkwaliteit’ 
(2.6.2).

Het voorliggende bestemmingsplan ziet nu juist op 
de effecten van de toekomstige ontwikkelingen, na 
realisatie. De onderzoeken zijn erop gebaseerd de 
toekomstige situatie, na die realisatie, te 
berekenen. Voor verkeer bijvoorbeeld is het jaar 
2030 van belang, het verkeersmodel rekent uit wat 
in 2030 de verkeerseffecten zijn, als het 
bedrijventerrein is geoptimaliseerd. Het betreft 
daarmee een “worst case” benadering. Mocht in 
de komen jaren blijken dat een aantal aspecten 
niet worden uitgevoerd leidt dit dan ook juist tot 
minder effecten dan nu berekend in de 
onderzoeken. Het LNG-station wordt niet vergroot, 
in de plannen, alleen verplaatst als gevolg van het 
verlengen van de kade. 

Geen
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Zienswijze 30: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
30.a Verwezen wordt naar de thematische 

beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’ (2.4).

Geen

30.b Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Behoefte 
(Waarom)’ (2.3.1).

Geen

30.c Het bedrijventerrein zal geen reden zijn voor 
toeristen om wel of niet naar Doesburg te gaan. 
Het betreft het optimaliseren van bestaande 
bedrijfsfuncties binnen de huidige contouren van 
het bestaande bedrijventerrein. Dit zal geen 
invloed hebben op het toerisme in de gemeente 
Doesburg. Ook nu is er al sprake van genoemd 
bedrijventerrein en heeft dit geen negatieve 
impact gehad op het toerisme.

Geen
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30.d Naar aanleiding van de vele zienswijzen op het 
thema verkeer zijn de bedrijven gevraagd het 
verkeersonderzoek inclusief het onderdeel 
verkeersveiligheid te actualiseren.
Uit dit geactualiseerde onderzoek is gebleken dat 
er geen significante effecten te verwachten zijn op 
het gebied van verkeersstructuur, 
verkeersafwikkeling, verkeersveiligheid en voor 
langzaam verkeer. Voor een uitgebreidere 
beschrijving van de conclusies uit het onderzoek 
wordt verwezen naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Verkeer’ en het 
nieuwe verkeersonderzoek dat is bijgevoegd.

U merkt terecht op dat in het onderzoek 
Luchtkwaliteit de verkeersbewegingen niet zijn 
meegenomen. Op basis van het aangepaste 
verkeersonderzoek is ook het onderzoek 
Luchtkwaliteit aangevuld met de invloed van 
toename van verkeersbewegingen. Op basis 
hiervan wordt geconcludeerd dat luchtkwaliteit 
geen belemmering vormt. 

Het verkeersonderzoek is 
geactualiseerd. De 
resultaten van dit 
onderzoek zijn ook 
aangepast in de toelichting 
van het bestemmingsplan.
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30.e De groei is beperkt. De effecten van de maximale 
groei die het plan mogelijk maakt zijn beoordeeld 
in de verschillende onderzoekrapporten. Op basis 
van de onderzoeken kan geconcludeerd worden 
dat voldaan wordt aan de vereiste waarden en 
normeringen. 

Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Luchtkwaliteit’ 
(2.6.2).

Het voorliggende bestemmingsplan ziet nu juist op 
de effecten van de toekomstige ontwikkelingen, na 
realisatie. De onderzoeken zijn erop gebaseerd de 
toekomstige situatie, na die realisatie, te 
berekenen. Voor verkeer bijvoorbeeld is het jaar 
2030 van belang, het verkeersmodel rekent uit wat 
in 2030 de verkeerseffecten zijn, als het 
bedrijventerrein is geoptimaliseerd. Het betreft 
daarmee een “worst case” benadering. Mocht in 
de komen jaren blijken dat een aantal aspecten 
niet worden uitgevoerd leidt dit dan ook juist tot 
minder effecten dan nu berekend in de 
onderzoeken. Het LNG-station wordt niet vergroot, 
in de plannen, alleen verplaatst als gevolg van het 
verlengen van de kade. 

Geen

30.f De plannen hebben conform afdeling 3.4 
Algemene wet bestuursrecht 6 weken ter inzage 
gelegen. Met uitzondering van 25 december 
(feestdag) en 1 januari (feestdag) is het stadhuis 
iedere dag open geweest om het bestemmingplan 
in te zien. Daarnaast is het plan gedurende de 
periode van 6 weken altijd digitaal te raadplegen 
geweest via www.ruimtelijkeplannen.nl. Gelet op 
de vele zienswijzen die, net als uw zienswijze, tijdig 
zijn ingediend binnen deze periode, bent u ons 
inziens niet in een nadelige positie gebracht. 

Geen

http://www.ruimtelijkeplannen.nl/
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Zienswijze 31: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
31.a Verwezen wordt naar de thematische 

beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’ (2.4).

Geen

31.b Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Behoefte 
(Waarom)’ (2.3.1).

Geen

31.c Het bedrijventerrein zal geen reden zijn voor 
toeristen om wel of niet naar Doesburg te gaan. 
Het betreft het optimaliseren van bestaande 
bedrijfsfuncties binnen de huidige contouren van 
het bestaande bedrijventerrein. Dit zal geen 
invloed hebben op het toerisme in de gemeente 
Doesburg. Ook nu is er al sprake van genoemd 
bedrijventerrein en heeft dit geen negatieve 
impact gehad op het toerisme.

Geen
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31.d Naar aanleiding van de vele zienswijzen op het 
thema verkeer zijn de bedrijven gevraagd het 
verkeersonderzoek inclusief het onderdeel 
verkeersveiligheid te actualiseren.
Uit dit geactualiseerde onderzoek is gebleken dat 
er geen significante effecten te verwachten zijn op 
het gebied van verkeersstructuur, 
verkeersafwikkeling, verkeersveiligheid en voor 
langzaam verkeer. Voor een uitgebreidere 
beschrijving van de conclusies uit het onderzoek 
wordt verwezen naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Verkeer’ en het 
nieuwe verkeersonderzoek dat is bijgevoegd.

U merkt terecht op dat in het onderzoek 
Luchtkwaliteit de verkeersbewegingen niet zijn 
meegenomen. Op basis van het aangepaste 
verkeersonderzoek is ook het onderzoek 
Luchtkwaliteit aangevuld met de invloed van 
toename van verkeersbewegingen. Op basis 
hiervan wordt geconcludeerd dat luchtkwaliteit 
geen belemmering vormt. 

Het verkeersonderzoek is 
geactualiseerd. De 
resultaten van dit 
onderzoek zijn ook 
aangepast in de toelichting 
van het bestemmingsplan.
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31.e De groei is beperkt. De effecten van de maximale 
groei die het plan mogelijk maakt zijn beoordeeld 
in de verschillende onderzoekrapporten. Op basis 
van de onderzoeken kan geconcludeerd worden 
dat voldaan wordt aan de vereiste waarden en 
normeringen. 

Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Luchtkwaliteit’ 
(2.6.2).

Het voorliggende bestemmingsplan ziet nu juist op 
de effecten van de toekomstige ontwikkelingen, na 
realisatie. De onderzoeken zijn erop gebaseerd de 
toekomstige situatie, na die realisatie, te 
berekenen. Voor verkeer bijvoorbeeld is het jaar 
2030 van belang, het verkeersmodel rekent uit wat 
in 2030 de verkeerseffecten zijn, als het 
bedrijventerrein is geoptimaliseerd. Het betreft 
daarmee een “worst case” benadering. Mocht in 
de komen jaren blijken dat een aantal aspecten 
niet worden uitgevoerd leidt dit dan ook juist tot 
minder effecten dan nu berekend in de 
onderzoeken. Het LNG-station wordt niet vergroot, 
in de plannen, alleen verplaatst als gevolg van het 
verlengen van de kade. 

Geen

De plannen hebben conform afdeling 3.4 
Algemene wet bestuursrecht 6 weken ter inzage 
gelegen. Met uitzondering van 25 december 
(feestdag) en 1 januari (feestdag) is het stadhuis 
iedere dag open geweest om het bestemmingplan 
in te zien. Daarnaast is het plan gedurende de 
periode van 6 weken altijd digitaal te raadplegen 
geweest via www.ruimtelijkeplannen.nl. Gelet op 
de vele zienswijzen die, net als uw zienswijze, tijdig 
zijn ingediend binnen deze periode, bent u ons 
inziens niet in een nadelige positie gebracht.

Geen
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Zienswijze 32: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
32.a Er is al sprake van een bestaand bedrijventerrein 

met bijbehorende bebouwing. Deze bebouwing 
wordt met de beoogde ontwikkeling deels 
vernieuwd en verhoogd. Alle bedrijfsactiviteiten – 
op de kadeverlenging na – vinden daarbij plaats 
binnen de huidige contouren van het bestaande 
bedrijventerrein. Voor de ruimtelijke inpassing en 
de ontwikkeling in relatie tot het cultuurhistorisch 
erfgoed wordt verwezen naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’ (2.4).

Geen

32.b Rotra is niet in buitenlandse handen er is daarmee 
ook geen sprake van besluiten ‘om zomaar te 
verkassen’. Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Behoefte 
(Waarom)’ 2.3.1).

Geen

32.c Het verzoek betreft het beter benutten van het 
bestaande bedrijventerrein door de bestaande 
bedrijfsactiviteiten. Het nieuwe bestemmingsplan 
biedt een ontwikkelkader voor de toekomst zodat 
de bedrijven in kunnen spelen op ontwikkelingen 
die de markt vragen.

Geen

32.d Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’ (2.4).

Geen

Zienswijze 33: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
33.a Mijn bezwaar baseer ik op de 2 volgende punten: Het betreft hier een ontwikkeling op een bestaand 

bedrijventerrein aan de rand van de stad. Er wordt 
zoveel mogelijk rekening gehouden met het 
omliggende landschap door te kiezen voor 
inbreiding op het bestaande terrein. Met 
betrekking tot de Groene Ontwikkelingszone wordt 

Geen
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verwezen naar de thematische beantwoording  
onder het kopje ‘Natuur en ecologie’ (2.5).

33.b U merkt terecht op dat in het onderzoek 
Luchtkwaliteit de verkeersbewegingen niet zijn 
meegenomen. 
Op basis van het geactualiseerde 
verkeersonderzoek is ook het onderzoek 
Luchtkwaliteit aangevuld met de invloed van 
toename van verkeersbewegingen. Op basis 
hiervan wordt geconcludeerd dat luchtkwaliteit 
geen belemmering vormt. 
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Zienswijze 34: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
34.a Verwezen wordt naar de thematische 

onderbouwing onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassingen’ (2.4).

Geen
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Zienswijze 35: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
35.a Verwezen wordt naar de thematische 

beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’ (2.4).

Geen

35.b Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Behoefte’ (2.3.1).

Geen

35.c Het bedrijventerrein zal geen reden zijn voor 
toeristen om wel of niet naar Doesburg te gaan. 
Het betreft het optimaliseren van bestaande 
bedrijfsfuncties binnen de huidige contouren van 
het bestaande bedrijventerrein. Dit zal geen 
invloed hebben op het toerisme in de gemeente 
Doesburg. Ook nu is er al sprake van genoemd 
bedrijventerrein en heeft dit geen negatieve 
impact gehad op het toerisme.

Geen
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35.d Naar aanleiding van de vele zienswijzen op het 
thema verkeer zijn de bedrijven gevraagd het 
verkeersonderzoek inclusief het onderdeel 
verkeersveiligheid te actualiseren.
Uit dit geactualiseerde onderzoek is gebleken dat 
er geen significante effecten te verwachten zijn op 
het gebied van verkeersstructuur, 
verkeersafwikkeling, verkeersveiligheid en voor 
langzaam verkeer. Voor een uitgebreidere 
beschrijving van de conclusies uit het onderzoek 
wordt verwezen naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Verkeer’ en het 
nieuwe verkeersonderzoek dat is bijgevoegd.

U merkt terecht op dat in het onderzoek 
Luchtkwaliteit de verkeersbewegingen niet zijn 
meegenomen. Op basis van het aangepaste 
verkeersonderzoek is ook het onderzoek 
Luchtkwaliteit aangevuld met de invloed van 
toename van verkeersbewegingen. Op basis 
hiervan wordt geconcludeerd dat luchtkwaliteit 
geen belemmering vormt. 

Het verkeersonderzoek is 
geactualiseerd. De 
resultaten van dit 
onderzoek zijn ook 
aangepast in de toelichting 
van het bestemmingsplan.
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35.e De groei is beperkt. De effecten van de maximale 
groei die het plan mogelijk maakt zijn beoordeeld 
in de verschillende onderzoekrapporten. Op basis 
van de onderzoeken kan geconcludeerd worden 
dat voldaan wordt aan de vereiste waarden en 
normeringen. 

Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Luchtkwaliteit’ 
(2.6.2).

Het voorliggende bestemmingsplan ziet nu juist op 
de effecten van de toekomstige ontwikkelingen, na 
realisatie. De onderzoeken zijn erop gebaseerd de 
toekomstige situatie, na die realisatie, te 
berekenen. Voor verkeer bijvoorbeeld is het jaar 
2030 van belang, het verkeersmodel rekent uit wat 
in 2030 de verkeerseffecten zijn, als het 
bedrijventerrein is geoptimaliseerd. Het betreft 
daarmee een “worst case” benadering. Mocht in 
de komen jaren blijken dat een aantal aspecten 
niet worden uitgevoerd leidt dit dan ook juist tot 
minder effecten dan nu berekend in de 
onderzoeken. Het LNG-station wordt niet vergroot, 
in de plannen, alleen verplaatst als gevolg van het 
verlengen van de kade. 

Geen
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Zienswijze 36: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
36.a Verwezen wordt naar de thematische 

beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’ (2.4).

Geen 

36.b Het geluidsonderzoek is in 2020 geactualiseerd in 
het kader van deze procedure. Onlangs is het 
verkeersonderzoek, naar aanleiding van de 
zienswijzen, geactualiseerd en zijn de uitkomsten 
vergeleken met de gehanteerde uitgangspunten 
van het geluidsonderzoek. Dit heeft geen 
aanleiding gegeven tot andere uitkomsten van het 
geluidsonderzoek

Verkeersonderzoek is 
geactualiseerd en 
uitkomsten hiervan zijn 
getoetst aan geluid. 

36.c U merkt terecht op dat in het onderzoek 
Luchtkwaliteit de verkeersbewegingen niet zijn 
meegenomen. Op basis van het aangepaste 
verkeersonderzoek is ook het onderzoek 
Luchtkwaliteit aangevuld met de invloed van 
toename van verkeersbewegingen. Op basis 
hiervan wordt geconcludeerd dat luchtkwaliteit 
geen belemmering vormt. 

Onderzoek luchtkwaliteit is 
getoetst aan aangepast 
verkeersonderzoek.

36.d Voor een bedrijfsfunctie gelden andere normen 
dan voor een woonfunctie. In het kader van de 
bouwvergunningen zijn mogelijk wel onderzoeken 
nodig t.b.v. bijvoorbeeld bemaling. In het kader 
van het bestemmingsplan is een bodemonderzoek 
niet nodig. 

Geen

36.e Uit de watertoets en waterparagraaf blijkt de 
benodigde waterberging. In de verdere uitwerking 
hiervan zal, op basis van een waterhuishoudkundig 
plan, de effecten van het realiseren van die 
waterberging in  kaart worden gebracht. Het is niet 

Geen
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de verwachting dat er, als gevolg van die 
waterberging sprake zal zijn van een significant 
effect op de waterstanden. Ieder plan dient op 
zichzelf hydrologisch neutraal te zijn. 

Zienswijze 37: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
37.a Actuele hinder en handhaving.

Sinds langere tijd ervaren we ernstige geluidsoverlast als gevolg van activiteiten op het huidige 
terrein, met name in de avond- en nachtperiode. Overigens zijn wij niet de enigen die deze 
overlast ondervinden. Enkele bewoners van de Burgemeester Nahuyssingel, Koepoortstraat en 
Paardenmarkt hebben ons aangegeven eveneens dezelfde geluidsoverlast te ondervinden.
Afgelopen jaar (2020) hebben we vele avonden en nachten hinder ondervonden van geluid 
afkomstig van het bedrijventerrein. Driemaal zijn we in de nachtelijke uren (tussen circa 02:00 
en 05:00) abrupt wakker geschrokken uit onze slaap als gevolg van het optredende geluid. Het 
betreft dan vooral meerdere kortstondig voorkomende hoge geluidspieken en in mindere mate 
langduriger geluidshinder van een lager geluidsniveau. Eénmaal, in de zomerperiode, zijn de 
geluidspieken omstreeks 03:30 uur door mijzelf gemeten vanuit het slaapkamerraam aan de 
achterzijde van onze woning. Het gemeten LAmax van de geluidspieken bedroeg toen 67 dB(A). 
Er is gemeten vanuit het openstaande dakraam. Rekening houdend met het meetvoorschrift 
(wat een meetpositie op 2 m voor de gevel voorschrijft), zouden de voor de toetsing relevante 
geluidspieken LAmax dan circa 70 dB(A) zijn, hetgeen een zeer aanzienlijke overschrijding van 
de maximale toegestane grenswaarden impliceert. Daarbij wordt opgemerkt dat gemeten is 
nabij de naastgelegen (hogere) gevel van de buurwoning, waardoor een belangrijke 
afscherming van het geluid ontstond. Zou deze afscherming er niet zijn geweest, dan zou het 
geluidsniveau nog aanzienlijk hoger zijn geweest. Gevoeglijk mag worden aangenomen dat bij 
andere woningen aan de Koepoortstraat, die meer richting het bedrijventerrein zijn gelegen, 
daarvan wel sprake is.
Aangezien de geluidsoverlast zeer regelmatig voorkomt moet ook geconcludeerd worden dat 
de handhaving van de gemeente Doesburg te wensen over laat. Omdat er geen vertrouwen is 
dat dat in de toekomst beter wordt, wijzen we elke verandering die op het bedrijventerrein 
plaats vindt en kan leiden tot een grotere geluidoverlast, van de hand.

Dit heeft geen betrekking op de ontwikkeling. 
Wanneer men van mening is dat er sprake is van 
een overtreding van de geldende normering, is 
handhaving het instrument om in te zetten. Dit valt 
buiten de reikwijdte van het bestemmingsplan.

Geen

37.b Het betreft het uitgevoerde onderzoek Bedrijventerrein Verhuellweg te Doesburg d.d. 17-06-
2020 van Sweco. Gezien de daarin omschreven veranderingen c.q. uitbreidingen is de indruk 
ontstaan dat de activiteiten, voor wat de geluidsemissie betreft, in hun soort niet belangrijk 
afwijken van hetgeen thans plaats vindt, maar qua omvang en frequentie wel toeneemt.
In het rapport wordt geconcludeerd dat het optredende maximale geluidsniveau in de 
nachtperiode ten hoogste 58 dB(A) bedraagt. Het betreft dan het geluidsniveau op twee dicht 

Het onderzoek is conform de NEN-norm 
uitgevoerd. Bron B zit wel in model, zie pag. 39 van 
het onderzoeksrapport

La;max bronnen zijn neergelegd volgens realistisch 
worst case scenario. Incidentele afwijkingen in de 

Geen
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bij het bedrijventerrein gelegen woningen. De afstand tot onze woning is meer dan tweemaal 
zo groot, wat betekent dat het berekende LAmax op onze woning dan zeker niet hoger zou zijn 
dan 52 dB(A). U kunt zich voorstellen dat gezien de werkelijk optredende geluidsniveaus 
(LAmax 67 - 70 dB(A)) er geen vertrouwen is in de kwaliteit van het uitgevoerde onderzoek.
Het rapport van Sweco is niet uitputtend bestudeerd, doch naast het voorgaande zijn er nog 
een aantal andere zaken opgevallen die we graag onder uw aandacht brengen. Zo geeft tabel 
3.1 van het rapport een overzicht van punt- en piekbronnen. Opvallend is bijvoorbeeld het 
volgende:

 Sommige bronnen; bijvoorbeeld bron B (Binnenvaartschip), wordt in het rekenmodel niet 
teruggevonden. Dit leidt dan tot een te gunstige beoordeling.

 Sommige bronnen; bijvoorbeeld PI_CH Piekgeluid wegzetten (lege) container, zijn in het 
rekenmodel met een lager bronvermogen ingevoerd dan in de tabel is weergegeven. Dit 
leidt dan tot een te gunstige beoordeling.

 De punt- en piekbronnen kunnen zich op verschillende posities op het terrein bevinden. 
In het rekenmodel zijn deze echter als een vaste positie opgenomen, zie bijvoorbeeld de 
bronnen PI_CG en PI_CH in bijlage 1 Invoergegevens. De keuze van deze positie is 
zodanig dat hierdoor een te laag maximaal geluidsniveau wordt berekend voor de meest 
kritische posities (zie tabel 4-2; woningen W1-B en W2-A). Dit leidt dan tot een te 
gunstige beoordeling. Opgemerkt wordt dat voor een volledige beoordeling, de maximale 
geluidsniveaus voor elke kritische situatie dient te worden vastgesteld, waardoor in het 
geval van verschillende waarneempunten ook verschillende mogelijke bronposities 
dienen te worden aangehouden.

Zoals gezegd is het rapport niet uitputtend bestudeerd, doch enkele in het oog springende 
zaken lijken een te gunstig beeld voor te stellen dan de werkelijkheid. Dit wekt de indruk dat bij 
een uitgebreidere studie het niet uit te sluiten valt dat er meer onvolkomenheden worden 
vastgesteld. Voor de thans vastgestelde zaken kan worden gesteld dat deze een te gunstig 
beeld van de situatie weer, ofwel er is meer hinder te verwachten dan het rapport concludeert. 
Geconcludeerd wordt dat het rapport daarom van een onvoldoende kwaliteit is om een goede 
beoordeling van de hinder mogelijk te maken.

Daarnaast leiden de huidige activiteiten op het terrein tot een zeer aanzienlijk grotere hinder 
dan in de toekomst volgens het onderzoek zal optreden. Aangezien de activiteiten in omvang 
en frequentie alleen maar toenemen, is er de verwachting dat het onderzoek meer 
onjuistheden bevat en is het ook zeer denkbaar dat de beoordeelde situatie niet overeenkomt 
met de werkelijke situatie, zowel nu als in de toekomst.
De gemeente Doesburg wordt dan ook verzocht een gedegener akoestisch onderzoek uit te 
laten voeren en vervolgens de voorgenomen wijziging van het bestemmingsplan opnieuw te 
beoordelen.

praktijk zijn altijd mogelijk. Ook hiervoor geldt, 
handhaving bij klachten. Dit valt buiten de 
reikwijdte van het bestemmingsplan.
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Zienswijze 38: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
38.a In tegenstelling tot het LEID heeft onderhavige 

ontwikkeling geen betrekking op het buitengebied. 
Het plan voorziet in door-ontwikkelmogelijkheden 
voor de bedrijven binnen de huidige contouren van 
het bestaande bedrijventerrein. Het betreft 
hiermee een binnenstedelijke herstructurering 
met minder impact op de omgeving dan het 
eerdere plan. 
De relevante milieuaspecten zijn onderzocht en op 
basis van de onderzoeksresultaten kan 
geconcludeerd worden dat aan de gestelde 
normeringen en waarden wordt voldaan. Voor een 
nadere onderbouwing zijn de onderzoekrapporten 
bij het bestemmingsplan te raadplegen. 

Met betrekking tot uw punt van het beschermd 
stadsgezicht en verdozing van het landschap wordt 
verwezen naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).

Geen
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Zienswijze 39: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
39.a Verwezen wordt naar de thematische 

beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’ (2.4).

Geen

Zienswijze 40: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
40.a Kuehne+Nagel Logistics N.V. heeft sinds januari 2020 de logistieke- en transport activiteiten van 

Rotra overgenomen en huurt sinds die datum een groot gedeelte van de panden op de 
Verhuellweg. 
We zijn een gezond en sterk groeiend bedrijf en zien de overname van bovengenoemde 
activiteiten dan ook als een zeer waardevolle toevoeging aan ons bedrijf. De overname zorgt 
voor continuïteit van de activiteiten; continuïteit voor klanten, continuïteit van het bedrijf, 
maar zeker zo belangrijk om te noemen continuïteit voor de medewerkers die in 
dienst zijn. 
Om in de toekomst op de Verhuellweg in Doesburg onze groei ambities te kunnen realiseren, is 
het van groot belang dat er geïnvesteerd wordt in de revitalisering van panden en 
mogelijkheden. Dit stelt ons in staat om concurrerend te blijven en een duurzame en 
verantwoorde groei te realiseren. Deze groeit komt ten goede aan de werkgelegenheid 
lokaal en regionaal, zowel directe - als indirect werkgelegenheid. 
We vinden het erg belangrijk dat we in Doesburg ook in de toekomst een goede werkgever 
kunnen blijven zijn. We vinden het dan ook van cruciaal belang dat de voorgestelde 
modernisering van de bedrijfspanden, revitalisering doorgang kan vinden. Alleen op deze 
manier kunnen wij onze concurrentiepositie in de toekomst blijven behouden, in Doesburg.

Met dit bestemmingsplan worden de groeiambities 
mogelijk gemaakt.

Geen
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Zienswijze 41: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
41.a Bij deze uitbreiding wordt ons historisch stadje, veel schade toegebracht met het plaatsen van 

deze megadozen en een 2e meterhoge kraan. Deze plannen zijn schadelijk voor het milieu, voor 
het cultureel erfgoed en de economische belangen.
Ik onderschrijf hierbij het standpunt van het bestuur der Gestichten zoals beargumenteert in 
een artikel in de Regiobode d.d. 27 jan. 2021.

Uit uw zienswijze is niet op te maken op welke 
concrete schade u doelt. Op basis van de 
onderzoeken die deel uitmaken van het 
bestemmingsplan kan geconcludeerd worden dat 
voldaan wordt aan de wettelijke kaders en 
richtlijnen voor de relevante milieuaspecten. Het 
nieuwe bestemmingsplan stelt de bestaande 
bedrijven in staat om binnen de huidige contouren 
van het bestande bedrijventerrein een betere en 
efficiëntere bedrijfsvoering te realiseren. Met 
betrekking tot de economische belangen en het 
cultureel erfgoed wordt verwezen naar de 
thematische beantwoording onder respectievelijk 
de kopjes ‘Behoefte (Waarom)’ (2.3.1) en 
‘Landschap en cultuurhistorische waarden’ (2.4.2).

Geen

Zienswijze 42: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
42.a Verwezen wordt naar de thematische 

beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’ (2.4).

Geen

42.b Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Landschap en 
cultuurhistorische waarden’ (2.4.2).

Geen

42.c Het blijft een belangenafweging, waarbij met 
onderhavig plan rekening is gehouden met de 
inpassing in de omgeving. Ook hiervoor wordt 

Geen
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verwezen naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).
De eerdere onderzoeken die uitgevoerd zijn ten 
tijde van de plannen voor het LEID zijn, waar nodig, 
geactualiseerd en opnieuw beoordeeld door de 
provincie. Er is geen reden aan te nemen dat 
hetgeen hierin vermeld staat niet juist zou zijn. 
Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘‘Natuur en 
ecologie’ (2.5).

Geen

Zienswijze 43: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
43.a Verwezen wordt naar de thematische 

beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’ (2.4).

Geen

43.b Het bestemmingsplan ‘Bedrijventerrein 
Verhuellweg’ voorziet niet in een nieuwe XXL 
logistieke ontwikkeling zoals bedoeld in het RPW.

Geen
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Binnen het RPW voor de regio Arnhem- Nijmegen 
is sprake van XXL logistiek bij een kavel groter dan 
4 ha. Het kavel waar het crossdock wordt 
opgericht is reeds circa 4 ha groot. De omvang van 
het kavel neemt niet toe. Op dit kavel bevindt zich 
al een gebouw dat wordt gebruikt voor logistieke 
doeleinden. Het betreft een opslaggebouw ten 
behoeve van de overslag weg-water. Dit gebouw 
zal weliswaar worden vervangen door een 
crossdock voor transport over de weg, maar deze 
functie is reeds toegestaan binnen het geldende 
bestemmingsplan. 
Aangezien ter plaatse reeds een logistiek gebouw 
ten behoeve van transport over de weg toegestaan 
is en het kavel niet wordt vergroot, is er geen 
sprake van een nieuwe ontwikkeling zoals bedoeld 
in het provinciaal beleid voor XXL logistiek. De 
locatie betreft een belangrijke schakel in de 
Gelderse corridor. De doorontwikkeling betreft het 
beter benutten van het bestaande 
bedrijventerrein. Behoudens de kadeverlenging 
vindt geen uitbreiding van het bedrijventerrein 
plaats.

43.c Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Landschap en 
cultuurhistorische waarden (2.4.2).

Geen
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43.d Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Landschap en 
cultuurhistorische waarden’ (2.4.2). Er zijn extra 
visualisaties opgesteld welke tevens beoordeeld 
zijn door GG. Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje 
‘Stedenbouwkundige inpassing’ (2.4.1)

Geen

43.e Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Landschap en 
cultuurhistorische waarden (2.4.2).

Geen
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43.f Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Verkeer’(2.6.1).
Vooralsnog is er geen reden om een alternatief te 
zoeken voor de ontsluitingsweg. Bij de 
daadwerkelijke uitbreiding, in de vergunningsfase, 
kan een nulmeting gedaan worden bij de 
betreffende woningen/adressen zodat gekeken 
kan worden naar eventuele gevolgen hiervan.

Zienswijze 44: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
44.a Het betreft een bestaand gebruik met bestaande 

rechten. Het betreft niet de realisatie van een 
nieuw bedrijventerrein. Ook het omkatten naar 
uitsluitend een watergebonden locatie is niet aan 
de orde. De gemeente heeft een bestemmingsplan 
ontvangen en moet deze toetsen aan wet- en 
regelgeving. De gemeente maakt hierin een 
belangenafweging.

Met betrekking tot de bouwmassa en het 
historisch aanzicht wordt verwezen naar de 
thematische beantwoording onder het kopje 
‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).
Een tweede kraan is op grond van het bestande 
bestemmingsplan reeds toegestaan.

Geen

44.b De milieucategorie wordt in de regels beperkt tot 
de bedrijvigheid die nu is toegestaan.

Aanpassingen in de regels 
toegestane milieucategorie 
en Staat van 
bedrijfsactiviteit.
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44.c Het aantal afvaarten wordt in de regels 
opgenomen en beperkt tot maximaal 10 per week. 
Hiermee wordt ook het aantal 
transportbewegingen over de weg beperkt. De 
openingsuren zijn niet ruimtelijk relevant en vallen 
buiten de reikwijdte van het bestemmingsplan, 
hierin voorziet de Wet milieubeheer.

Het aantal afvaarten wordt 
in de regels opgenomen en 
beperkt tot maximaal 10 
per week.

44.d Het bestemmingsplan ‘Bedrijventerrein 
Verhuellweg’ voorziet niet in een nieuwe XXL 
logistieke ontwikkeling zoals bedoeld in het RPW.
Binnen het RPW voor de regio Arnhem- Nijmegen 
is sprake van XXL logistiek bij een kavel groter dan 
4 ha. Het kavel waar het crossdock wordt 
opgericht is reeds circa 4 ha groot. De omvang van 
het kavel neemt niet toe. Op dit kavel bevindt zich 
al een gebouw dat wordt gebruikt voor logistieke 
doeleinden. Het betreft een opslaggebouw ten 
behoeve van de overslag weg-water. Dit gebouw 
zal weliswaar worden vervangen door een 
crossdock voor transport over de weg, maar deze 
functie is reeds toegestaan binnen het geldende 
bestemmingsplan. 
Aangezien ter plaatse reeds een logistiek gebouw 
ten behoeve van transport over de weg toegestaan 
is en het kavel niet wordt vergroot, is er geen 
sprake van een nieuwe ontwikkeling zoals bedoeld 
in het provinciaal beleid voor XXL logistiek. De 
locatie betreft een belangrijke schakel in de 
Gelderse corridor. De doorontwikkeling betreft het 
beter benutten van het bestaande 
bedrijventerrein. Behoudens de kadeverlenging 
vindt geen uitbreiding van het bedrijventerrein 
plaats.

Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Behoefte 
(Waarom)’ (2.3.1).

Geen
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44.e Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’(2.4). 

De milieucategorie wordt in de regels beperkt tot 
de bedrijvigheid die nu is toegestaan. 

Aanpassingen in de regels 
toegestane milieucategorie 
en Staat van 
bedrijfsactiviteit.

44.f In het kader van de voorgenomen ontwikkeling zijn 
de plannen en uitgevoerde onderzoeken (nautisch 
en rivierkundig) besproken met RWS. Uit de 
rivierkundige berekeningen blijkt dat er nauwelijks 
invloed is op ruimte voor de rivier (binnen de 
marges). Het plan is, als gevolg van de 
rivierkundige berekeningen iets aangepast 
(verlenging kade iets verlegd). 

Geen
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44.g In de AERIUS-berekening is uitgegaan van de 
worst-case scenario. Het aantal afvaarten en de 
bedrijvigheid was in de regels alleen nog niet op 
die manier vastgelegd. 
In de regels wordt het aantal afvaarten per week 
beperkt tot 10. 
De milieucategorie wordt in de regels beperkt tot 
de bedrijvigheid die nu is toegestaan. 

Aanpassingen in de regels 
toegestane milieucategorie 
en Staat van 
bedrijfsactiviteit.

In de regels wordt het 
aantal afvaarten beperkt 
tot 10 per week.

Zienswijze 45: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
45.a Verwezen wordt naar de thematische 

beantwoording onder het kopje ‘Landschap en 
cultuurhistorische waarden’ (2.4.2).

Geen

45.b Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’(2.4).

Geen

45.c Dit is in verschillende milieuonderzoeken conform 
geldende normen opgenomen. Hiervoor zijn de 
onderzoeken bij het bestemmingsplan te 
raadplegen.

Geen
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Zienswijze 46: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
46.a In de periode 2018-2019 heeft ons college van Gedeputeerde Staten samen met uw college van 

B&W, Rotra, Ubbink, gemeente Doetinchem en Waterschap Rijn en IJssel geparticipeerd in de 
gebiedsontwikkeling Logistiek Ecopark IJsselvallei Doesburg (LEID).  
Hoewel een grootschalige uitbreiding van bedrijventerrein Verhuellweg in 2019 niet haalbaar 
bleek te zijn, zijn wij verheugd dat de doorontwikkeling van de watergebonden bedrijven Rotra 
en Ubbink toch wordt voortgezet door het bestaande bedrijventerrein optimaal te benutten. 
Bovendien zijn wij blij met de bijdrage die wordt geleverd aan de energietransitie, door een 
deel van de gebouwen gasloos te maken en het dakoppervlak te beleggen met zonnepanelen.  
Watergebonden bedrijventerreinen zijn van groot belang voor zowel logistiek als industrie in de 
Provincie Gelderland. Ons college wil met de Gebiedsopgave Gelderse Corridor het transport 
over water stimuleren. Hiermee vermindert de filedruk en de uitstoot van vrachtverkeer over 
de weg. 

Doesburg, Nijmegen en Tiel zijn belangrijke knooppunten voor transport over water in onze 
provincie. De uitbreiding van de kade in uw gemeente en het vergroten van de mogelijkheden 
voor op- en overslag op bedrijventerrein Verhuellweg zijn daarom zeer welkom. U levert met 
dit plan een belangrijke bijdrage aan het Gelders vestigingsklimaat, de bereikbaarheid en aan 
het transport over water in onze provincie.  

Het verheugt ons een positieve zienswijze te 
ontvangen van de provincie. Dat sterkt ons in de 
voorgenomen ontwikkeling.

Geen

Zienswijze 47: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
47.a Verwezen wordt naar de thematische 

beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’(2.4).

Geen

47.b Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Landschap en 
cultuurhistorische waarden’(2.4.2).

Geen

47.c Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Verkeer’ (2.6.1). 

Naar aanleiding van de vele zienswijzen op het 
thema verkeer zijn de bedrijven gevraagd het 

Het verkeersonderzoek is 
geactualiseerd. De 
resultaten van dit 
onderzoek zijn ook 
aangepast in de toelichting 
van het bestemmingsplan.
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verkeersonderzoek inclusief het onderdeel 
verkeersveiligheid te actualiseren.
Uit dit geactualiseerde onderzoek is gebleken dat 
er geen significante effecten te verwachten zijn op 
het gebied van verkeersstructuur, 
verkeersafwikkeling, verkeersveiligheid en voor 
langzaam verkeer. Voor een uitgebreidere 
beschrijving van de conclusies uit het onderzoek 
wordt verwezen naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Verkeer’ en het 
nieuwe verkeersonderzoek dat is bijgevoegd.

47.d Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Behoefte 
(Waarom)’ (2.3.1).

Geen

Zienswijze 48: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
48.a Verwezen wordt naar de thematische 

beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’(2.4).

Geen
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48.b Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Natuur en 
ecologie’ (2.5).

Het effect van de verkeerstoename is in 
verschillende milieuonderzoeken conform 
geldende normen opgenomen. Hiervoor zijn de 
onderzoeken bij het bestemmingsplan te 
raadplegen.

Geen

48.c In de toelichting bij de beschikking tot aanwijzing 
van dit beschermd stadsgezicht (1974) is vermeld 
dat de grens van het beschermde stadsgezicht 
destijds zo gekozen is dat enerzijds het vrije 
uitzicht op de Martinikerk vanaf de IJsselbrug te 
waarborgen is en anderzijds ook de resten van de 
vestinggracht van 1609 behouden blijven. Dit vrije 
uitzicht wordt niet gehinderd door de 
voorgenomen optimalisatie. Op de kadeverlenging 
na vinden alle bedrijfsactiviteiten plaats binnen de 
huidige contouren van het bestaande 
bedrijventerrein.
Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Landschap en 
cultuurhistorische waarden’ (2.4.2).

Geen
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Het Gelders Genootschap ziet in het gebied 
rondom het bestaande bedrijventerrein kansen om 
cultuurhistorische- en landschappelijke waarden te 
verbeteren en versterken. De voorgenomen 
ontwikkelingen vinden (in tegenstelling tot het 
project LEID) echter allen plaats op het bestaande 
bedrijventerrein en deze kansen worden door haar 
dan ook als niet noodzakelijk beoordeeld voor de 
aanvaardbaarheid van het voorliggende 
ontwikkelkader. Daarbij is zij van mening dat voor 
de ontwikkeling van het bestaande 
bedrijventerrein stoere, watergebonden 
bedrijvigheid bij het karakter van de IJssel op deze 
plek aan de rand van het stedelijk gebied past. De 
incidentele verhogingen blijven in maat en schaal 
proportioneel en hebben, vanaf de Zwarte Schaar 
en de Ellecomsedijk, nauwelijks impact op contour 
van de historische kern. Ten aanzien van de 
optopping (het kantoor) op de crossdock geeft zij 
aan dat een hoogte accent goed voorstelbaar als 
verbijzondering van de architectuur van het 
bedrijfsgebouw. Het bestaande toetsingskader wat 
van toepassing is op de ontwikkelingen van de 
Verhuellweg biedt daarbij voldoende houvast om 
het bebouwingsbeeld van stoere watergebonden 
bedrijvigheid en daarmee de ruimtelijke kwaliteit 
te borgen.

Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder de kopjes ‘Natuur en 
ecologie’ (2.5) ‘Landschap en cultuurhistorische 
waarden’ (2.4.2) en ‘Behoefte (Waarom)’ (2.3.1)

Geen
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Er is hier geen sprake van een open locatie omdat 
het bestaande, reeds bebouwde, bedrijventerrein 
wordt herontwikkeld. Alle ontwikkelingen – 
behoudens de kadeverlenging – vinden plaats 
binnen de huidige bestemming ‘Bedrijventerrein’. 
Het betreft dan ook een bestaand gebruik op een 
bestaande locatie, hier vindt geen uitbreiding in 
plaats.

Geen

Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’ (2.4).

Geen
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De plannen hebben conform afdeling 3.4 
Algemene wet bestuursrecht 6 weken ter inzage 
gelegen. Met uitzondering van 25 december 
(feestdag) en 1 januari (feestdag) is het stadhuis 
iedere dag open geweest om het bestemmingplan 
in te zien. Daarnaast is het plan gedurende de 
periode van 6 weken altijd digitaal te raadplegen 
geweest via www.ruimtelijkeplannen.nl. Gelet op 
de vele zienswijzen die, net als uw zienswijze, tijdig 
zijn ingediend binnen deze periode, bent u ons 
inziens niet in een nadelige positie gebracht.

Geen

Zienswijze 49: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
49.a Drie bedrijven in Doesburg (De Blikvanger, Rotra en Ubbink) hebben de wens een aantal van 

hun bedrijfsgebouwen en de laad- en loskade op het bedrijventerrein Verhuellweg bij de tijd te 
brengen waarmee wordt voorzien in de behoefte aan ruimte voor duurzame en beheerste 
groei.  
Bij het maken van deze plannen, welke reeds getoetst en akkoord zijn bevonden door Provincie 
Gelderland en gemeente Doesburg, is in veel opzichten rekening gehouden met de 
gevoeligheid en ruimtelijke kwaliteit van het gebied.  
Voor een duurzame leefbare samenleving en economische groei binnen de gemeente Doesburg 
zijn investeringen in bestaande bouw, nieuwbouw en infrastructuur cruciaal.  
Optimalisatie en faciliteren van groei van bedrijventerreinen o.a. het terrein Verhuellweg leiden 
tot versterking van bedrijven en daarmee versterking van de regionale economie en 
infrastructuur. 
Sterke gezonde ondernemingen in Doesburg geven een impuls aan de werkgelegenheid in de 
regio, dragen bij aan een positief vestigingsklimaat voor nieuwe bedrijven (bedrijven trekken 
bedrijven aan) en zijn aantrekkelijk voor kennisinstellingen, studenten en afgestudeerden 
waarmee kennis en kunde gewaarborgd blijven. Nieuw ondernemerschap en groei zorgen 
daarbij voor indirecte werkgelegenheid in de regio (leveranciers, detailhandel, bouw- en 

In het voorliggende bestemmingsplan wordt de 
gewenste herstructurering/optimalisatie 
planologisch juridisch verankerd. 

Geen
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installatiebedrijven enz) waarbij zij competitiever kunnen werken nu transport over 
binnenwater niet alleen duurzamer maar ook kosten efficiënter is.  
De ondernemers op de Verhuellweg voelen zich sterk betrokken bij de gemeente en haar 
inwoners en dragen bij aan de leefbaarheid en het welzijn van de Doesburgse bevolking met 
het organiseren, ondersteunen en sponsoren van evenementen, verenigingen en goede doelen.  
Nu de wereld in de greep is van COVID zijn deze ontwikkelingen juist nu essentieel voor een 
economisch gezond en leefbaar Doesburg waarbij we gezamenlijk, gemeente en bedrijfsleven, 
optrekken.

Zienswijze 50: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
50.a Gelet op de reeds jarenlange, planologisch 

juridisch, en anderszins (economisch) aanvaarde, 
aanwezigheid van de bedrijven en de bedrijvigheid 
op het bedrijventerrein leidt het weg bestemmen 
van de bedrijvigheid aldaar tot aanzienlijke 
planschade die niet gedragen kan worden door de 
gemeente. Daarbij blijkt uit de uitgevoerde 
onderzoeken dat er sprake is van een 
aanvaardbaar woon- en leefklimaat, ook na 
voltooiing van de optimalisatie. Wat de toekomst 
brengt staat niet op voorhand vast en daar kunnen 
op dit moment ook geen nadere uitspraken over 
gedaan worden.

Geen

50.b Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’ (2.4). 

Geen
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50.c Bij de nieuwbouwplannen van beide bedrijven 
wordt wel degelijk rekening gehouden met 
duurzame en groene ontwerpprincipes, zo wordt 
onderzocht in welke mate zonnepanelen en 
groene daken toegepast kunnen worden in de 
toekomstige situatie. Dit zal nog nader uitgewerkt 
worden op het moment dat de nieuwbouw aan de 
orde komt. 

Het parkeerterrein aan de oostzijde van het 
bedrijventerrein is goed bezet en vervult daarmee 
zijn functie goed. De aangrenzende gronden aan 
de ander zijde van het gemaal lijkt een geschikte 
locaties voor de uitbreiding van de 
parkeervoorziening of intensiever gebruik. 
Het bestemmingsplan biedt een ontwikkelrichting 
voor de toekomst. Op het moment dat er 
ontwikkelingen gewenst zijn zullen op dat moment 
in overleg met de genoemde belanghebbenden 
samen de mogelijkheden in het gebied onderzocht 
worden. Daarbij is geborgd dat een ontwikkeling 
architectonisch en landschappelijk zorgvuldig 
wordt ingebed. Het huidige gebruik van de 
gronden blijft ook met het vaststellen van het 
nieuwe bestemmingsplan gewoon toegestaan.

Het vergroten van de draaicirkel in de zwaaikom is 
niet noodzakelijk en maakt geen onderdeel uit van 
onderhavig plan. 

Geen

50.d Compensatie is voor onderhavige ontwikkeling niet 
aan de orde. Vanuit het hoofdrapport was dit voor 
het LEID wel aan de orde omdat hier nog sprake 
was van verlies van leefgebied van soorten. Echter, 
de gevolgen van de herstructurering en 
optimalisatie binnen het bestaande 
bedrijventerrein leiden niet tot significante 
effecten die gecompenseerd dienen te worden. 

Geen
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50.e In de delen van Het Zwarte Schaar waar deze 
soorten voorkomen vinden geen ontwikkelingen 
en invloeden van deze ontwikkeling plaats die voor 
deze soorten effecten veroorzaken die de staat van 
instandhouding kunnen schaden.

Op onderdelen, zoals voor het deel van Het Zwarte 
Schaar waar de kade uitbreiding is voorzien, is het 
onderzoek niet te oud omdat de ecologische 
omstandigheden in dit deel van Het Zwarte Schaar 
niet zijn gewijzigd sinds het onderzoekmoment. De 
Provincie heeft dit ook bevestigd.

Geen
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50.f Er vindt geen verandering plaats van het type 
bedrijvigheid ten opzichte van de huidige situatie. 
In het bestemmingsplan veranderen de milieu 
categorieën wel maar dit is een aanpassing naar de 
feitelijke situatie. De Staat van Bedrijfsactiviteiten 
is aangepast zodat geen andere bedrijvigheid in de 
betreffende categorieën wordt toegestaan. 

De referentiesituatie en de beoogde situatie welke 
gebruikt zijn als input voor de berekeningen zijn 
bijgevoegd in bijlage 2 bij het rapport. 

Met de beoogde ontwikkeling worden maximaal 
10 afvaarten per week mogelijk gemaakt. Dit 
wordt als zodanig in de regels opgenomen.

De uitspraak van 20 januari 2021 was een 
tussenuitspraak en was in casu voor de A15 en is 
niet algemeen geldend uitgesproken voor alle 
plannen en projecten met verkeer in Nederland.

Aanpassing Staat van 
Bedrijfsactiviteiten

In de regels is het aantal 
afvaarten gemaximaliseerd 
op 10 per week. 
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50.g De genoemde koppelkansen worden ter 
kennisgeving aangenomen.

Geen
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Zienswijze 51: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
51.a De bedrijfsgebouwen zijn in de huidige situatie 

reeds aanwezig er wordt dan ook niet een nieuwe 
beeldbepalende locatie gerealiseerd. Voor de 
ruimtelijke inpassingen van de vernieuwde en 
verhoogde bedrijfsgebouwen wordt verwezen naar 
de thematische beantwoording onder het kopje 
‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).

Geen

51.b Verwezen wordt naar de thematisch 
beantwoording onder het kopje ‘Landschap en 
cultuurhistorie’ (2.4.2).

Geen
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51.c De goederen/handelswaren die in de bedrijfshallen 
worden opgeslagen zullen niet enkel verder 
vervoerd worden met vrachtwagens maar een 
groot deel wordt ook per schip verder vervoerd. 
Voor de verkeerskundige onderbouwing wordt 
verwezen naar het geactualiseerde 
verkeersonderzoek.
Op basis van het geactualiseerde 
verkeersonderzoek zijn ook de verkeerscijfers 
meegenomen in het onderzoek luchtkwaliteit. Op 
basis van dit onderzoek worden de richtlijnen voor 
luchtkwaliteit niet overschreden. 

Het verkeersonderzoek is 
geactualiseerd. De 
resultaten van dit 
onderzoek zijn ook 
aangepast in de toelichting 
van het bestemmingsplan.
Actualisatie onderzoek 
luchtkwaliteit.

51.d Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Behoefte 
(Waarom)’ (2.3.1).

Geen

51.e Verplaatsing van de bedrijven is financieel niet 
haalbaar. Er is sprake van een reeds jarenlange 
bestemming en verworven rechten. Het weg 
bestemmen van de bedrijvigheid aldaar zal leiden 
tot hoge planschade en deze dienen bekostigd te 
worden door de gemeente. 

Geen

Zienswijze 52: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
52.a Verwezen wordt naar de thematische 

onderbouwing onder het kopje 
‘Stedenbouwkundige inpassing’ (2.4.1).

Gezien de ligging van het plangebied binnen de 
waterkering is ondergronds bouwen geen 
mogelijkheid.

Geen
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52.b Het natuurgebied Fraterwaard blijft behouden er 
vinden geen ontwikkeling in dit gebied plaats. Alle 
bedrijfsactiviteiten vinden plaats binnen de huidige 
contouren van het bestande bestemmingsplan. De 
Locatiekeuze is niet aan de orde verwezen wordt 
naar de thematische beantwoording onder het 
kopje ‘Behoefte (Waarom)’ (2.3.1).

Geen

52.c Bij de toekomstige nieuwbouw zal rekening 
gehouden worden met de plaatsing van 
zonnepanelen en worden ook groene daken nader 
onderzocht op haalbaarheid. Voor de 
voorgenomen ontwikkeling is uitgebreid 
onderzoek gedaan naar voorkomende soorten en 
is daarmee rekening gehouden, indien aan de 
orde. 

Geen
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Zienswijze 53: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
53.a Wordt ter kennisgeving aangenomen. Geen

53.b De mogelijke gevolgen voor de natuurwaarden zijn 
uitgebreid onderzocht in het natuuronderzoek. De 
rapporten die eerder, in het kader van het LEID, 
zijn opgesteld zijn geactualiseerd en, waar nodig 
aangepast. Dit is door de ecoloog, samen met de 
provincie nader beoordeeld. Verwezen wordt naar 

Geen
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de thematische beantwoording onder de kopjes 
‘Natuur en ecologie’ (2.5) en ‘Landschap en 
cultuurhistorische waarden’ (2.4.2).

53.c Een vergroting van de zwaaikom is niet 
noodzakelijk, klasse V schepen kunnen nu ook al 
de aanleggen. Het staat nog niet vast dat de 
zwaaikom vergroot gaat worden. Verder staat 
RWS hiervoor aan de lat en is dit niet nodig als 
gevolg van de plannen van de bedrijven. Daarom is 
de zwaaikom dan ook geen onderdeel van 
onderhavig plan.

Geen
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53.d Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Natuur en 
ecologie’ (2.5).

13. In de toelichting van het bestemmingsplan 
(paragraaf 4.11) is onderbouwd dat de uitbreiding 
de betreffende kernkwaliteiten per saldo niet 
significant aantast. Omdat de beoogde 
ontwikkeling in de regels is vastgelegd en daarmee 
beperkt wordt, worden de kernkwaliteiten 
daarmee ook gewaarborgd.

15. Als het gaat om de functie van de huidige kade 
en de voorziene uitbreiding met dezelfde functie in 
dit deel van Het Zwarte Schaar is hier te nimmer 
een geschikte locatie voor de genoemde 
ontwikkelingsdoelen geweest en zijn deze 
ontwikkelingsdoelen ook voor de toekomst niet op 
deze locatie te ontwikkelen. Er blijft voldoende 
gebied langs de IJssel over waar deze doelen wel 
kunnen en zullen worden ontwikkeld.

16. Op onderdelen is het plan niet te oud omdat 
de ecologische omstandigheden hieromtrent niet 
zijn gewijzigd sinds het onderzoek. Dit is door de 
Provincie bevestigd.

17. De bestaande functie van het plangebied is een 
bedrijventerrein met logistieke bedrijvigheid. Deze 
functie blijft behouden. Er is daarom wel sprake 
van een uitbreiding van bestaande functies. 
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53.e Rotra verhuurt de opstallen maar blijft eigenaar en 
heeft haar wegactiviteiten aan Kuehne+Nagel 
verkocht. De uitbreiding van de kade ziet op het 
watergebonden deel, dat blijft van Rotra (CTD BV). 
Bovendien is de uitbreiding zeer beperkt en ten 
behoeve van de bestaande bedrijven op het 
terrein. Er komt dus geen nieuw aanbod op de 
markt. 

Rotra en Ubbink zijn beiden kadegebonden 
bedrijven. Rotra is afhankelijk van de ligging aan 
het water voor goederenoverslag en Ubbink is 
afhankelijk van ligging aan het water voor haar 
productieactiviteiten. 
De bestaande bedrijvigheid wordt doorontwikkeld 
er is geen sprake van andere bedrijvigheid. Dit 
wordt in de Staat van Bedrijfsactiviteiten 
aangepast. 

De Staat van 
bedrijfsactiviteiten is 
aangepast zodat enkel de 
bestaande 
bedrijfsactiviteiten mogelijk 
zijn.
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53.f Verwezen wordt naar het Rivierkundig onderzoek 
dat als bijlage is bijgevoegd bij het 
bestemmingsplan. 

Verder is ecologisch onderzoek uitgevoerd (ook al 
in het kader van het eerdere plan, LEID) en daarbij 
is ook Het Zwarte Schaar nader beschouwd. 

Geen

53.g 22. De ontwikkeling is getoetst op mogelijke 
effecten ten aanzien van de aangewezen soorten 
voor Natura 2000-gebied Rijntakken en de 
daarvoor geformuleerde instandhoudingsdoelen. 
Uit deze toetsing blijkt dat er als gevolg van
de verlenging van de kade geen significant 
negatieve effecten optreden op de 
instandhoudingsdoelstellingen die voor de 
vogelrichtlijnsoorten zijn geformuleerd. Hierbij is 
de Provincie betrokken geweest.

23. Op onderdelen, zoals voor Het Zwarte Schaar, 
is het onderzoek niet te oud omdat de ecologische 
omstandigheden hieromtrent niet zijn gewijzigd 
sinds het onderzoek. De Provincie heeft dit 
bevestigd.
Kijkend naar de referentiesituatie als het gaat om 
de functie van de huidige kade en de voorziene 
uitbreiding met dezelfde functie in dit deel van Het 
Zwarte Schaar is dit stukje van Het Zwarte Schaar 
sinds de eerder vergunde situatie nooit een 
geschikte locatie geweest voor Natura 2000-
doelsoorten en de kwabaal omdat de ecologische 

Geen
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randvoorwaarden daarvoor niet aanwezig zijn. 
Mede vanwege de directe ligging naast een 
drukbevaren hoofdwater en de invloed daarvan, 
alsmede het gebruik als los- en laadhaven.

53.h Er is in de berekening rekening gehouden met het 
gasverbruik van de bedrijfsgebouwen in de 
toekomstige situatie.
Het aantal afvaarten wordt in de regels beperkt tot 
10 per week.

Deze tussenuitspraak van 20 januari 2021 is 
specifiek in casu voor de ViA15 en is niet gericht op 
de toepassing voor ieder ander plan of project.

In de regels is het aantal 
afvaarten gemaximaliseerd 
tot 10 per week.

53.i 25. Als het gaat om uitgangspunten die bepalend 
zijn voor de emissie en daarmee input zijn voor de 
stikstofverbinding moet dat niet worden gezien als 
mitigerende maatregel. Mitigerende maatregelen 
zijn bedoeld om een optreden effect te reduceren 
of te voorkomen. Gelet op het feit dat de effecten 
niet significant zijn, zijn mitigerende maatregelen 
niet aan de orde.

Als het gaat om situatie waarbij een eerder 
vergunde stikstofmitterende installatie verdwijnt 
en dit wordt met emissie binnen de nieuwe 
ontwikkeling verrekend, dan kan dat worden 
gezien als intern salderen. Intern salderen mag in 
een voortoets worden betrokken (zie uitspraak 
Logtsebaan van 20 januari 2021).

26. een passende beoordeling is dan ook niet 
nodig.

Geen
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53.j 27. Wordt ter kennisgeven aangenomen

28. Op onderdelen, zoals voor Het Zwarte Schaar, 
is het onderzoek niet te oud omdat de ecologische 
omstandigheden in dit deel van Het Zwarte Schaar 
niet zijn gewijzigd sinds het onderzoek. Dit is door 
de Provincie bevestigd.

29. De onderzoeken zijn destijds door een 
provinciaal ecoloog begeleid en getoetst conform 
de voorwaarden gesteld uit de Wet 
natuurbescherming voor geëigende 
onderzoeksmethoden en geldende 
onderzoekprotocollen en kennisdocumenten van 
BIJ12.

30. dit is wel beschreven in de toelichting. Hier 
staat o.a. het volgende: Voor de dwergvleermuis, 
laatvlieger, huismus, boerenzwaluw en kerkuil zijn 
verblijfplaatsen/rustplaatsen aangetroffen op het 
erf van loonbedrijf Derksen. Omdat dit bedrijf in 
onderhavig plan behouden blijft en buiten het 
plangebied valt zijn er geen nadelige gevolgen 
voor deze soorten. De rosse vleermuis heeft een 
paarverblijfplaats langs het Zwarte Schaar buiten 
het plangebied en het plangebied is tevens geen 
essentieel foerageergebied. Voor vleermuizen die 
hun foerageergebied en/of aanvliegroutes langs 
het Zwarte Schaar hebben worden geen 
substantiële nadelige effecten verwacht. De 
aanlegfase is verdeeld over meerdere jaren 
waardoor geluid- en lichthinder beperkt wordt 
tijdens de werkzaamheden. Met de 
herstructurering van het bedrijventerrein wordt er 
in de gebruiksfase geen extra overlast verwacht 
door geluid of licht.

53.k 32. De aanmeldingsnotitie m.e.r.-beoordeling is 
een vast en vaak gebruikt format om 
milieueffecten te bepalen en te voorzien van een 
conclusie. Daarin worden alle aspecten nader 

Aanpassing Staat van 
bedrijfsactiviteiten en 
toegestane 
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beoordeeld en, indien aan de orde, wordt 
vastgesteld of er wel/niet sprake is van een MER-
plicht. Uit de onderzoeken is niet gebleken dat er 
zodanig effecten zijn dat er sprake is van een MER-
plicht. Daarnaast komt de laad- en loskade niet 
voor op de lijst van MER-plichtige activiteiten. 

33. In de aanmeldnotitie worden de 
uitgangspunten die in toelichting van het 
bestemmingsplan zijn toegelicht getoetst, onder 
andere aan de uitgevoerde onderzoeken. Er wordt 
in de aanmeldingsnotitie daarom niet ingegaan op 
het waarom van de uitgangspunten. De Staat van 
bedrijfsactiviteiten is aangepast en enkel de 
bestaande bedrijvigheid wordt toegestaan. 

bedrijfscategorie in de 
regels.

53.l 35. Het aspect geluid is getoetst aan de geldende 
regelgeving. Hiervoor is het geluidsonderzoek bij 
het bestemmingsplan te raadplegen. Hieruit is niet 
gebleken dat er sprake is van een zodanig effect 
dat sprake is van aantasting van de rust en stilte. 
Wat daarbij van belang is, is dat ook al in de 
huidige situatie sprake is van een functionerend 
bedrijventerrein. 

Geen

53.m 36. Het aantal afvaarten per week wordt in de 
regels beperkt tot maximaal 10 per week.

37. In de huidige situatie is reeds een LNG-station 
aanwezig. Er is enkel sprake van een verplaatsing 
van het LNG-station er zijn daarmee geen 
veranderingen ten opzichte van eventuele 
gevolgen voor natuurwaarden of verontreiniging 
van land en water als gevolg van een ongeval.  
Regelgeving met betrekking tot de plaatsing van 
een LNG-station is onderdeel van de vergunning. 
De toegestane bedrijfsactiviteiten worden beperkt 
in de regels bij het bestemmingsplan tot de 
huidige bedrijfsactiviteiten. 

In de regels wordt aantal 
afvaarten beperkt tot 10 
per week.

In de regels van het 
bestemmingsplan worden 
de bedrijfsactiviteiten van 
4.1 en 4.2 beperkt tot de 
huidige bedrijfsactiviteiten. 
De Staat van 
bedrijfsactiviteiten wordt 
hierop aangepast.
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53.n 38. In de regels van het plan wordt het aantal 
afvaarten beperkt tot maximaal 10 per week.

Het onderzoek luchtkwaliteit is aangevuld met 
vrachtwagenbewegingen op basis van het 
geactualiseerde verkeersonderzoek. Conclusie is 
dat luchtkwaliteit geen belemmering vormt voor 
de voorgenomen ontwikkeling. 

In de regels is het aantal 
afvaarten beperkt tot 10 
per week.

Het onderzoek 
luchtkwaliteit is aangevuld 
met 
vrachtwagenbewegingen 
op basis van het 
geactualiseerde 
verkeersonderzoek.

53.o 40. Dit staat inderdaad niet correct in het plan en 
wordt aangepast.

In de regels wordt onder 
1.1 uitwerkingsplan 
vervangen door 
bestemmingsplan.

53.p Het aantal kranen is niet beperkt in de regels. Dit is 
in het vigerende plan ook niet het geval. Omdat 
het praktisch en ruimtelijke gezien niet mogelijk is 
om meer dan twee kranen te plaatsen is het niet 
noodzakelijk om dit in de regels vast te leggen.

Geen

53.q Onderdeel van het verkeersonderzoek betreft ook 
een parkeerbalans, daaruit volgt de behoefte aan 
parkeerplaatsen. Niet duidelijk is wat bedoeld 
wordt met “te veel verkeer” in relatie tot de 
geplande parkeervoorzieningen. Uit het 
verkeersonderzoek blijkt een bepaalde 
verkeersgeneratie en die wordt niet ineens anders 
als er parkeervoorzieningen worden gerealiseerd. 
In de verschillende onderzoeken is rekening 
gehouden met de verkeersgeneratie en 
verkeersbewegingen en zijn daarmee adequaat 
onderzocht. De bedrijven zullen vanzelfsprekend 
geen parkeervoorzieningen aanleggen/bouwen als 
hier geen behoefte aan is.

Geen
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Zienswijze 54:

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
54.a Er is geen reden om aan te nemen dat door 

onderhavig ontwikkeling het economisch 
(toeristisch) belang wordt aangetast. Er is met de 
ontwikkeling juist sprake van economisch belang. 
Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Behoefte 
(Waarom)’ (2.3.1).

Geen

54.b Waar nodig zijn de onderzoeken uit 2017 
geactualiseerd dit is niet voor elk aspect aan de 
orde. Daarnaast is er door een onafhankelijk 
bureau een rapport opgesteld voor de 
landschappelijk inpassing van de ontwikkeling. 

De ontwikkeling van het LEID is destijds niet 
doorgegaan omdat het financieel niet haalbaar 
bleek. 

Geen

Zienswijze 55: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
55.a De plannen hebben conform afdeling 3.4 

Algemene wet bestuursrecht 6 weken ter inzage 
gelegen. Met uitzondering van 25 december 
(feestdag) en 1 januari (feestdag) is het stadhuis 
iedere dag open geweest om het bestemmingplan 
in te zien. Daarnaast is het plan gedurende de 

Geen
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periode van 6 weken altijd digitaal te raadplegen 
geweest via www.ruimtelijkeplannen.nl. Gelet op 
de vele zienswijzen die, net als uw zienswijze, tijdig 
zijn ingediend binnen deze periode, bent u ons 
inziens niet in een nadelige positie gebracht.

55.b Dit is geen tussenstadium maar gewenst 
eindbeeld. Er is met voorliggend plan reeds 
rekening gehouden met doorgroeimogelijkheden 
op de lange termijn.

Geen

55.c Met onderhavig bestemmingsplan wordt voorzien 
in een binnenstedelijke herstructurering en 
optimalisatie van een bestaand bedrijventerrein. 
Een onderzoek naar alternatieve locaties is dan 
ook niet aan de orde. De bedrijven zitten reeds op 
dit terrein en maken gebruik van de 
mogelijkheden die het bestaande bedrijventerrein 
biedt. Hiertoe hebben de bedrijven een 
principeverzoek ingediend bij de gemeente en 
hierop heeft de gemeente positief geantwoord. 
Hierin heeft de gemeente een belangenafweging 
gemaakt die in het voordeel van de bedrijven is 
uitgevallen en die oog heeft voor het economische 
belang en de werkgelegenheid voor Doesburg. 
Daarbij is de ruimtelijke impact bezien en die is 
aanvaardbaar geacht, juist ook omdat er sprake is 
van een reeds bestaand bedrijventerrein.
De kosten voor de voorliggende procedure en de 
risico’s hiervan liggen bij de initiatiefnemers en 
niet bij de gemeente. 
Dat de bedrijven gekeken hebben naar 
alternatieve locaties voor onderdelen van de 
bedrijfsvoering (zoals een crossdock) siert hen 
maar is, anders dan de indieners van de 
zienswijzen betogen, niet verplicht bij een 

Geen
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herstructurering van een bestaand 
bedrijventerrein.
De onderzoeken zijn, waar nodig, geactualiseerd 
en dus niet voorzien van een nieuwe datum

55.d Verwezen wordt naar de thematisch 
onderbouwing onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’ (2.3).

Geen

55.e Het bedrijventerrein zal naar verwachting geen 
reden zijn voor toeristen om wel of niet naar 
Doesburg te gaan. De beoogde ontwikkeling zal 
naar dan ook geen invloed hebben op het 
toerisme in de gemeente Doesburg. Ook nu is er al 
sprake van genoemd bedrijventerrein en heeft dit 
geen negatieve impact gehad op het toerisme. Op 
het verlengen van de kade na vinden alle 
ontwikkelingen plaats binnen de huidige 
bestemming ‘Bedrijventerrein’ waarbij deels de 
bouwhoogten worden verhoogd.

Geen

55.f In zowel het natuuronderzoek als de voortoets 
stikstofdepositie is hier conform de wettelijke 
kaders onderzoek naar gedaan. Op basis van deze 
onderzoeken kan geconcludeerd worden dat er 
geen sprake is van significante effecten op het  
Natura 2000-gebied of 
instandhoudingsdoelstellingen van soorten. Hierbij 
is de Provincie nauw betrokken geweest.

Geen
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55.g Het vergroten van de zwaaikom is voor het 
aanleggen van klasse V schepen niet noodzakelijk. 
Het dan ook nog niet besloten of de zwaaikom 
vergroot gaat worden. Dit maakt geen onderdeel 
uit van onderhavig plan.

Geen 

55.h De regeling van werktijden valt buiten de 
reikwijdte van het bestemmingsplan, dit wordt 
geregeld in de wet milieubeheer. Slechts een deel 
van de productieafdeling werkt overigens 24/7. Er 
is hierbij geen sprake van externe logistieke 
bewegingen tussen 19:00 en 6:00.

De QuickScan Externe Veiligheid is conform de 
wettelijke kaders opgesteld. Op basis van dit 
onderzoek kan geconcludeerd worden dat externe 
veiligheid geen belemmering vormt voor de 
beoogde ontwikkeling. Risico’s zijn er uiteraard 
altijd deze blijven in dit plan echter binnen de 
wettelijke normen.

Geen

55.i Vanwege klimaatveranderingen kan er sprake zijn 
van andere waterstanden in rivieren door heel 
Nederland. Op basis hiervan worden visies 
opgesteld, zoals de visie Klimaatpark IJsselpoort, 
om de gevolgen hiervan te 
mitigeren/verminderen. Zo wordt, zoveel als 
mogelijk, voorkomen dat de rivier langdurig niet 
bevaarbaar wordt voor beroepsscheepvaart. Op 
voorhand wordt hier dan ook niet vanuit gegaan. 
Weliswaar is een schip milieuvervuilender dan een 
vrachtwagen (in algemene zin), echter vanwege 
het feit dat een schip veel meer containers kan 
vervoeren dan een vrachtwagen wordt dit 
ruimschoots gecompenseerd. Per container is dan 
een schip minder milieuvervuilend dan een 
vrachtwagen (schaalvergroting en bulktransport). 

Geen
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55.j De gevolgen voor de luchtkwaliteit door toename 
van het aantal vrachtwagens is meegenomen in 
het onderzoek luchtkwaliteit. Conclusie is dat 
luchtkwaliteit geen belemmering vormt voor de 
voorgenomen ontwikkeling. 

Het onderzoek 
luchtkwaliteit is aangepast 
op basis van geactualiseerd 
verkeersonderzoek

55.k De verkeersveiligheid is meegenomen in het 
verkeersonderzoek. 
Naar aanleiding van de vele zienswijzen op het 
thema verkeer zijn de bedrijven gevraagd het 
verkeersonderzoek inclusief het onderdeel 
verkeersveiligheid te actualiseren.
Uit dit geactualiseerde onderzoek is gebleken dat 
er geen significante effecten te verwachten zijn op 
het gebied van verkeersstructuur, 
verkeersafwikkeling, verkeersveiligheid en voor 
langzaam verkeer. Voor een uitgebreidere 
beschrijving van de conclusies uit het onderzoek 
wordt verwezen naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Verkeer’ en het 
nieuwe verkeersonderzoek dat is bijgevoegd.

Het verkeersonderzoek is 
geactualiseerd. De 
resultaten van dit 
onderzoek zijn ook 
aangepast in de toelichting 
van het bestemmingsplan.

55.l Verwezen wordt naar de thematische 
onderbouwing onder het kopje ‘Behoefte 
(Waarom)’ (2.3.1).

Geen
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55.m De parkeergelegenheid op het rondom het 
bedrijventerrein worden gerealiseerd door de 
bedrijven zelf. De ontwikkeling van 
parkeergelegenheid ten behoeve van de bedrijven 
komt niet voor rekening van de gemeente.

Geen

55.n Rotra blijft eigenaar van de bedrijfshallen. 
Daarnaast is en blijft Ubbink eigenaar van de 
bedrijfshallen aan de oostzijde op het terrein.

Geen

55.o De nieuwbouw van Rotra wordt gasloos gebouwd 
dit wordt niet planologisch vastgelegd maar zal 
wel in de omgevingsvergunning voor de bouw 
worden opgenomen. 
Daarbij is een binnenstedelijke 
herstructurering/optimalisatie van een bestaand 
bedrijventerrein duurzamer dan elders een geheel 
nieuw bedrijventerrein te vestigen. Niet voor niets 
maakt de ladder voor duurzame verstedelijking 
hierin onderscheid.

Geen

55.p Het PAS is juist niet meer van kracht. Wel heeft er 
een stikstofberekening plaats gevonden op basis 
van de Wet natuurbescherming. Er is geen sprake 
van vee inleveren en woningbouw opschorten 
vanwege de beoogde ontwikkeling. 

Geen

55.q Dit is niet relevant in het kader van het 
bestemmingsplan. 

Geen
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Zienswijze 56: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
56.a Gemeente heeft een bestemmingsplan ontvangen 

en moet deze toetsen aan wet- en regelgeving. 
Gemeente maakt hierin een belangenafweging.
Met betrekking tot het economisch belang wordt 
verwezen naar de thematische beantwoording 
onder het kopje ‘Behoeft (waarom)’ (2.3.1) en ten 
aanzien van cultuurhistorisch belang wordt 
verwezen naar het kopje ‘Landschap en 
cultuurhistorische waarden’(2.4.2).

Geen

56.b De stukken die ter inzage hebben gelegen 
betreffen een andere aanvraag dan de eerdere 
uitbreidingswens van de initiatiefnemers. Het 
ontwerpbestemmingsplan heeft geen betrekking 
op een uitbreiding in de Fraterwaard en beperkt 
zich tot de gronden van het huidige 
bedrijventerrein. Op de kadeverlenging na vindt 
hier geen uitbreinding plaats. Een deel van 
onderzoeken die in het kader van het LEID zijn 
uitgevoerd konden in het kader van dit 
bestemmingsplan gebruikt worden. 
Als onderdeel van het bestemmingsplan is door 
een onafhankelijk bureau onderzoek gedaan naar 
de cultuurhistorie, Landschap, Stedenbouw en 
Ruimtelijke ontwikkeling van de gevraagde 
optimalisatie van het bedrijventerrein (Bijlage 1 bij 
de toelichting). Verwezen wordt naar de 
thematische onderbouwing onder het kopje 
‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).

Geen
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Zienswijze 57:

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
57.a De bedrijfsgebouwen zijn in de huidige 

situatie reeds aanwezig er wordt dan ook 
niet een nieuwe beeldbepalende locatie 
gerealiseerd. Voor de ruimtelijke 
inpassingen van de vernieuwde en 
verhoogde bedrijfsgebouwen wordt 
verwezen naar de thematische 
beantwoording onder het kopje 
‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).

Een extra kraan is al toegestaan op basis 
van het bestaande bestemmingsplan. Het 
bestemmingsplan maakt dan ook geen 
extra kraan mogelijk ten opzichte van het 
huidige bestemmingsplan.

Geen

57.b Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Behoefte 
(Waarom)’ (2.3.1).

Geen

57.c Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje 
‘Behoefte’ (2.3.1).

Geen
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57.d Het bedrijventerrein met bebouwing is in 
de huidige situatie reeds aanwezig en 
toegestaan. Het plan heeft enkel 
betrekking op het verruimen van de 
bouwmogelijkheden op een bestaand 
bedrijventerrein en een verlenging van de 
kade. 
Verwezen wordt naar de thematisch 
beantwoording onder het kopje 
‘Landschap en cultuurhistorie’ (2.4.2). 
Er is met onderhavig plan geen sprake van 
een vergroting van de zwaaikom. Klasse V 
schepen mogen en kunnen nu ook al 
aanleggen aan de kade en dat gebeurt 
ook al. 

Niet allen containers leiden tot extra 
wegverkeer. Een groot deel van de 
goederen wordt verder over water 
vervoerd. 

Het onderzoek voor luchtkwaliteit is 
aangevuld met de 
vrachtwagenbewegingen uit het 
geactualiseerde verkeersonderzoek. De 
conclusie ten aanzien van luchtkwaliteit 
blijft hetzelfde, luchtkwaliteit vormt geen 
belemmering voor de voorgenomen 
ontwikkeling.

Het onderzoek voor 
luchtkwaliteit is 
aangevuld met de 
vrachtwagenbewegingen 
uit het geactualiseerde 
verkeersonderzoek. 
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57.e Naar zowel stikstof, geluid en 
luchtkwaliteit is onderzoek verricht. Op 
basis van deze onderzoeken kan 
geconcludeerd worden dat voldaan wordt 
aan de wettelijk normen. Het onderzoek 
voor luchtkwaliteit is aangevuld met de 
vrachtwagenbewegingen uit het 
geactualiseerde verkeersonderzoek. 
Conclusie blijft hetzelfde, luchtkwaliteit 
vormt geen belemmering voor de 
voorgenomen ontwikkeling.

De rapporten zijn gebaseerd op de 
toekomstige situatie, dus nadat de 
ontwikkeling heeft plaatsgevonden. Dat is 
nu juist het doel van de onderzoeken om, 
op basis van die onderzoeken, de 
haalbaarheid van de voorgenomen 
ontwikkeling, vooraf te toetsten. Daarbij 
wordt uitgegaan van de huidige en 
toekomstige situatie. Bijvoorbeeld voor 
verkeer wordt uitgegaan van de situatie, 
na planontwikkeling, in 2030. Er wordt 
dus wel degelijk rekening gehouden met 
de structurele gevolgen, na 
planontwikkeling. Dat is nu juist de 
gedachte achter bestemmingsplan en 
onderzoeken.
Het LNG-station is een bestaande 
voorziening op het bedrijventerrein, deze 
wordt niet uitgebreid maar enkel 
verplaatst op het bestaande terrein.

Het onderzoek voor 
luchtkwaliteit is 
aangevuld met de 
vrachtwagenbewegingen 
uit het geactualiseerde 
verkeersonderzoek. 
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Zienswijze 58: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
58.a Verwezen wordt naar de thematische 

beantwoording onder het kopje ‘Behoefte 
(Waarom)’(2.3.1).

Geen

58.b Verwezen wordt naar de thematische 
beantwoording onder het kopje ‘Behoefte 
(Waarom)’ (2.3.1).

Geen

58.c De provincie geeft aan (zienswijze 46) dat de 
ontwikkeling past in het kader van het provinciale 
beleid en dat zij de voorgenomen ontwikkeling 
toejuicht. Daarnaast wordt voor de ruimtelijke 
inpassing van het plan verwezen naar de 
thematische beantwoording onder het kopje 
‘Ruimtelijke inpassing’ (2.4).

Geen
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Zienswijze 59: 

Nr. Inhoud zienswijze Antwoord Aanpassing
59.a Verwezen wordt naar de thematische 

beantwoording onder het kopje ‘Ruimtelijke 
inpassing’ (2.4). 

Lichtreclame wordt niet in het bestemmingsplan 
geregeld. De Nota Ruimtelijke kwaliteit bevat 
richtlijnen voor reclame op bedrijventerreinen.

Geen
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59.b Lichthinder zal zoveel als mogelijk worden 
voorkomen.
Mogelijkheid tot uitbreiding in de breedte is op het 
bedrijventerrein beperkt, deze is op dit moment al 
zoveel mogelijk benut.
De bouwmarkt Hubo, die in de huidige situatie in 
het plangebied gevestigd is, is nauw betrokken bij 
de beoogde ontwikkeling. In samenspraak met de 
bouwmarkt wordt gekeken of deze in de toekomst 
plaats kan maken voor de uitbreiding van de 
gebouwen van Rotra. Mogelijk komt de 
bouwmarkt op een andere locatie in Doesburg 
terug. Het gebruik van de Hubo blijft binnen het 
nieuwe bestemmingsplan dan ook gewoon 
toegestaan op de huidige locatie.

Het Gelders genootschap adviseert om de 
horizontale geleding en subtiele overgang tussen 
‘doos’ en lucht (lichte kleurstelling) het 
uitgangspunt te laten zijn voor de nieuwbouw 
ontwikkelingen, die in maat en schaal aansluiten 
op de huidige bedrijfsbebouwing.
Zij geeft aan dat het bestaande toetsingskader wat 
van toepassing is op de ontwikkelingen
van de Verhuellweg voldoende houvast biedt om 
het bebouwingsbeeld van stoere watergebonden
bedrijvigheid en daarmee de ruimtelijke kwaliteit 
te borgen.
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4 Overzicht aanpassingen bestemmingsplan
4.1 Aanpassingen naar aanleiding van zienswijzen

 De Staat van bedrijfsactiviteiten is aangepast waarbij voor categorie 4.1 en 4.2 uitsluitende de bestaande bedrijvigheid is opgenomen. Ter plaatse 
van de laad- en loskade is uitsluitend een laad- en loskade toegestaan. Ter plaatse van de aanduiding voor milieucategorie 4.1 is tevens 
bedrijvigheid met een lagere milieucategorie toegestaan. In de regels van het bestemmingsplan zijn kleine tekstuele aanpassingen gedaan om beter 
aan te sluiten bij de huidige gebruiksmogelijkheden.

 Het aantal afvaarten is in de algemene gebruiksregels beperkt tot 10 per week (Artikel 13.1)
 Het verkeersonderzoek is geactualiseerd op basis van recente gegevens en modellen. De conclusie in de toelichting is aangepast op het aangepaste 

onderzoek. In de bijlage is de rapportage vervangen.
 Op basis van de geactualiseerde verkeersgegevens is het onderzoek luchtkwaliteit geactualiseerd. De conclusie in de toelichting van het 

bestemmingsplan is niet aangepast, deze is op basis van het nieuwe onderzoek ongewijzigd. In de bijlage is de rapportage vervangen.
 Op basis van het geactualiseerde verkeersonderzoek is de AERIUS-berekening voor stikstofdepositie geactualiseerd en op basis daarvan is ook de 

voortoets stikstofdepositie geactualiseerd. Dit is tevens aangepast in de toelichting. De actualisatie heeft geen gevolgen voor de conclusies.
 De behoeftetoets voor de kadeverlenging is toegevoegd als bijlage bij de toelichting en in de toelichting is de onderbouwing aangepast. Zowel in de 

toelichting als in de bijlage bij de toelichting.
 Op basis van de geactualiseerde onderzoeken is ook de vormvrije m.e.r. geactualiseerd. De conclusie blijft ongewijzigd.

4.2 Ambtshalve wijzigingen
 De beoogde bouwhoogte voor een deel van het gebouw van Ubbink bedraagt maximaal 22 meter. De opslagcapaciteit van de hal achter het 

kantoor moet hoger worden om de benodigde opslag kwijt te kunnen. In bijlage 1 van de toelichting staat deze hoogte correct benoemd in 
paragraaf 4.5. Op de verbeelding van het bestemmingsplan is voor de betreffende gronden de bouwhoogte gecorrigeerd naar 22 meter.

 Op basis van de reacties van de Omgevingsdienst Regio Arnhem is de conclusie van een verantwoording van het groepsrisico opgenomen in de 
toelichting. De veiligheidszone voor de nieuwe locatie van het LNG-station is op de verbeelding iets verplaatst conform het onderzoek en het 
beoogde vulpunt. De veiligheidszone van de locatie van het huidige LNG-station is opgenomen in overeenstemming met het vigerende plan. De 
regeling voor deze veiligheidszone blijft van kracht zolang het LNG-station nog niet verplaatst is naar de nieuwe locatie.


